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Roman Kržišnik Selo 65, Zagorje, Tel: 0601/63 399

Servis HRIBAR
ZAGORJE, Selo 72
Tel./fax: 0601 64 033
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ŽE OD 17.990 DEM
airbag serijsko

UGODNI 
KREDITI 
DO 5 LET 
R+9%

Direktno iz formule 1 pod pokrov Vašega avtomobila - 
motor Zetec SE 1.25 161/.

BRUSI
Podjetje za trgovino 
in storitve, d.o.o.

RENT - A
* najem osebnih vozil 

"kombi prevozi 
(oseb 8+1 ali tovor lOOOkg) 

* avtovleka

1420 Trbovlje, Gabrsko 73, Tel./fax:0601/27-386
TRBOVLJE
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Pa smo se. Nategovali. Za prvega aprila. Nategovati in 
biti nategnjen, bi lahko rekel. In pri tem so moje misli 
čiste kot solza radostnica. Prvi april je pač dan norcev 
in sploh vseh notoričnih lažnivcev. Da o politikih sploh 
ne govorim. Kar žal mi je, da Zasavc ni izšel na ta dan. 
Qotovo bi si privoščili kakšno drobno, neškodljivo 
šalo.

Kruta usoda pa nam je namenila, da časopis izide 
danes, 4. aprila. Zato se nismo šalili. Razloga za šalo 
nimamo. Tudi v trboveljski porodnišnici ne. Verjetno 
ste že slišali za tragično smrt porodnice. Družini 
preminule izrekamo sožalje in upamo, da se kaj takega 
ne bo več ponovilo. Nikoli in nikjer.

II

WM

Če bi Steklarna...

Dohtarji stavkajo, 
ljudje pa umirajo

Pogovor:
dr.Bosiljka Mičovič

Peko ne bo padel

Sicer pa je minuli teden minil v znamenju zdravniške 
stavke. Zato so morda težave tovarne Peko kar nekako 
na stranskem tiru. Neupravičeno. Tudi v Trbovljah je 
obrat te tovarne. Zato nam ne more biti vseeno, če bo 
tovarna odpuščala delavce.

Darilo daibetikom

In ko smo že pri odpuščanju. Naj nam hrastniški 
policisti odpustijo, če so bili, sicer res neposredno in 
zaradi spleta čudnih in - no ja - hecnih okoliščin, 
napačno informirani. O tem pišemo na kroničnih 
straneh. Sicer pa velja, da je dobra volja najbotja. 
Včasih se je treba malo pošaliti. Če ne drugače vsaj 
tako, da si okoli vratu nadenemo šal. V tem negotovem 
in spreminjajočem se vremerib, tudi šal(a) prav pride.

NASLOVNICA: Športnica in športnik Zasavja 95 v družbi 
Aljaža Pegana in Primoža Peterke, 

foto: Tomo Brezovar oblikovanje: Slavko fiarantini

Štajerc v Zasavju

Športnik Zasavja 95 

Srečali Banjalučana

Motokros

• POGOVOR SLAVKO SIOSICKI
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Koledarsko kolo bo do leta obsorej odpeljalo 1. april - šaljivci in lažnivci pa bodo ostali.
Foto: Tomo Brezovar

KOLEDAR
DOGAJANJ

26. marec - S predstavitvijo zaklju
čnih nalog in podelitvijo potrdil o 
končani večerni šoli se pred komisijo 
zberejo udeleženci zasavske šole pod
jetništva. Zanjo j e poskrbela Gea Colle- 
geiz Ljubljane, kije po Sloveniji izpel
jala preko 30 podobnih programov. 
Kot pove njihov predstavnik, je bilo z 
organizacijo v Zasavju kar precej težav, 
saj menda še nismo tako dovzetni za

podobna izobraževanja, kot dmgod.
27. marca - Čeprav je že konec 

marca, to ne zmoti izborain proglasitve 
najboljših športnic, športnikov, ekip in 
trenerjev Zasavja za preteklo leto. 
Laskave naslove podelijo v gostišču 
Kum v Zagorju.

28. marca - Teden občinskih svetov 
v Zasavjuje. Naj brž predhodno njihovi 
termini niso bili dogovorjeni tako, da 
bi se namenoma pokrivali. Danes v 
klopi sedijo še Litijani. Tema sveta: 
turizem. Tema, ki bi seje morali lotiti 
še kje drugje, pa ne le zato, da bi o njej 
govorili, ampak jo tudi primerno

vzpodbudili.
29. marca - Litija z današnjim dnem 

spet lahko upa na lepšo prihodnost 
svoje mladine. Po tem, ko je dejavnost 
društva prijateljev mladine v tej občini 
usahnila že leta '73, je danes društvo 
spet ustanovljeno. Sedež je v matični 
knjižnici, prvi društveni projekti pa 
bodo izbrani glede na finančno 
nezahtevnost ter namenjeni v glavnem 
starejši mladini.

30. marca - Sobota j e kot nalašč za 
domače čiščenje in čiščenje okoli oglov. 
Mrzlo je, vse do nižin spet zapade 
sneg, a najbolj pridnih to ne zmoti.

Kako pridni bodo še tisti drugi, ki so 
dober vzrok za prelaganje očiščevalne 
akcije tokrat našli v vremenskih 
neprilikah, bodo pokazali prihodnji 
tedni. Čistilne akcije so namreč po 
vseh občinah.

31. marca - Zamudniki še hitijo z 
izpolnjevanjem dohodninskih 
obrazcev. Letos smo na račun nedelje 
"profitirali" en cel dan - pri teh mesecih!

1. april - Pravijo, da danes 
praznujejo šaljivci. Le kako, ko pa si v 
teh časih še poštene šale ne moremo 
več privoščiti...

Mateja Grošelj

PSC
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(e bi v Steklarni...
Prvo letošnje četrtletje je za 

nami in normalno je, da v pod
jetjih pregledujejo dosežene 
rezultate minulega poslovanja. 
Resda jim ni mogoče pripisovati 
odrešujoče vezave. Toda vsekakor 
pomenijo prvo soočenje z vsak
danjo poslovno stvarnostjo in mar
sikje tudi kažipot za naprej.

V hrastniški Steklarni, vzemimo, 
so najbolj zadovoljni spričo 
nespornega cenovnega uspeha. Zlepa 
ne pomnijo, da bi že v prvih dveh 
mesecih leta dosegli za 15 odstotkov 
višje cene svojim izdelkom, kar 
štejejo skoraj za fantastičen rezultat. 
In če bi se utegnili z njim ponašali 
tudi v prihodnje, bi jim zagotovo 
odleglo pri srcu in v vsakdanjem 
ravnanju. Ker pa ena lastovka še ne 
prinese pomladi, ostajajo na trdnih 
tleh. Niso namreč prezrli, kako se 
spet čudno vrtijo razmerja nemške 
marke do domačega tolarja ali 
drugače: marka spet izgublja in to je 
za Steklarno naglavni greh ali 
problem, ki ga ne morejo pogoltniti, 
ne da bi jim nekaj ostalo v grlu. Ve 
se, kaj največkrat ostaja tam, zato so 
v resnih skrbeh, kako se bodo stvari 
odvijale vnaprej. Sicer pa je 
marčevska inflacija pokazala zobe, 
saj je spet nad enim odstotkom, kar 
je pravzaprav svojstveno ali zlovešče 
znamenje, da se začenjamo vrteti v 
nevarni coni.

Tam ob prvem polletju bo že 
mogoče z večjo gotovostjo sklepati, 
kaj vse se bo v tem času izcimilo. 
Vsekakor pa je za podjetje prav 
sedanje, drugo letošnje tromesečje 
tisti čas, ki največ da, ki največ 
omogoča, zato pravimo, da bodo 
bolje vedeli, pri čem so šele tam 
julija. Tačas pa hitijozobnavljanjem

Ge kadi, ki sodi med največje v 
podjetju, iz katere prihaja največ 
izdelkov, in tudi to kaže povedati, da 
bo za njeno prenovitev in ureditev 
potrebno odšteti velika sredstva, 
okroglih 5 milijonov DEM bo stal 
poseg. Ker se, kot rečeno, mudi, se 
nadejajo, da bodo tam okrog 25. 
aprila spet pripravljena za nemoteno 
delo. Tudi sicer v Steklarni potekajo 
vsa druga dela po sprejetih 
usmeritvah.

M.V.

Remont se je pričel
V ponedeljek, 1. aprila, seje pričel 

tromesečni revitalizacijski remont 
bloka 3 TE Trbovlje. Remont bo, če 
ne bo večjih težav, zaključen do 30. 
junija. Skladno z depešo dis- 
pečerskega centra so še v petek, 29. 
marca, zvečer zaustavili blok 3 in 
čez vikend pričeli s pripravljalnimi 
deli. Pri remontu bodo opravili 
zamenjavo 6 kilovatnih stikal s 
signalizacijo in rekonstrukcijo elek
trofiltra. V petek zvečer so pričeli z 
odpiranjem stropa kurišča, de- 
montažo izolacije na elektrofiltru in 
ostalih delih. Na samem delu v špici 
remonta bo okrog 400 izvajalcev. 
Cena remonta je 1,4 milijarde 
tolarjev, od tega je za same 
revitalizacijske programe predvi
deno 850 milijonov tolarjev in za 
ostala vzdrževalna dela 552 
milijonov tolarjev. Za takšno višino 
sredstev pa bodo morali najeti 
kredite, ki jih bodo odplačevali 
prihodnje leto, ko ne predvidevajo 
remonta.

R.Š.

Ivan Obal na Izlakah
Člani Slovenske Uudske stranke, 

podružnice Zagorje, so se 14. mar

S(a)loni kulinarike
Od 1. do 6. aprila bo na Gospodarskem razstavišču v Ljubljani 

sejem Alpe Adria - kulinarika, ki bo prispevala k porasti splošnega 
gospodarskega in kulturnega napredka na področju tukajšnje 
prehrambene kulture. Razen kakovostne gostinske ponudbe in 
predstavitve domače prehrambene industrije, se bo predstavilo 347 
razstavljalceviz 17držav. Omenjena ponudba pajena Gospodarskem 
razstavišču nameščena v treh salonih in sicer: Salon prehrane, Salon 
gostinske opreme in opreme za hotele, penzione ter Salon bele 
tehnike, malih gospodinjskih aparatov in opreme za gospodinjstvo. 
Mojstri kulinarike tako predstavljajo različne zvrsti mesa, mlečnih 
izdelkov, žganih in brezalkoholnih pijač, zanimivost se najde v 
vsakem salonu, čeravno je podobne opreme za trgovine in gostinske 
obrate pri nas težko najti. Sejem se menda splača ogledati tudi zaradi 
brezplačne knjižice Ribe in vino avtoija dr. Dražigosta Pokorna, ki 
jo bo prejel vsak obiskovalec sejma. Skratka, kulinarikom ni izobilja 
nikoli preveč.

P.R.
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ca sestali na občnem zboru na Izla
kah. Predsednik Podružnice SLS 
Zagorje še vedno ostaja Slavko 
Jelševar, podpredsednik Janez 
Lipec, predsednik občinske Kmeč
ke zveze pa Je Janez Škrinjar.

Zbora na Izlakah se je udeležil 
tudi sekretar ministrstva za 
kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano, 
Ivan Obal. Najprej je spregovoril o 
tekočih dogajanjih. Prisotni so

izkoristili prisotnost gosta in ga 
povprašali o perečih težavah, ki tarejo 
tako zagorske kot tudi zasavske 
kmete. O kmetijski problematiki 
bomo obširneje pisali v prihodnji 
številki. Morda tokrat dodajmo le to, 
da so člani SLS na Izlakah med 
drugim izoblikovali zahtevo, naj 
zagorska občina objavi program 
razvoja Zagorja.

T.P.

TRBOVLJE
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Hrastnik
Hrastniški svetniki so svojo 

štirinajsto sejo zaključili prej kot 
običajno, saj je dnevni red obsegal 
le pet točk. Zato pa bodo v aprilu 
tekočini problematikam posvetili 
kar dve seji.

Najprej je Janja Simerl, 
predsednica nadzornega odbora 
občine Hrastnik svetnike seznanila s 
poročilominugotovitvami nadzorne
ga odbora. Le-ta se je seznanil z 
zaključnim računom proračuna in 
namenskih sredstev proračuna 
občine za preteklo leto, zaključnim 
računom občinske uprave ter 
realizacijo posebnih računov pri 
proračunu. Odbor je obravnaval 
realizacijo prihodkov in odhodkov 
po posameznih sklopih ter posvetil 
posebno pozornost tistim sklopom 
odhodkov, ki bistveno odstopajo od 
sprejetega plana

Svetniki so obravnavali in sprejeli 
zaključne račune zaleto 1995. Vanja 
Jerič, vodja oddelka za proračun in 
finance, je obrazložila zaključni 
račun proračuna in namenskih 
sredstev proračuna občine, zaključni 
račun Občinske uprave ter realizacijo 
posebnih računov pri proračunu 
občine Hrastnik.

V nadaljevanju seje je Občinski 
svet izdal soglasje k poslovnemu 
poročilu, zaključnemu računu ter 
finančnemu načrtu Stanovanjskega 
sklada občine Hrastnik. Predsednik

Občinskega sveta Marjan Dolanc 
je predlagal, da se do naslednje seje 
pripravi kadrovski predlog 
nadzornega ter upravnega odbora ter 
izvolitev direktorja.

Ob zaključku seje so svetniki 
imenovali člane v organe upravl
janja ter komisije. Kot predstavnik 
ustanovitelja v Komisijo za razpis 
delovnega mesta direktorja javnega 
zavoda Zdravstveni dom Hrastnik je 
bil imenovan Ljubomir Zalezina. V 
organ upravljanja Toplarne Hrastnik 
sta kot predstavnika soustanovitelja 
bila imenovana Tomaž Sihur in 
Matej Pavčnik, kot predstavnik 
soustanovitelja javnega zavoda 
Zasavske lekarne Trbovlje pa 
Mladen Goranovič. Nadzorni svet 
Komunalno stanovanjskega podjetja 
bodo sestavljali Leopold Grošelj, ki 
bo tudi predstavljal Občino Hrastnik 
na prvi seji skupščine Komunalno 
stanovanjskega podjetja d.d. 
Hrastnik, Marjan Pergar in Franc 
Vidovič. Za slednjega je Nacionalna 
stranka glasovala proti, kajti po 
njihovih besedah nimajo zaupanja 
vanj. V komisijo zadoločitev simbola 
občine in določitev celostne podobe 
občine so bili imenovani Branko 
Klančar, Alojz Marčen, Vinko 
Hrovatič, Nina Maurovič, Marjan 
Dolanc ter Leopold Grošelj. Boris 
Goleč, ki naj bi pokrival področje 
zgodovine, je bil v komisijo 
imenovan dodatno.

Jerca Vučetlč
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Proračun še ni sprejet
Litija - Litijski občinski svet je že 

sprejel osnutek proračuna, na 
dokončno sprejetje pa bo potrebno 
počakati vsaj še do 9. oz. 11. aprila. 
Na občini so sicer pričakovali, da bo 
proračun sprejet že v decembru, toda 
zataknilo se je zaradi neusklajenosti 
sveta. Ta neusklajenost je posledica 
teritorialne razsežnosti Litije in s 
tem velikega števila lokalnih cest, 
potrebnih modernizacije. Hkrati je v 
občini čutiti tudi veliko potrebo po 
prizidkih šolskih objektov. Ker pa 
finančnih sredstev za vse ceste in 
vse šole ne bo, si svetniki niso enotni, 
kje začeti. Tajnik verjame, da bodo 
po opravljenih dogovarjanjih v teh 
dneh proračun prihodnji teden 
končno sprejeli.

R.F.

Volitve junija
Litija - V Litiji so svetniki že 

potrdili odlok o volitvah v svete 
krajevnih skupnostih. Računajo, da 
jih bo župan razpisal že v tem mesecu, 
izpeljali pa naj bi jih v juniju. Na 
občini ugotavljajo, da gre za finančno 
zelo zahteven projekt, še posebej 
zaradi več volilnih enot v (po novem 
osemnajstih) krajevnih skupnostih. 
Volitve naj bi tako osušile proračun 
za okrog osem milijonov tolarjev.

R.F.

Hrastnik - Tudi v Hrastniku se 
pospešeno pripravljajo na junijske 
krajevne volitve. Do sedmega aprila 
morajo na občino odati podatke o 
številu volilnih enot in sedež v 
krajevnem svetu.

R.F.

Premalo otrok
Čemšcnik - V zadnjih nekaj letih 

odgovorni na podružnični šoli 
Čemšenik spoznavajo, da se število 
vpisanih učencev v tamkajšnjo 
štiriletko zmanjšuje. Margareta 
Pregrad, vodja omenjene šole, 
ugotavlja, da so vzrok temu starši iz 
spodnjega Jesenovega in spodnjih 
Znojil, ki sedaj že kar vsepovprek 
vpisujejo svoje otroke v zagorsko 
osnovno šolo. Ne more razumeti, 
čemu, ko pa bi se lahko mladi šolarji 
vozili v neprimerno bližji Čemšenik 
(avtobusne zveze so povsem enake 
kot z Zagorjem), kjer bi imeli tudi 
samo enoizmenski pouk, in to v 
čistem, lepšem okolju kot v dolini. 
Enanajvečjih slabosti odlivašolarjev 
v Zagorje je po njenem mnenju 
predvsem ta, da ti ne poznajo svojih 
vrstnikov, se ne družijo z njimi. 
Hkrati se ne seznanijo z značilnostmi 
svojega kraja, zgodovino in 
problemi. So, torej, kot tujci v 
domačem kraju. Ob vsem tem pa ta 
problematika povzroča precej težav

3®^
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tudi sami šoli. Za osnovno šolstvo je 
namreč predpisano določeno število 
učencev, ki morajo obiskovati razred, 
da oddelek sploh ostaja. V 
Čemšeniku so morali tako tretji in 
četrti razred združiti v skupen 
oddelek s štiriindvajsetimi šolarji. 
Prvi (v katerem je petnajst učencev) 
in drugi (v njem je le devet mladih 
nadobudnežev) razred pa sta v tem 
šolskem letu še samostojna; kako bo 
naprej, se še ne ve. Šola se izogiba 
združevanja oddelkov, ker se zaveda, 
daje v samostojnih oddelkih mogoče 
lažje poučevati in tudi več naučiti; 
hkrati pa tudi prešolanje potem (v 
petem razredu) ni tako boleče. Po 
drugi strani pa tej podružnični šoli 
tudi ne preostane drugega, kot da se 
posluži tega ukrepa, ko ima napol 
prazne učilnice. Mergareta Pregrad 
še ugotavlja, da nekateri neprestano 
govore o kršitvi otrokovih pravic s 
strani pedagoških delavcev, nihče 
pa se ne vpraša, kako so te teptane s 
strani staršev. Takšno početje, torej 
vpis v šole v tuje okolje, po njenem 
mnenju to vsekakor je. Ob tem bi 
morali tudi šolski psihologi podati 
kakšno strokovno oceno.

R.F.

Letos nit sredstev
Podkraj - Predsednik KS Podkraj 

JožeKajičje povedal, da v letošnjem 
letu v kraju ne bodo mogli uresničiti 
zastavljenih ciljev. V proračunu 
namreč za to krajevno skupnost ni 
namenjenega niti tolarja. Zaradi 
pomanjkanja finančnih sredstev v 
Hrastniku so se namreč odločili, da 
bodo nekateri dobili več sredstev v 
tem letu, v prihodnjem pa drugi. Tako 
je Podkraj (glede nato, da mu je lani 
s pomočjo proračuna uspelo

asfaltirati nekaj cestnih odsekov; 
veliko sredstev pa je šlo tudi za 
zimsko službo) letos ostal brez 
denarja. Vsekakor pa bi ga tam 
potrebovali, predvsem zaradi cest, 
potrebnih obnove po hudi zimi. Vse 
naloge bodo tako morale počakati 
do prihodnjega leta.

R.F.

Plinifikacija
Hrastnik-Žev lanskem decembru 

so v krajevni skupnosti Steklarna 
imenovali petčlanski organizacijski 
odbor s predstavniki prebivalcev 
Ceste Hermana Debelaka in naselja 
Podkraj. Obe področji bo izvajalec 
Europlin še letos priključil na 
plinovodno omrežje. Pred kratkim je 
zasedal omenjeni odbor, hkrati pa 
pooblastil njegovega predsednika 
Igorja Drobeža, naj se sestane z 
direkcijo za okolje in prostor, kjer 
naj bi pridobil več informacij, 
pomembnih za krajane (predvsem 
podatke o ceni, kreditih in z njimi 
povezanimi roki). Taje pogovore že 
opravil. Tako bo odbor zopet zasedal 
prihodnji teden, tedaj pa preko sveta 
krajevne skupnosti pripravil vse 
informacije za krajane. Ti naj bi bili 
z njimi seznanjeni že do dvajsetega 
aprila; nato pa bodo lahko odgovore 
na svoje vprašanja prejeli tudi na 
napovedanih zborih krajanov. 
Poudariti je potrebno, daje na Cesti 
Hermana Debelaka in naselju 
Podkraj veliko zanimanja za 
omenjeni projekt. Zato se je 
organizacijski odbor odločil 
izdelovalcem in prodajalcem 
potrebnih naprav predlagati, naj 
pripravijo ugodnejše kredite in 
nakupe le-teh.

R.F.

Lokomotiva "spomenik"
Madžarska lokomotiva z oznako 

JŽ 50-060je bila izdelana leta 1912. 
Namenjena je bila vleki vlakov na 
lokalnih progah. Do leta 1970 je 
vozila v okolici Bjelovarja, ko je 
prišla kot premikalka v rudnik 
rjavega premoga Zagorje. Leta 
1987 pa je bila odstopljena 
Železniškem muzeju v Ljubljani in 
obnovljena v železniških 
delavnicah.

24. oktobra 1989 so jo delavci 
takratnega ŽG Ljubljana pripeljali v 
Litijo v spremstvu litijskega župana 
Mirka Kaplja.

V sedmihletih,izpostavljena vsem

vremenskim razmeram, je staraparna 
lokomotiva danes (čeprav so bile 
obljube iz strani župana popolnoma 
drugačna) samo še kup starega železa 
in ni okras, ampak sramota železniške 
postaje. Poleg tega pa je nekdo razbil 
vsa stekla na oknih kabine, lučeh itd. 
Sedaj je na vrsti župan (tako, kot je 
bil pri prevzemu), da izbere eno od 
dveh možnosti: zagotoviti
proračunska sredstva za obnovo, ah 
pa jo odpeljati tja, kamor spada, med 
staro železo.

Tekst in foto:
Karolina Šušteršič

Program sklada stavbnih zemljišč
Sklad stavbnih zemljišč Trbovlje z vsakoletnim programom 

opredeli naloge, ki jih bo izvajal v tekočem letu. Na podlagi letne 
resolucije o politiki uresničevanja družbenega plana občine sklad 
oblikuje program nalog. Letni program, njegov finančni načrt in 
zaključni račun je že sprejel Upravni odbor, potrdil pa občinski 
svet.

Štirideset odstotkov (oz. 44.360.000 tolarjev) finančnih sredstev 
v programu so namenili servisiranju obveznic. Za ureditev komunalne 
deponije in obrtne cone na Neži naj bi porabili dvajset milijonov 
tolarjev, štirinajst in pol za sanacijo meteorne vode in milijon šeststo 
tisoč za ureditev kanalizacije. Za odkupe je skupno predvidenih 
dvanajst milijonov šeststo tisoč tolarjev, od tega za odkup garaže pri 
občini milijon šeststo tisoč, za odkup stanovanjskega objekta Dom in 
vrt 37 sedem milijonov in pol, za nepredvidene odkupe na Partizanski 
cesti pa pol tretji milijon. Komunalna ureditev zemljišča Gimnazijska 
cesta 22 (gre za neprofitno stanovanjsko izgradnjo) je v programu 
sklada težka tri milijone, ureditev parkirišča zatovornjiijre in avtobuse 
pri Sušniku pa šest milijonov tolarjev. V programu sta zapisani še 
ureditvi avtobusnih postajališč (pet milijonov in pol) in dela pločnika 
na Majceno vi cesti (štiri in pol milijona). Modernizacija lokalnih cest 
je zastopana z osmimi milijoni in pol. Sklad bo financiral še 
evidentiranje novih možnih lokacij za obrtno-industrijska območja 
ter projektne dokumentacije (PGD - PZI Majcenova cesta, kolektorski 
kanali, vodovod).

V letošnjem programu opredeljenih nalog, ki jih bodo izvajali v 
tem letu, je, če potegnemo črto, namenjenih sto deset milijonov 
.devetsto tisoč tolarjev.

Rado Fele



Združenje podjetnikov Slovenije 
pri GZS organizira v sodelovanju s 
Podjetniško izobraževalnim centrom 
GEA College, Ministrstvom za 
gospodarske dejavnosti in Obrtno 
zbornico Slovenije podjetniška 
usposabljanja iz različnih področij. 
Lani so Večerne šole podjetništva 
organizirali kar štiriindvajsetkrat, 
obiskovalo pajihje oz. jih še obiskuje 
preko 600 udeležencev. Prva 
Večerna šola podjetništva v 
Trbovljah se je pričela novembra 
lani, organizirala pa stajo Območna 
gospodarska zbornica Zasavje in 
Združenje podjetnikov Zasavja v 
sodelovanju z obrtnimi zbornicami 
Hrastnik, Trbovlje in Zagorje ob 
Savi. Šolo je izvedel Podjetniško 
izobraževalni center Gea college iz 
Ljubljane. Svečani zakjuček 
izobraževanja s predstavitvijo 
zaključnih nalog in podelitvijo 
potrdil o končani šoli je bil v torek, 
26. marca, v prostorih pizzerije in 
pivnice Dimnik v Trbovljah.

Večernašolapodjetništvaje celovit 
program usposabljanja obrtnikov, 
podjetnikov in managerjev. Sestavljen 
je iz petih modulov, ki se med seboj 
povezujejo in dopolnjujejo: prvi modul
- podjetniška vizija, ideja, tržna 
priložnost; dmgi modul - marketing, 
promocija, tržne strategije;tretji modul
- management in organizacija; četrti 
modul - finance, računovodstvo in 
davki inpeti modul -kadri-upravljanje, 
načrtovanje in razvoj. Vsak modul 
predstavljazaokroženo celoto in obsega

od 12 do 21 ur predavanj, vaj, 
skupinskega dela, analiz primerov ter 
video predavanj.

Tako kot po vseh krajih po Sloveniji 
je tudi usposabljanje v Trbovljah trajalo 
90 ur, srečanja pa so potekala dvakrat 
tedensko v večernih urah. 
Izobraževanje je bilo razdeljeno v 30 
tematskih sklopov, predavalo pa je 
okrog 20 visoko usposobljenih 
strokovnjakov, ki imajo veliko izkušenj 
s področja podjetništva. Po več 
neuspelih poizkusih, se je konec 
lanskegaleta šolale pričela. Šolanje je 
obiskovalo 21 udeležencev, čeprav je 
bil v začetku interes nekoliko večji. Na 
zaključku Večerne šole je svoje zakl
jučne naloge pripravilo 13 udeležencev, 
zagovaijalo pa jih je 12. Potrdila o 
končanem šolanju so na svečanem 
zakjučku prejeli: Meta Stošicki, 
Srečko Forte, Peter Kolander, Tanja 
Žagar, Anton Kovač, Darko Šergan 
in Gregor Klinc. Potrdila jim j e podelil 
direktor Območne zbornice Zasavje 
Rado Perger.

Po končani šoli sta Območna 
zbornica Zasavje in Združenje 
podjetnikov Zasavja v petek, 29. marca, 
pripravila tiskovno konferenco, na 
kateri so skupaj znekaterimi udeleženci 
šolanjain spredstavnikom GeaCollega 
spregovorili o vtisih s tega 
podjetniškega izobraževanja in o 
njegovem pomenu ter o nekaterih 
drugih oblikah podjetniškega 
usposabljanja. Rado Perger je pozi
tivno ocenil takšno obliko 
izobraževanja. Meni, daje bil že skrajni

čas, da se j e prebudila zavest o nuj nosti 
usposabljanja, kajti za razvoj malega 
podjetništvaso takšna znanja, izkušnje, 
ideje in napotila nepogrešljiva- Vodja 
izobraževalnih programov pri Gea 
Collegu, mag. Anton Mihelič, je 
predstavil potek Večerne šole 
podjetništva v Trbovljah. Namen 
šolanja je bil seznaniti slušatelje z 
informacijami, nasveti in znanji, ki jim 
bodo služili za oblikovanje poslovnega 
načrta zasvoje podjetje. Poudaril je, da 
je bila v tej šoli v Trbovljah dosežena 
visoka stopnja zavzetosti in 
discipliniranosti, saj so udeleženci 
vztrajali ves tečaj in nato tudi množično 
predstavili svoje zaključne naloge. 
Dodal je še, da pri Gea Collegu 
organizirajo tudi dva specialistična 
programa, ki predstavljata nadgradnjo

Večerne šolepodjetništva: Večemašola 
marketingainprodaje ter Večerno šolo 
ekonomike in financ. Predsednik 
Združenjapodjetnikov Zasavje, Slavko 
Stošicki, je poudaril, da pomeni 
zaključek te šole tudi eno končano 
nalogo s področja usposabljanja, 
mnoge naloge paše čakajo. Meni, daje 
šola velikega pomena za uvelj avlj anj e 
in pospeševanje malega gospodarstva. 
Nekateri udeleženci izobraževanja so 
povedali, da so zelo zadovoljni, saj so 
se ukvaij ali s konkretni mi zadevami i n 
problemi, s katerimi se sicer srečujejo 
pri svojem delu. Pridobili so si mnoga 
nova in dodatna znanja z raznih 
področij, ki jim bodo nedvomno 
koristila

Anita Cesar

Zadnje čase smo se kar nekako 
navadili, da ni sejma, na katerem 
tovarna Svea ne bi prejela kakšne 
zlate medalje. "Sveina dekleta" 
(svoje kuhinje imenujejo z dekliškimi 
imeni) imajo novo prijateljico. Kot 
smo že poročali, je na skopskem 
sejmu nagrado Zlati most za 
kakovost prejela kuhinja Špela.

Tiskovna konferenca, ki so jo 
predstavniki zagorske Svee sklicali 27. 
marca, pa ni bila namenjena njihovim 
nekdanjim, temveč bodočimuspehom. 
Direktor tovarne Svea magister 
Miroslav Štrajharje zbrane novinarje 
seznanil z odločitvijo o nakupu tovarne

Gaber v Starem trgu pri Ložu. Kot je 
povedal, je ta tovarna prilagojena 
proizvodnji kuhinjskih programov, bila 
pa je do nedavnega v lasti tovarne 
pohištva Brest. Tovarno, ki je trenutno 
v najemu, naj bi kupili takoj, ko poteče 
najemna pogodba z dosedanjim 
upravljalcem, to je podjetjem M & M. 
Razmišljajo tudi, da bi zadržali del 
proizvodnje, ki v tovarni Gaberpoteka 
trenutno. Pogovori o pogojih nakupa 
naj bi bili tako končani v maju. Tovama, 
ki trenutno zaposluje 45 delavcev bo 
postala (četrti) profitni center Svee. 
Nadaljevali bodo sproizvodnjokuhinj. 
Proizvodnjo naj bi dopolnili in povečali.

Vodstvo Svee ne izključuje možnosti, 
da bi del že obstoječe proizvodnje iz 
matične tovarne preselili v tovarno 
Gaber. Poudarjajo pa, da tovarna 
nikakor ne pomeni konkurenco, temveč 
dopolnitev njihovim že obstoječim 
obratom.

Tovarna Svea se je glede nakupa 
tovarne Gaberprijavila najaviti natečaj 
in ponudila stečajnemu senatu 
najugodnejšo kupnino. (Firma je bila 
namreč v stečaju.) Predvidena kupnina 
zfiaša 2,2 milijona nemških mark. 50 
odstotkov kupnine bo predvidoma iz 
lastnih virov, ostalo kredit.

Pri vprašanjih zakaj so se odločili za

nakup te tovarne, je magister Miroslav 
Štrajhar odgovaijal, da je nakup del 
podjetniške strategijein razmišljanjao 
delu tovarne po vključitvi Slovenije v 
Evropo. Pomembno vlogo paima tudi 
doseganje večjeganivojakonkurenčne 
sposobnosti na mednarodnem trgu.

V Svei trenutno že načrtujejo dva 
nova kuhinjska programa. Glede na 
uspešnost prejšnjih ni bojazni, da nova 
programa ne bi bila v samem svetovnem 
kakovostnem vrhu. Kako bodo svoje 
izdelke poimenovali tokrat, se še ne 
ve.

J.N.

TELEKOM
SLOVENIJE 
PE TRBOVLJE

tel.: 26-626, fax: 26-900

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- X

Ali sto vedeli?
Da si lahko naročite BUJENJE na tel. št. 9100 
(cena prijave 3,91 SIT, cena bujenja je 19,56 SIT)

se nadaljuje... J
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AJKA
TRG REVOLUCIJE

hobl^progrcin^
Vam nudi:

hrano, vitamine, minerale za pse, mačke, ptice, 
glodalce, ribe in plazilce

•

opremo za pse, mačke, ptice, glodalce, 
ribe in plazilce,

•
akvarije in terarije vseh velikoti z opremo,

0

vodomete in opremo za vaš vrtni ribnik,
0

vse vrste ptic, akvarijskih rib, rastlin in živali za 
____________________ terarij___________________

VSE
ZA

LJUBITELJE 
MALIH ŽIVALI

INFORMACIJE 64-250, 64-166

AS TRGOVINA d.o.o. 
Avtodeli in oprema
prodajalna Trbovlje 
odprto 8-19h 
prodajalna Zagorje 
odprto 8-19h

PRODAJA VOZIL: SEAT CORDOBA
1.6 CLX 24.107DEM
2x zračna blazina, servo volan nastavljiv po
višini, temna stekla
1.8 GLX 26.994DEM
2x zračna blazina, servo volan, daljinsko
cent.zaklep, el.pomik stekel, meglenke

UGODNI KREDITI, LEASING

NAŠ MARKET
(9enjenim strankam želimo ob prazniku 

obilo družinskega zadovoljstva!
Bogata velikonočna ponudba!

odprto od 7.00-19.00, ob nedeljah 8.00-12.00 
tel.: 0601/24-350

OKOVIC Franko 
VODOINSTALATERSTVO

Kešetovo 7, Trbovlje 
Tel.: 0601/26-359, mobitel:0609/62/-953

VETERINARSTVO TRSTENJAK

KLINIKA ZA MALE ŽIVALI

Naročila po telefonu 061/372-967 

vsak delovni dan od 8-20 ure 

ob sobotah od 8-13 ure 
za nujne primere izven delovnega časa 
pa pokličite mobitel 0609/634-945

mmmmmmm™** ********** • *********
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(izjava naključnega mimoidočega pred trboveljsko porodnišnico)

Tragična smrt 30-letne Žejne 
Osmanovič v trboveljski 
porodnišnici je dogodek, ki so ga 
ljudje takoj povezali z zdravniško 
stavko. Takoj na začetku je treba 
povedati, da sicer neupravičeno. 
Po podatkih, ki so trenutno znani, 
je prišlo med porodom do 
komplikacij, ki so povzročile 
tragedijo.

Predstojnik oddelka ginekologije 
d r. J ože Čuk j e bil te dni nedosegljiv. 
Dr. Rudi Zupan, direktor Splošne 
bolnišnice Trbovlje pa nam je 
povedal, da smrt Žejne Osmanovič 
nikakor ne gre povezovati s stavko. 
Stavka namreč poteka v dopol
danskem času, popoldne in ponoči 
pa dežurstva zdravnikov potekajo 
normalno, kot da stavke ni. Dr. Rudi 
Zupan je povedal tudi, da so se na 
sestanku dogovorili, da izjave o tem 
dogodku daje predstojnik gine
kološkega oddelka. Ta je podal 
pismeno izjavo za javnost, v kateri je 
zapisal: "Gospa Osmanovič Zejnaje 
bila dne 28.3.1996 ob 19. uri sprejeta 
na tukajšnji porodniški oddelek 
zaradi poroda. Porod je sprva potekal 
povsem normalno, nato pa so 
nastopile zelo resne komplikacije, 
ki jih kljub vsem potrebnim 
urgentnim intervencijam ni uspelo 
obvladati in je pacientka naslednjega 
dne 29. 3. 1996 ob 8. uri zjutraj 
umrla. Dne 30. 3. 1996 je bila 
izvršena obdukcija. Rezultati 
obdukcije še niso znani. Porodnica 
je bila obravnavana enako kot vse 
ostale, ker porod smatramo za 
urgentno dogajanje. Na spremljanje 
poroda v nobenem primeru ni 
vplivala zdravniška stavka. Kako 
zdravniška stavka poteka, je javnost 
obveščena z obvestili glavnega 
stavkovnega odbora. O dogodku smo 
obvestili prof. dr. Boža Kralja, 
predstojnika Univerzitetne gine
kološke klinike v Ljubljani in Raz
širjenega republiškega strokovnega 
kolegija za ginekologijo in 
perinatologjjo.Obveščenajebilatudi 
Zdravniška zbornica Slovenije."

Podobno izjavo, kot je zgornja 
izjava za javnost, je podal tudi 
direktor trboveljske bolnišnice.

Svojci preminule Žejne Osmanovič 
z obdukcijo niso soglašali. Kljub 
temu so jo izvedli, da bi s tem 
odpravili vsakršen sum, ki bi 
nakazoval na nestrokovnost 
porodniškega osebja in kakršnokoli 
povezanost s stavko.

Na uho so nam prišle celo 
govorice, ki so se širile po Zagorju. 
Ljudje so namreč začeli govoriti, da 
zaradi stavke pri porodu ni bil 
prisoten nobeden od zdravnikov, 
temveč samo porodna babica. Te

Zakaj je do tega prišlo. Lahko bi 
rekli, da nas je napredek medicine 
celo razvadil. Nemara je bila smrt na 
porodu pred desetletji nekaj 
običajnega. Na toliko in toliko 
porodov je toliko in toliko porodnic 
umrlo. Zdaj tega ni več. Pa vendar se 
dogaj a. Kot lahko beremo v nekaterih 
medijih, se v Sloveniji tak dogodek 
še vedno pripeti v povprečju enkrat 
na leto. Tokrat se je v trboveljski 
porodnišnici. Vendar ta skopa 
stati stika ne pomaga. Kdo in kako bo

pojasnila tudi to.
O dogodkih pred porodom smo 

povprašali tudi direktorico Zdrav
stvenega doma Zagorje dr. Danico 
Slapar. Med drugim so se namreč 
razširile govorice, da Žejna na 
zadnjem ginekološkem pregledu ni 
bila sprejeta. Dr. Danica Slapar je 
povedala, daj e bila zdravniška slu žba 
v času stavke organizirana tako, kot 
je ponavadi ob dežurstvih, torej kot 
dežurna služba.

Zejnina tragedija je tragedija 
družine Osmanovič. Kot j e zapisano 
v enem od slovenskih dnevnikov, 
je mati Fatima doživela hud šok, dr. 
Igor Gostič pa naj bi ji odklonil 
pomoč. Žal je bil tudi dr. Gostič v 
času, ko je nastajal ta zapis, nedo
segljiv. Dr. Danica Slapar pa je 
povedala, da je Fatima iskala 
zdravniško pomoč že v petek. Dr. 
Igor Gostič se je zato odločil za 
obisk na domu, kjer je bil z družino 
dobro uro. Fatimi je dal zdravila za 
živce in seznjopogovaijal. Naslednji 
dan, v soboto okoli 12.00 ure pa je 
družina spet iskala zdravniško 
pomoč. Tokrat je dr. Gostič ocenil, 
da Fatima ne potrebuje injekcije, 
zdravila pa še ima. Menda je zaradi 
tega prišlo do določenih groženj, 
zaradi katerih seje dr. Gostič vseeno 
odločil za obisk in družino tudi 
obiskal. Če se skušamo vživeti v 
občutja družinskih članov, so 
reakcije razumljive, človeške.

Trboveljska porodnišnica je po 
mnenju mnogih ena izmed najboljših 

oj v Sloveniji. Zato ne preseneča, da se 
g, tudi nosečnice iz drugih, bolj 

oddaljenih krajev odločajo za porod 
v Trbovljah. Takšen tragičen do
godek se v tej porodnišnici ni zgodil 
že deset let. Žal pa je porodnica spet 
umrla. In to v času zdravniške stavke. 
Ne glede na to, kaj bo znano iz 
obdukcije in kakšni bodo rezultati 
preiskave, dogodek meče temno 
senco na trboveljski porodniški 
oddelek. In grenak priokus bo ostal 
ne glede na vse ugotovitve irfdejstva. 
Družina je ostala brez hčere, sestre, 
matere. Nobena preiskava Žejne ne 
bo obudila v življenje.

Jure Nagode

issrsrs
ZDRAVNIKOV IN ZOBOZDRAVNIKOV. ZATO

STAVKA
slovenskih zdravnikov in zobozdravnikov
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razložil Zejninemu sinu, 10 letnemu 
Alenu, da njegove mame ni več? 
Kdo bo potolažil njenega moža?

Tragedij a bo prej ali slej zahtevala 
svoj epilog. Na ministrstvu za 
zdravstvo so sprožili preiskavo, ki 
naj bi osvetlila vse, kar seje dogajajo 
in vzroke, ki so pripeljali do te 
tragedije. Pri tem se nehote postavlja 
vprašanje, ali bi bilo komplikacije 
ob porodu moč že vnaprej predvideti. 
Nemara bo uradna preiskava

govorice so neutemeljene. V 
trboveljski bolnišnici so nam zago
tovili, da stavka ni vplivala na odnos 
do porodnice.

Druga zgodba, ki je povezana s 
smrtjo pri porodu, je nemara bolj 
človeška,. Svojci Žejne so 
presenečeni in šokirani. To seveda 
ni presenetljivo. Če se porod, ki v 
današnjih časih pomeni zgolj rutino 
(pa naj se sliši še tako grdo), konča s 
smrtjo, se zasatvlja vprašanje, zakaj.
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Hlapci slovenske besede
Letošnje tekmovanje za Cankarjevo pri znanje je bilo posvečeno Ivanu Cankarju, 

saj praznujemo v letošnjem letu 120 letnico njegovega rojstva. Šole so poslale na 
območno tekmovanje tri prvouvrščene na šolskem tekmovanju. Poglobili so se v 
njegove črtice Moje življenje in njegov jezik pod geslom Resnica je posoda lepote, 
svobode. Na območnem tekmovanju v Ljubljani v soboto, 9. marca so pisali test, 
kije trajal 90 minut in doživljajski spis Oko mojega spomina seže daleč. Tekmovalo 
je preko 300 učencev sedmih in osmih razredov. Prvih deset se je uvrstilo na 
republiško tekmovanje, ki je bilo predzadnjo soboto v marcu. Iz Zasavja je med 
temi desetimi Anja Čibej iz OŠ T. Čeč iz Trbovelj, ki se bo potegovala za zlato 
Cankarjevo priznanje.

Srebrno priznanje so osvojili vsi tisti, ki so dosegli 75 in več točk. Iz Zasavja so 
to: Nenad Petrovič, Maja Dolanc in Uroš Drobež iz Hrastnika oziroma z Dola, Ti na 
Leskovšek in Martina Ravnikar iz Zagoija oziroma z Izlak, iz litijskih šol pa so 
osvojili srebrno priznanje Katarina Lah, Saša Muzga, Petra Tekavec, Tjaša Lamut 
in Anja Tehovnik.

Poleg navedenih učencev je tekmovalo iz Zasavja in Litije še 33 učencev. 
Podelitev zlatih priznanj bo 10. maja na Vrhniki, ob rojstnem dnevu Ivana 
Cankarja.

F.M.

Razpis za slovensko kmečko ohcet v Kandršah
Turistično društvo Mlinše v sodelovanju s Turistično zvezo Slovenije in Zasavcem 

objavlja razpis za

Tudi letos bo 29. junija velika prireditev, katere namen je obujanje starih 
ljudskih šeg in običajev. Kmečka ohcet v Kandršah bo letos še bogatejša in 
pestrejša, kot je bila minula leta. 29. junija bo pri gostilni "Pri Vidrgarju" potekala 
zaključna prireditev, na kateri se bodo poročili izbrani pari. Eden izmed parov bo 
tudi iz Zasavja. Zato časopis Zasavc objavlja prijavnico za Zasavski par 96, ki se 
bo udeležil te poroke. Sponzorji bodo tudi letos poskrbeli za bogate nagrade, ki jih 
bodo prejeli mladoporočenci. Za odmevnosti prireditve pa bo letos poskrbela 
televizija POP TV in ostali slovenski mediji. Prireditev Kmečka ohcet bo letos 
delno povezana tudi z obeležitvijo 700 letnice Zagorja.

Na razpis se laho prijavijo pari, ki izpolnjujejo naslednje pogoje:
- Slovenska narodnost in slovensko državljanstvo.
- Ženin ne sme biti starejši od 35, nevesta pa od 30 let.
- Nobeden izmed njiju še ni bil poročen.
- Par je pripravljen sodelovati na vseh javnih prireditvah, ki jih zahtevajo 

propozicije.
- Oba ali vsaj eden stalno prebiva v eni od treh zasavskih občin, oziroma v Litiji 

ali Radečah.
Če izpolnjujete pogoje, vam ne preostane drugega kot da izpolnite prijavnico in 

jo v priporočenem pismu pošljete na naslov: Zasavc, Cesta 20. julija 2/c, 1410 
Zagorje ob Savi s pripisom ZA ZASAVSKI PAR 96. Prijave bomo sprejemali 
predvidoma do druge polovice aprila, finalni izbor parov pa bo 18. maja. Pohitite, 
časa je malo.

JOŽE 
P AVČ NIK

Mesarja si povprečen 
človek predstavlja kot 
zagovedneža, ki prerad iz 
rokava stresa kakšne mastne 
šale. Marsikateri poklic 
namreč zleze človeku 'pod 
kožo', tako bi bil mesar lahko 
le požrešncž, vedno obdan z 
vsakršno mesarijo. Le-to pa 
v večini smatrajo za boljše 
življenje, saj pravijo: Repa, 

korenje - slabo življenje; štruklji, meso - to bi pa b'lo. Jože Pavčnik pa 
je mesar in še ljubitelj ptic, kar svojevrstno diči njegovo n'rav.

Mesarski poklic je prevzel od očeta, za ptice pa ga je prav tako v rani 
mladosti navdušil nek možakar. Do zdaj goji le kanarčke, ima pa tudi 
opale. Na tekmovanjih, kjer je sodeloval, so se do zdaj najbolj odrezali 
kanarčki z živorumeno barvo. Ptice so ga tako prevzele, da si ne zna 
predstavljati časa brez njih. T oje posebno veselje, tudi na ptičjih razstavah 
po svetu je že bil. Ptice zahtevajo stalno skrb, dostikrat ga delo z njimi 
razbremeni, da pozabi na vsakdanje probleme in težave. Njegov delavnik 
je zato natrpan in včasih pozabi najti trenutek zase.

Zelo pomembno se mu zdi, da človek najde za kakšno stvar zanimanje. 
"Če ni veselja, ni dela, ki bi se ga lahko naučil," pravi. To se odraža 
predvsem v mesarstvu, kjer nisi dober mesar, če te ne zanima 'klobasanja'. 
Da mesar mesarja daleč vidi. morda ne drži toliko, kolikor zadeva 
poznavanje mesa. Pravi, da je malo kvalitetnih mesarjev. V Emona- 
Merkurju v Hrastniku, kjer dela, opaža, da mu dajejo v .uk vajence, ki 
včasih niti mesa ne ločijo, ne vedo, kje so čreva in kje glava, kar je 
zgrešenost tovrstnega šolanja. Včasih so na šolah dajali večji poudarek 
stroki, sam pozna skoraj vsa mesarska dela, razen konzerviranja. Pravi, da 
je klavnica matrarija, postopek od klanja, odiranja kože, bodisi 
prekajevanja, pri čemer je važna priprava mesa. V klavnicah so tudi 
pozorni, da ni muh. V večini od zaklanih živali predelajo vsaj petdeset 
odstotkov mesa, dobro je, da recimo svinja tehta kakšnih 120 do 140 
kilogramov. "Ne morem si zamisliti, da bi bila jetrnica dobra, pa daje 
veliko kožnata," je omenil. Tudi za afero norih kravje slišal, čeprav se mu 
zdi neverjetno, da bi bilo meso zastrupljeno. Zdi se mu, da je mnogo 
odvisno tudi od hrane, sploh umetno ne priporoča. V sak 'runkl’ pač ve, da 
je kvaliteta mesa odvisna od prehrane. Povpraševanje kupcev po mesu pa 
se vedno razlikuje, zdaj proda več govedine kot svinjine.

Če gre na svetovne ptičje razstave si ogleda tudi mesnice, predvsem 
vitrine. Zanj je pomembno, da že pladnji in vitrine pritegnejo kupca "Da 
so dobro naštimani, da 'štiklc' dobro izgleda," reče. Zato ga glede tega 
navadno tudi inšpektorji ne gnjavijo.

Tudi kuha mu ne smrdi, marsikaj zna pripraviti, kot vsak mesar pa je že 
marsikaj okusil, tudi žabje krake. Vsekakor pa to ni profesionalna 
deformacija, saj ne razume Kitajcev, posegajočih po podganah, ki ždijo 
po kanalizacijah. Kakorkoli, doslej od zarečenega kruha še ni jedel.

Petra Radovič
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Ksenija Leskovšek, 
ekonomski tehnik iz 

Hrastnika: "Nič 
določenega ne 

poslušam. Skozi ves 
dan imam doma 

prižgan radio 
Trbovlje in mislim, 

da vrtijo v redu 
glasbo. Po televiziji 

sem sicer gledala 
letošnji izbor za popevko Evrovizije in zdi se 
mi, da je Regina upravičeno zmagala. Sicer je 
zame pomembnejše, če je dobro razpoloženje, 

rada grem na ples, tudi na kakšen koncert, 
ampak vedno zaradi vzdušja in ne le zaradi 
popularne skupine ali pevca. Poslušam pa 
slovensko in tujo glasbo, še vedno je pač 
mnenje, da tujci skladajo bolj poslušljivo 

glasbo."

Petra Mrgole, 
dijakinja iz 
Trbovelj:

"Poslušam v 
glavnem rock 
glasbo, to so 

Animalsi, Led 
Zeppelin, Status 
Quo, Doorsi. V 
Shake's baru v 

Hrastniku je večkrat 
rock glasba, zato 

radi zahajamo tja Čeravno raje poslušam tuje 
rock skupine. Od slovenskih pevcev rada 

prisluhnem Petru Lovšinu, od pevk mi je pa 
všeč Anja Rupel, ker je zelo posebna in ima 

dobro glasbo. Mislim pa, da je v Zasavju 
nasplošno premalo koncertov in glasbenega 

vzdušja. Dostikrat se zato mladi odpravimo na 
kak koncert v Ljubljano, kot je bil to recimo 

David Bowie, čeravno tudi denarja za koncerte 
ni, saj niso ravno poceni. Nekako zdaj ljudje 

raje poslušajo bolj popularno in disco glasbo."

Dušan Majstorovič, dijak iz Zagorja: "Za
song Evrovizije bi po mojem lahko zmagala

Marta Zore. Sicer 
glasbe ne poslušam 
veliko, če ujamem 

kakšne takte iz radia 
ali pa če se s 
prijatelji kam 
odpravimo. Še 

vedno so popularni 
The. Beatles, čeravno 

tudi v Mesečim 
vrtijo zelo različno 
glasbo, kot se pač zdaj posluša. Meni glasba ne 
pomeni veliko, raje si ogledam kakšen film, če 

pa že prisluhnem kakšni skupini, kot so to 
naprimer Chateau, me pa bolj zanima dobro 
vzdušje. Za glasbenike je po svoje težko, saj 
navadno posnamejo uspešnico oziroma hit in 

težko ohranijo priljubljenost kot to uspeva 
nekaterim tujim skupinam. Recimo, dobri 

komadi so znani za Čuke, ko so spet posneli 
Kavbojce in Indijance, a oni pojejo različni 

strukturi poslušalcev."

Andreja Lamovšek, 
dijakinja iz Save 

pri Litiji:

"Poslušam punk in 
grunge glasbo. Med 

slovenskimi 
popevkami je bolj 

malo te zvrsti, kot so 
recimo Spiritual 

Pyrotechnic in še ti 
pojejo v angleščini. 

Všeč so mi tudi 
Leteči potepuhi. 

Tudi izbor za popevko Evrovizije sem si 
ogledala, ampak mi tovrstna glasba ne ugaja. 
Žal je še vedno tako, da se le redki naši bendi 

ali pevci lahko primerjajo s tujimi skupinami in 
popevkarji. Škoda tudi, ker benda Nirvane ni 
več. Pri nas je veliko raznih glasbenikov in 

malo dobre glasbe. Glasba mi kar dosti pomeni, 
me zanima, spremljam glasbene oddaje, bende, 
morda sem bolj kritična poslušalka. Mislim pa, 

da glasba lahko razveseli in razpoloži."

Matija Bučar, dijak 
iz Litije: "Prisegam 
na rock, bom rekel.

Malce pa včasih 
prisluhnem tudi 

popu. Techno glasba 
ni dmgega, kot da 
prižgeš računalnik 
in špila. Pri rocku 

ustvarjaš svojo 
glasbo in sam nekaj 
narediš. Mislim, da so slovenski popevkarji kar 
pohvalni, recimo Pero Lovšin, Agropop, Šank 

rock, Leteči potepuhi. Škoda je, ker so 
večinoma koncerti takrat, ko je v šoli največ 

kontrolk. Mislim, da je glasba tudi sprostitev, ko 
lažje pospraviš svojo sobo.”

Mitja Dolšek, dijak 
iz Litije: "Rock, 

metal, če že moram 
poslušam tudi 

techno - naprimer v 
bifejih, kjer nič 

dmgega ne vrtijo. 
Izbora za Evrovizijo 
nisem spremljal, tudi 
Reginine glasbe ne 
poznam. Všeč pa so 
mi komadi od Pop 

Designov, Sokolov, Pera Lovšina, Pankrtov, 
Letečih potepuhov, Orlekov. Poslušam glasbo 
glede na počutje. Sicer pa pogrešam glasbeno 

vzdušje v Zasavju, še nisem ugotovil, da so kje 
klubi z dobro glasbo.”

Ivo Jemec, dijak iz 
Kresnic: "Poslušam 
rock in heavy metal, 

recimo Sepulturo,
Intersept in podobne 
bende. Mislim, da se 
dosti dogaja, je veli
ko koncertov, grem 

pa nikamor. Izbor za 
popevko Evrovizije 

sem gledal, vendar je 
slovenska glasba 
večinoma kot uspavanka. Sicer prisluhnem 

Sokolom, Peru Lovšinu, Orlekom, The quitars.
Tudi sam igram kitaro in mi glasba veliko 

pomeni. Ko pridem iz šole, po kosilu poslušam 
glasbo in igram. Imeli smo že bend, sem že 

nastopal, zdaj igram bolj zase. Slovenska glasba 

se zadnje čase navdušuje nad technom."



5F

Karavana <jrc

Kako prijetna življenja živimo. Vsak od nas je ujet v svoj krog, ki 
ga ponavlja iz dneva v dan in ga pomalem spreminja, eni na bolje, 
drugi na slabše. Z vsakim novim jutrom začenjamo znova. Oblečemo 
se, popijemo morda jutranjo kavo in Čas teče.

Še vedno je v Slovencih zakoreninjena podoba o idealni družini. 
Oče, mati, dva otroka, pes in po možnosti dober avto. Koliko zgodb 
se skriva za zidovi stanovanj in vedno si mislimo, da smo ravno mi 
tisti, ki imamo probleme.

Pred kratkim sem sedela v lokalu v Zagorju. Pogovarjali smo se 
o vsakdanjih rečeh in beseda je nanesla na življenje v tej naši zagorski 
dolini. Glede na to, da sem zadnja leta študirala v Ljubljani, bila 
obkrožena s knjigami in delom, ne poznam te naše zagorske "scene" 
in vse bolj imam občutek, da nisem veliko zamudila. Grem po Zagorju 
in si mislim, da je tole čisto prijetno malo provincialno mestece, naj 
mi oprostijo lokal patrioti. Ne dogaja se nič posebnega, upokojenci 
kramljajo v parku, ženske govorijo ob cesti in otroci se podijo okoli 
blokov,...

Pa gremo k tistemu, kar me je presenetilo in ne morem reči, da 
ravno prijetno. V vsaki tretji slovenski družini imamo alkoholika, 
firme propadajo kot za stavo, mladi ne vedo, kam bi s seboj. Na izbiro 
imajo na eni strani šolo in garanje ter na drugi strani upiranje 
staršem in pubertetniško iskanje samega sebe. Starši si seveda želijo, 
da bi njihov otrok uspel, končal to in to šolo in da bi postal gospod 
ta in ta. Mladi pa se vrtijo med popivanjem po gostilnah, iskanjem, 
potrjevanjem in vse bolj pogosta je tudi droga.

Ko sem pred časom spoznala nekega ozdravljenega narkomana iz 
Jesenic, se mi je porodila ideja, da bi naredila oddajo o tem. 
Pripovedoval mi je o svojih krizah, o boju s samim seboj in o tem, kako 
izgubljenega se je počutil, ko se je prenehal drogirati.

Ko sem to pripovedovala nekomu v Zagorju pa mi je rekel, da naj 
raje ne kopljem po tem v Zasavju, ker je droge toliko, da si še misliti 
ne moreš. Jaz o drogah ne vem nič. Poslušala sem o tem, koliko 
mladih redno kadi travo kot cigarete, njuha in veliko jih je že na trdih 
drogah. Odkrito rečeno, tako kot večina ljudi, ki o tem ne vedo ravno 
veliko, si tudi ne želim vedeti. Radi imamo podobo o urejeni družbi, 
v kateri gre vse tako, kot je treba.

Praznovali bomo sedemsto-letnico prve omembe Zagorja. 
"Zagorska dolina v osrčju Slovenije", res lep slogan, naj mi oprosti 
naš župan. Zagorje na Internetu, prospekt, posebna znamka, oh in 
sploh. Nad nami bodo verjetno kmalu vihrale zastave z zagorsko 
dolino, ampak pod temi zastavami je vse pogosteje prava beda od 
bede. Zapiranje rudnika, propadajo podjetja, Zasavje je v sami špici 
samomorilcev v Sloveniji in še veliko bi lahko naštevali.

Vsak od nas si na nek način želi biti srečen, imeti mir pred vsem, 
kar se dogaja okoli njega in živeti naprej svoje življenje.

Problemov, ki so okoli nas, najpogosteje nočemo videti, ker ima 
vsak že dovolj svojih.

Spoznanje, da smo v življenju vedno sami, da se moramo vedno 
sami izkopati iz svojih problemov, v tem primeru ne pomeni veliko. 
Brezizhodnost življenja, želja po potrjevanju in bežanje v razne oblike 
omame, pa naj bo to droga ali pa prevelika obsedenost s tem, da 
moraš imeti dober avto, ne peljejo nikamor.

Zastave plapolajo, psi lajajo in karavana gre dalje. Nad vsem tem 
"bliščem"pa vihrajo zastave "Zagorska dolina v osrčju Slovenije".

Jure Nagode

Elelrtrične
sanje

Pred časom mi je v glavo padla briljantna ideja. Kupil bom nov 
računalnik Tisti, ki trenutno krasi delovno mizo, je že precej star. Če 
se ne motim, več kot dve leti. Je pravi dinozaver v svetu računalnikov. 
No, spravil sem se gnjavit prodajalce tovrstne opreme, ki se ji reče 
tudi hardware ali strojna oprema. Za prijazne prodajalce je bil 
sestaviti račun z vso pripadajočo trdo in mehko opremo prava šala. 
Samo pobrkljali so po svojem peceju in že je izpljunil svoje najglobje 
cenovne skrivnosti.

Do tu lepo in prav. Nabral sem si cenike, mimogrede ugotovil, da 
so si številke zelo podobne in zraven še malo obupal. Znašel sem se 
pred nepremagljivo oviro - kaj naj kupim. Naj kupim Green MB-486 
DX/256kB Cache, Brez CPU, DX4/80 -120, 3,3 Vali si naj nemara 
raje privoščim Pentium MB Intel Zappa 75-133 Mhz, 256 kB cache, 
PCI-IDE, 1/0, skupaj s HD/FD kabli. Cenjenim strokovnjakom je 
najbrž takoj jasno, da sem totalno zmeden glede nakupa računalnika. 
In to že pri osnovni plošči. Še večji križ je, kaj narediti s CPU. (Nikar 
mi ne recite, da ne veste, kaj je to!) Ali naj se odločim za 486 DX4- 
120 Mhz ali za 586 DX4-133 Mhz ali za Pentium 75 Mhz, Pentium 90 
Mhz, Pentium 100 Mhz ali kaj drugega. Pri grafični kartici je bila 
odločitev lahka. Žreb bo določil ali bo to Cirus Logic 5428, 1 Mb, 
VLB ali pa bo samo Cirus Logic 5440, 1 Mb, PCI. Toda stvari so se 
ponovno zapletle pri trdem disku. Nikakor se ne morem odločiti med 
HDD Quantum 1.08 Gb EIDE 9ms in HDD Quantum 840 Mb, El DE 
11 ms. Verjetno bo končna odločitev HDD MVestem Digital 1200 Mb, 
EIDE 8 ms. To bom še dobro razmislil. Ne morete si misliti, kako sem 
si oddahnil, ko sem pogledal na izbiro ohišja. Na voljo imam samo 
AT Mini Tower (200 W P/S + Led display) in AT Big Tower (200 W 
+ Led display). Oddih ni trajal dolgo. Prišel sem do RAM spominskih 
modulov. Nagibam se k SIMM 1 Mb70ns 30 pin. Čeprav se mi SIMM 
4 Mb 70 ns 72 pin dozdeva nekoliko boljša varianta. Kakorkoli, tudi 
o SIMM 4 Mb 60 ns 72 pin EDO in SIMM 8 Mb 70 ns 72 pin je vredno 
razmisliti.

Da bo moj računalnik bolj nobel, moram kupiti tudi CD ROM. 
Mislim, da se bom te dni enkrat odločil med CD ROM MITSUMI, 6 
x SPEED in CD ROM MITSUMI, QUATRO SPEED. Tudi FAX 
modem se mi zdi, da bi prav 'pasal' zraven. Zaljubil sem se v 14.400 
BPS, V.7 Group, interni, Hayes compat. Voice. Ali pa sem imel 
nemara zdajle v mislih 14.400 BPS, US-Robotics Sportster, interni. 
Pa saj ni važno. Važne so diskete. Za katere se bom odločil, me je 
prepričala cena. Diskete 1,44 Mb General Protection, 100 % Certi- 
fied & Tested, (lOkom. 950 Sit z davkom plus 20% P. D. = 1000 SIT) 
so prav gotovo najboljša varianta.

Pri nakupu računalnika obstaja zlato pravilo, ki pa mu žal nisem 
takoj verjel. Pravi: če kupuješ računalnik, se najprej posvetuj z 
dvanajstletnikom. Prihranil si boš čas in predvsem ogromno živcev.

P.S.: V zgornjem sestavku so mogoče tiskarske napake. O pravil
nosti navedb računalniške opreme se posvetujte z naj bližjim 
dvanajstletnikom. V mojem imenu pa ga še vprašajte, ali je AT BUS 
Enchanced IDE Controler pametna odločitev.
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Mnenje, da nas telesno in duševno počutje posameznika ne navdaja s 
tolikim optimizmom, da bi po tem merili tudi napredek, je očitno 

razlog, da bi ljudje več časa posvečali tudi zdravemu načinu 
življenja. Dr. Bosiljka Mičovič je pred kratkim naredila svojevrstno 

zdravstveno raziskavo za trboveljsko področje, to je: Nekatere 
demografske značilnosti in zdravstveno stanje prebivalstva občine 

Trbovlje v primerjavi z Republiko Slovenijo, ki je opozorila na 
določene specifične probleme tukajšnjega prebivalstva. Sicer je 

sedemnajst let delala kot zobozdravnica, bila direktorica 
Zdravstvenega doma Trbovlje, pet let delala na Zavodu za 

zdravstveno varstvo (sedanji Inštitut za varovanje zdravja), bila 
soavtorica srednjeročnega plana za zdravstveno varstvo za obdobje 

1985-90 ter bila direktorica Zasavskega zdravstvenega centra, že 
četrto leto pa je upokojena. Ker je 7. april tudi mednarodni dan 

zdravja, nekaj več besed tudi o (ne)posvečanju zdravju.

Preventivna akcija na področju 
zobozdravstvajevdesetletjihdoscgla 
korenite spremembe, kakšni sevam 
zdijo rezultati?

Ko sem začela delati kot otroška 
zobozdravnica, lahko rečem, daje bila 
situacija strahotna, vsaj kar se tiče 
gnilobe, saj so bili že otroci do sedem 
let z manjkajočimi stalnimi zobmi, kar 
je zanimivo, saj takrat otroci šele 
dobivajo stalne zobe. Otroci so že nosili 
proteze in ne le ortodonske aparate. Z 
načrtnim zdravljenjeminpieventivni mi 
ukrepi seje stanje toliko izboljšalo, da 
sedaj otroci pri 15-letih zapuščajo 
zobno ambulanto, če že ne s popolnoma 
zdravimi zobmi, vsaj s pozdravljenimi. 
Glede mladinskega zobozdravstva so 
sedaj naši podatki izjemni v slovenskem 
merilu. Celo drugod so ugotovili, da 
ima trboveljska mladina najbolj 
sanirano zobovje, kar je enkratna 
potrditev načrtnega in preventivnega 
dela. Glede zobozdravstvene opreme 
pa moram reči, da smo že tedaj, pred 
tridesetimi leti, imeli opremo, ki bi tudi 
sedaj, če ne bi bila izrabljena, 
predstavljala sodobno opremo. Za to 
gre zahvala predvsem primariju dr. 

^Krambergerju, ki je vseskozi vztrajal 
na najbolj sodobni opremi za novi 
pediatrični objekt kot tudi oddelku za 
gospodarstvo občine Trbovlje za 
ekonomsko podporo. Svojčas smo bili 
pobudniki, da se za potrebe zoboz
dravstva v Zasavju nabavi sodobni 
rentgenski aparat, ki bo zmanjšal število 
posnetkov, saj je znano, da rentgenski 
aparati za posamezno slikanje zob 
premočno žarčijo. Tudi ta aparat smo 
pridobili. Vso opremo smo obnavljali 
in vzdrževali. Tako daimajo.tudi sedaj 
ambulante zelo sodobno opremo. 
Mnogi se še spomnijo akcije za

ponovno nabavo iztrošenega 
rentgenskega aparata. Takrat smo 
predlagali, naj se delavci odpovedo 
škatli cigarete in prihranjeni denar 
prispevajo za rentgenski aparat. Akcija 
je uspela, za tako zbrani denar in z 
lastnimi amortizacijskimi sredstvi 
smo ponovno nabavili rentgenski, 
aparat.

Alije preventi vna akcija zahtevno 
delo?

To je kontinuirana zadeva, ki pri 
otrocih zahteva sodelovanje staršev, 
šole, otrokain zobozdravnika Potrebni 
sta kontrola in nadzor. Za doseženo v 
otroštvu naj bi nadaljeval skrbeti vsak 
posameznik Tudi takrat, kadar ima
mo občutek, daje z zobmi vse v redu, 
so potrebne redne kontrole pri 
zobozdravniku in po potrebi zdra
vljenje. Zobozdravniki, ki delajo za 
odrasle, so že zdavnaj ugotovili, daje 
starost pacientov, ki potrebujejo 
mostičke ali proteze, sedaj veliko nižja 
To pa so že rezultati načrtnega in 
preventivnega dela mladinskega 
zobozdravstva

So se prav v času, ko ste bili 
direktorica Zdravstvnega doma 
Trbovlje zgodili nekateri preobrati 
za zdravstvo?

Takrat je z Zakonom o združenem 
delu postalo moderno ustanavljati 
velike gigante. V gospodarstvu in 
negospodarstvu.

Kako se je to odražalo v 
zdravstvu?

V bistvu smo sebolj sporekli. V tem 
obdobju so namreč občinske 
zdravstvene skupnosti skrbele za

zdravstvene domove, bolnišnice so bile 
financirane na regionalnem nivoju, 
klinični center pa na republiškem. 
Zasavski zdravstveni center je imel 
TOZD-e v različnih občinah, vsaka je 
financirala svoje. Tako da ekonomski 
uspeh posameznega TOZD-a ni bil 
odvisen od uspešnosti poslovanja, 
ampakod ekonomske moči posamezne 
občine. Od uspešnosti poslovanja pa 
so bile odvisne plače. Tako se je 
napriiner plača splošnega zdravnika v 
Hrastniku razlikovala od kolega v 
Zagorju. Podobno je bilo po vseh 
takih centrih v Sloveniji. Zato smo se 
kregali. Vendarje bilo obdobje nekako 
do leta 1985 tudi zlato obdobje 
zdravstva. Toda ne zdravstvenega 
osebja, ampak zlato obdobje za 
zavarovane osebe. Prispevne stopnje 
so bile sicer visoke, ampak od tega 
denatja se je precej investiralo v 
Zdravstvene domove, veliko bolnišnic 
je bilo pozidano, tudi z opremo smo 
bili nekako na evropskem nivoju, 
medtem ko osebni dohodki niso bili 
nikoli dobri.

Bili ste tudi direktorica Zasav
skega zdravstvenega centra; kakšne 
so bile takrat razmere?

Ja, to je bilo v času Markoviča in 
njegove interventne zakonodaje. Toje

bilo zelo hudo obdobje. Sredstva, 
vplačana preko prispevne stopnje za 
zdravstvo, so odhajala dmgam, pa ne 
nazaj v gospodarstvo. Marsikatero 
podjetje ni vplačevalo prispevkov. 
Programi v zdravstvu pa so bili enaki 
kot prej, torej tudi poraba. Takrat je 
nekakšno vlogo odigral Zasavski 
zdravstveni center, ker smo si 
medsebojno pomagali, da smo 
preživeli. Direktorji v zdravstvu pa so 
bili v stalni dirki oziroma'febtaijenju' 
za denar.

Kako j c takšno delovanje vplivalo 
na zdravstvo?

Takrat je zdravstvo zelo moteno 
delovalo, saj nismo imeli zdravil, 
povojnega materiala, ker tega nismo 
mogli plačati. Osebne dohodke pa smo 
dobivali z zamudo. Takrat so se tudi 
začele prve stavke v zdravstvu, pro
blem je bil predvsem prebod iz enega 
sistema v drugi, prehod iz sistema 
zdravstvenih skupnosti, ki smo ga 
ukinili v sistem zdravstvenega 
zavarovanja, ki ga še nismo imeli. 
Stavke so bile podobne današnjim, 
stavkali smo vsi, ne samo zdravniki, 
zobozdravniki, temveč vsi. S tem 
seveda, da smo najnujnejšo pomoč 
nudili. Saj je vendar neetično, 
nečloveško, da ne bi nudili pomoči.
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Je bilo težko direktorovati prav v 
tem prelomnem času?

Zelo težko. Takrat in potem, ko je 
država prevzela sredstva za zdravstvo 
v tako imenovan integralni proračun.

Kaj pa s tem v zvezi menite o 
sedanji zdravstveni stavki?

Sedanjo stavko zdravnikov 
razumem, predolgo časa se je od njih 
zahtevalo, da živijo na etični pogon. 
Predolgo se je odlašalo z ureditvijo 
plač v zdravstvu. Že ko sem začela 
delati, se je dogajalo, da je imel 
naprimer hišnik večjo plačo od 
zdravnika Vedno seje tudi govorilo o 
uskladitvi razlik v plačah pri visoki 
izobrazbi v gospodarstvu, šolstvu in 
zdravstvu. Vendar se je vedno startalo 
iz nekega povprečja iz mase. Nekaj 
časa so uvajali kvalifikacijske 
količnike, kjer je bila visokaizobrazba 
so bili ti količniki nekoliko večji, vse se 
je skušalo, obljubljalo, nikoli pa nismo 
šli v korak z gospodarstvom. Tudi 
zdravstvu je namreč treba dati mesto, 
ki mu pripada Recimo napake, storjene 
v zdravstvu nosijo precej večje 
posledice, tudi odgovornost je večja 
saj vendar gre za življenje. O 
odgovornosti, celo kazenski, se je v 
preteklosti malo pisalo pa vendar so 
bile izrečene celo hude kazni. Sedaj se 
o tem več piše, kar menim, daje prav, 
vendar moramo to odgovornost tudi 
nagraditi in ne samo kaznovati.

Je bil to morda vcsčas problem?

Bil. Tudi ta stavka hoče na to 
opozoriti. Tudi taproblem želijo enkrat 
za vselej rešiti, postaviti neko mesto v 
družbi, kljub temu, da vsi mislijo - 
'gospod doktor'. Vedno je bilo tako, to 
spoštovanje, ampak stimulansa pa 
nikoli ni bilo. Na Zahodu bolj plačan 
zdravnikpomeni neko veljavo. Pri nas 
so do zaslužkov zdravnikov zelo 
nezaupljivi. Čeravno verjamem, da 
noben zdravnik ne odobrava stavke. 
Ampakpo tolikih letih obljub in zanosa, 
da bo intelektualno delo bolj cenjeno, 
a temu ni tako. Mislim, da vsi razume
mo težave gospodarstva in se ne gre 
mimo gospodarstva. Toda ko 
ocenjujemo določene skupine, 
nenazadnje tudi poslance, ne rečem, 
da njihovo delo ni cenjeno, vendar naj 
javne službe in dmgi razumejo tudi 
težave v zdravstvu.

Raziskavo o specifiki obolenj na 
trboveljskem področju ste naredili v 
sodelovanju z Zdravstvenim domom 
Trbovlje. Zakaj?

Že v času direktorovanja so moja 
poslovna poročila vsebovala tudi 
podatke o obolevnosti prebivalstva 
Tako sem vseskozi vodila nekakšno 
analizo zdravstvenega stanja zdrav
stvenega standarda in zdravstvenega 
varstvaprebivalstvavZasavju. Mnogi 
zdravniki so ob rnoji upokojitvi, vajeni

takega dela, ki sem ga vpeljala, 
pogrešali podobne podatke. Na 
strokovnem kolegiju v zdravstvenem 
domu so želeli dobiti primerjalno 
anali zoo stanju v Trbovljah za obdobje 
1989-94. Zato so te raziskave narejene 
tako, da vsebujejo petletno primerjavo 
pri podatkih, ki jih potrebuje vsak 
zdravnik. Izdelanaje tudi metodologija 
da se lahko raziskava nadaljuje in 
dopolnjuje.

Kaj je torej specifično za 
trboveljsko populacijo?

Vsapreteklaletaje bila ta raziskava 
inprimerjava delana tudi zaZagorjein 
Hrastnik. Najboljše kazalce je takrat 
imela občina Zagorje, glede 
obolevnosti so v Zasavju že takrat 
močno izstopale bolezni dihal pri vseh 
starostnih skupinah. Sedaj, ko so zbrani 
le podatki za občino Trbovlje in 
primerjani s slovenskim, pa lahko 
govorim samo o Trbovljah. Že 
demografski podatki so zaskrbljujoči. 
Če bomo namreč tako nadaljevali, ne 
bomo več govorili o Trbovljah kot o 
mestu, temveč bolj o vasi ali krajevni 
skupnosti. Govorim o padcu 
prebivalstva, ki ga po eni strani 
povzročarazseljevanje, po dmgi strani 
pa ni naravnega prirasta Odleta 1989 
je le-ta ves čas negativen, to pomeni, 
da ni normalne reprodukcije.

Bi lahko komentirali vzroke za 
takšno stanje?

Mislim, da bi to težko komentiral 
strokovnjak kateregakoli področja 
Pravijo sicer, da imajo revne države 
več prebivalstva, kar ne pomeni, če je 
v Trbovljah precej nezaposlenih in je 
standard padel, dasebodozatoodločali 
za več otrok. Ovzrokih sicer niti nisem 
razmišljala Premalo je tudi stanovanj 
za mlade in splošna brezperspektivnost 
mladih dmžin. Nižja nataliteta je 
izkušnja razvitega sveta. Večina 
evropskih držav skrbi, da zagotovi vsaj 
normalno reprodukcijo, zato moramo 
poskrbeti tudi v Sloveniji, v Trbovij ah 
pa še bolj. Taka demografska slika 
postavlja tudi zdravstveni dejavnosti 
težje naloge, saj starejši od šestdesetlet 
zahtevajo posebno nego, če pa želimo 
imeti Trbovlje, moramo dati več 
poudarka mladini. To pa je breme za 
ekonomike v zdravstvu.

Katere obolevnosti so še 
evidentirane na trboveljskem 
področju?

Pogoste so obolevnosti dihal, ki so v 
zadnjih letih sicer v upadanju, veliko 
je bolezni srca in vseh vrst rakastih 
obolenj. Lahko rečem, da je glede 
samomorilnosti stanje obupno in že 
razmišljamo morečem in degradiranem 
okolju.

Ali mislite, da tudi onesnaženo 
okolje prispeva k večji obolevnosti 
dihal in drugega?

Ja, mislim, da razen kajenja tudi 
zrakne vplivablagodenjo. Vsetoježe 
v povezavi z ekologijo in ekološko 
osveščenostjo.

Zadnje čase se veliko govori o 
trboveljski splošni bolnišnici, ki naj 
bi jo vprihodnosti ukinili. Kakšno je 
vaše mnenje?

Kot zdravnica, katere področje je 
tudi ekonomikav zdravstvu, pritrjujem 
tistim, ki se zavzemajo za njen obstoj. 
Tu ne gre samo za denar, temveč za 
kompleksnejši problem. Namreč, v 
tako okolje, kolje zasavsko, ukiniti še 
bolnišnico, je to še en udarec temu 
okolju. To je tako, kot če bi zaprli 
srednjo šolo, kar bi bilo zelo 
problematično za tovrstno okolje. 
Takšno okolje pa vsebolj postaja 
hiralnica kjer tudi zdravniki izgu
bljajo interes do dela. Zasavje je 
imelo vedno težave s kadrom, zdrav
stvo je bilo vedno deficitarno, končno 
se je to nekako izboljšalo, ko so spet 
pod vprašaj postavili obstoj trbo
veljske bolnišnice. Saj, če bo Zasavje 
izgubilo splošno bolnišnico, bo veliko 
izgubilo. Naj omenim, daje v Zasavju 
poleg nizke rodnosti tudi veliko ri
zičnih nosečnosti, kar je značilnost 
industrijskih okolij. Ko pa začno 
bolnišnico zapirati od oddelka do 
oddelka, morda tudi porodnišnice ne 
bo več, kar bi bilo še hujše. Mislim pa 
da je problem zgolj ekonomskega 
značaja

Se boste kmalu lotili še kakšne 
raziskave?

Izrazila sem željo, da bi napisali 
nekaj o razvoju zasavskega zdravstva 
tudi glede na to, kolikokrat se je 
reorganiziralo. Tudi mladi zdravniki, 
Id prihajajo, nasplošno zelo malo vedo 
o tem.

Kaj pa je za vas zdravje?

Kaj je zdravje, obstaja veliko 
definicij, geslo svetovne zdravstvene 
organizacije je najboljše, ker za
jame vsa, tudi dobro počutje. Čisto na 
kratko je to najvišja vrednost, ko šele 
takrat, ko izgubiš, veš, kaj izgubiš. 
Dokler si zdrav, tega ne ceniš. 
Predvsem pa izhajam iz široke 
definicije, daje zdravje vse, ni samo 
bolezen, ki se manifestira z visoko 
vročino. Nenazadnje, to je tudi občutek 
sreče.

Ste mnenja, da ljudje premalo 
naredijo za svoje zdravje?

Kakor kdo, težko je govoriti 
nasplošno. Vsak formira svoj stil 
življenja, kamor spadajo tudi razne 
razvade. Dostikrat so ljudje tudi 
premalo obzirni, ko prižigajo 
avtomobile na pločnikih v trenutku, ko 
gre naprimer mimo mlada mamica z 
otročičkom v vozičku. Kljub temu, da 
sem ljubiteljica živali, pa bi ljudje lahko 
vedeli, da je trboveljski park edino 
mesto za mlade mamice in najmlajše, 
zato bi lahko poskrbeli za iztrebke 
svojih psov, saj park ni več podoben 
parku. Tudi to je stil življenja In to je 
tudi zdravje. Ni torej čudno, da v 
Trbovljah narašča število nalezljivih 
in parazitalnih bolezni.

S čim pa se sicer ukvarjate?

Sedaj sem v glavnem pridobila 
'licenco' varuške. Vnukinja me namreč 
angažira dobrih devet ur dnevno. 
Upokojenci sicer pravijo, da nimajo 
časa, ampak, ko si upokojen, ga pa 
zares nimaš. Moj hobi je tudi ročno 
delo, čeprav mi zato ostaja malo časa

Tekst in foto:
Petra Radovič



m

... če se bo obdržal tržiški Peke ...
Peko Tržič je zašel v hude težave, ki izvirajo iz kreditov za izgubljene 
nepremičnine v bivši Jugoslaviji. Z razpadom Jugoslavije je izgubil za 
58 milijonov DEM premoženja. Ostali pa so krediti in z njimi je začela 
nastajati izguba. Da ne bi prišlo do najhujšega, so nujni hitri ukrepi.

Ob stečajih, ki jih je bilo v tekstilni in usnjarsko predelovalni 
industriji v zadnjem mesecu kar devet, je upravičena panika zajela 
zaposlene v Trbovljah, ki so se prestrašili, da bodo v Tržiču reševati 
zaposlenost tudi tako, da bodo prenesli iz Trbovelj delovne stroje.

Trbovljam bi to povzročilo velik skok v brezposelnost Župan 
Trbovelj, Janez Malovrh je sklical delovni sestanek, kjer so 

predstavniki Peka razložiti svoj program, predstavniki branžnega 
sindikata pa potrebnost politične poti do izpeljave parlamentarnega 

postopka. Rešitev Peka je odvisna od hitrega sprejema dveh zakonov. 
V tem primeru se tudi za trboveljski obrat Peka ni treba bati, kajti v 

upravi zatrjujejo, da trboveljsko šivalnico potrebujejo.

Janez Gorjanc, predsednik sindikata v obratu Trbovlje: "Ljudje so 
zaskrbljeni prem sem zaradi osebnega dohodka za februar, upravičeno

optimizma, u.t uu MV<u SLUMU vucuii v UU1I1VI. ixes ia, isaissi..
mesto manj, kar ni dobro, je pa vseeno manj boleče kol to, da sc jutri na 
cesti znajde 300 ljudi in se brezposelnost v Zasavju spet močno poveča."

Razgovariania
Prejšnjo sredo se je trboveljski 

župan sestal spredstavnikiPekaTržič 
in obrata iz Trbovelj ter Sindikata 
tekstilne in usnjarsko predelovalne 
industrije Slovenije, ki so ga seznanili 
s problematiko tega podjetja in 
branže nasploh. Sestanek je bil prvi 
takšne vrste v republiki v tej indu
striji, namenjen pa je bil predvsem 
dogovoru o nujnih ukrepih za hiter 
sprejem dveh zakonov. Prvi je že 
sprejet zakon o prispevkih za 
socialno varnost, za katerega so 
predlagane spremembe in 
dopolnitve, drugi pa predlaga odkup 
terjatev za odvzeto ali uničeno 
premoženje v republikah bivše 
Jugoslavije.

Izguba raste
Lani so v Peku, ki ima poleg 

tovarne v Tržiču še obrate v 
Trbovljah, Benediktu in Ormožu, 
skupaj pa zaposlenih več kot 2000 
delavcev, zabeležili 1,3 milijarde 
tolarjev izgube. Peko je z razpadom

Jugoslavije izgubil za 58 milijonov 
DEM premoženja, za 30 milijonov 
DEM je bilo financiranega s 
kratkoročnimi viri. Premoženje je 
bilo izgubljeno, krediti so ostati, 
najprej majhne izgube so rasle, začeti 
sojih pokrivati s krediti... Čeprav je 
bil Peko dokaj bogata tovarna, pa 
vsak kup usahne. Decembra lani so 
biti vsi kvalitetni viri zavarovanj 
bančnih kreditov porabljeni in tako 
so bile izčrpane možnosti najemanja 
novih kreditov. Prvič v zgodovini 
Peka seje zgodiloletošnjegajanuaija, 
ko je prišlo do zamika izplačila plač. 
Problem seje nadaljeval v februarju, 
še ostreje pa se kaže sedaj. Sestanek 
pri ministru za gospodarske odnose 
sredi marca je omogočil, da sta 
Gorenjska banka in SKB, katerima. 
Peko ne more plačevati obveznosti, 
odobriti dvomesečni moratorij, v tem 
času pa bodo potekale uskladitve 
glede sanacij skega planain razgovori 
za reprogramiranje obveznosti. 
Zavzemati se bodo za enoletni 
moratorij in nato poplačilo glavnice 
v petih letih. To je predpogoj za 
rešitev Peka.

Sanacijski program
V Peku Tržič so že pripraviti 

sanacij ski program in nadzorni odbor 
ga je potrdil. Predvideva izločitev 
tako imenovanih "Ion"

poslov, ki niso donosni. Dela, ki 
jih iz tega naslova še morajo 
dokončati, nameravajo opraviti v tem 
mesecu. Drugi del pa je radikalno 
zmanjšanje stroškov. Prva faza 
pomeni zmanjšanje režijskih 
delovnih mest za 120, glavni del bo 
v Tržiču, ukinili bodo tudi proizvodni 
obrat v Ormožu, kjer je zaposlenih 
183 delavcev. Od teh jih bo 160 
zaposlil sedanji direktor obrata, ki 
bo prevzel obrat, sicer najet od 
Tovarne sladkorja. V nadaljnjem 
zniževanju bodo skrčiti zaposlenost 
še za 90 delavcev, v večini spet v 
Tržiču. V Trbovljah ta program 
zajema 15 zaposlenih, ti delavci pa 
so že na čakanju in odhajajo iz 
tovarne po sporazumu oziroma v 
dogovoru. Sanacij a pa terj a določena 
finančna sredstva. Odgovor bank in 
ministrstva je bil, da v tem trenutku 
vsega potrebnega ni mogoče 
zagotoviti. Sicer pa v sanacijskem 
planu izračun uspešnosti poslovanja 
kaže pozitivne rezultate, seveda pa 
so biti ob tem upoštevani le tekoči 
stroški financiranja.

Lastne poteze
Zaradi soočenja z dejstvom, daje 

pridobivanje novih finančnih 
sredstev problematično, so se v Peku 
dogovorili za ukinitev enega od 
najmanj donosnih domačih poslov. 
Dogovorili so se tudi za večje 
financiranje drugih poslov s strani

dobaviteljev - Beneton in Afis. Peko 
ima kaj in kje prodajati. V tem težav 
ni. Previsoki interni stroški pa ga 
bičajo. Torej naloga je spraviti 
stroške, ki so biti večji kot povprečni 
prihodki iz prodaje, pod določen 
nivo. Zato so poleg zmanjšanja 
režijskih delavcev narediti še nekaj 
bistvenih sprememb. Reorganizirati 
so tehnični sektor, v proizvodnji so 
znižati stroške z uvedbo enoizmen
skega dela, pripravo in vzdrževanje 
so premakniti v popoldanski čas, 
dvigniti nameravajo kvaliteto 
proizvodnje, pri tem so posebej 
angažirali tri stare strokovnjake, 
nadure bodo uvedli šele, ko bo 
dosežen mesečni plan proizvodnje. 
Žal pa zaradi težav že prihaja do 
trganja naravnih tokov v proizvodnji. 
Pri domačih in tujih dobaviteljih, 
kjer je imel Peko dobro ime in je 
dobival blago na odprt račun, je sedaj 
dobava pogojena z avansom ali s 
pokrivanjem določenih obveznosti.

Možnosti
V Peku so se soočiti s problemi 

financiranja, ki ne daje hitrih rešitev, 
zato so pripravili tudi variantni 
predlog osnovnega plana, ki 
predvideva večje zmanjšanje 
delovnih mest. Namesto 395 
delavcev bi varianta naštela 665 
delavcev manj. V Peku ocenjujejo, 
da se ta varianta lahko zgodi 
dolgoročno, seveda pa želijo zbrati 
vse sile, da do nje ne bi prišlo.

Trboveljska šivalnica ostaja
Trboveljski obrat je šivalnica. V 

Peku jo ocenjujejo za kvaliteten

sestanku jc predsednik uprave Peka Andrej Ferčej dejal, da se za obstoj

sredstev in je strojna oprema že okoli 87 odstotno iztrošena, pa vendar 
še lahko zagotavljamo zadovoljivo kvaliteto. Trenutno so bistveno bolj 
poliebne druge res,is e kot pa oprema sama Sedaj se se bojimo najslabše 
variante, glede na naročila tudi v bodoče pa naj bi bojazni pred zaprtjem



odbor za gospodarstvo pri državnem 
zboru, ne zadoščajo za uspešno 
saniranje obstoječega kritičnega 
stanja. In ker je čas lahko naj večji 
sovražnik, so ti predlogi preveč 
dolgoročno naravnani in močno 
zamujajo z rešitvami. V sindikatu 
tekstilne in usnjarsko predelovalne 
industrije so zato pripravili dva 
predloga zakonov, ki sta edina 
takojšnja rešitev za katastrofalno 
stanje. Predloga so posredovali 
republiški vladi in ministrstvu za 
gospodarstvo, ministrstvu za eko
nomske odnose in razvoj, pa odboru 
za gospodarske dejavnosti pri 
državnem zboru in komisiji za žensko 
politiko ter nekaterim poslankam. 
Odbor za gospodarstvo je ob obrav
navi ugotavljal pomembnost obeh 
branž, saj je tu v večini ženska 
delovna sila, lokacije so po celi 
državi, izvoz je zagotovljen, delovna 
mesta so poceni, ni pa predloga posre
doval v parlamentarno proceduro.

Zato so se v sindikatu odločili iskati 
predlagatelje med poslankami in 
poslanci. Pravijo, da te ne bo težko 
najti, vsekakor pa je potrebno 
prepričati dovolj veliko število tistih, 
ki bodo v zboru odločali o sprejemu 
teh zakonov. Za pomoč so prosili 
tudi župana, ki se je že pogovarjal s 
poslancema Miranom Jeričem in 
Miranom Potrčem, na sestanku pa 
je bil tudi tajnik ZLSD Slovenije, ki 
bo o tem spregovoril v Ljubljani s 
poslanci te stranke. Država je že 
pomagala nekaterim velikim in v 
sindikatu trdijo, da se marsikdaj 
denar meče v brezno brez dna. Država 
bi morala Peku vendar priznati, daje 
prejšnjih več kot 100 prodajaln, ki 
jih je Peko žal izgubil, tudi nekaj 
dalo. Zato sta predlagana zakona, 
ki ju mora državni zbor sprejeti po 
hitrem postopku, s tem pa bo tej 
industriji snet z vratu mlinski ka
men.

Ivana Laharnar

Spremembe in dopolnitve zakona o
prispevkih za sodalno varnost

zaposlovanje v skladu z zakoni, na podlagi katerih so prispevki uvedeni. 
Skupna stopnja prispevkov je visoka, od L februarja 1996 znaša 42,0

V za 

za

oziroma bi se ta številka le počasi zmanjševala, je potrebno takojšnje
znižanje stopnje. Visoka namreč poslabšuje konkurenčno sposobnost 
delovno intenzivnih dejavnosti, posledice pa so zmanjševanje 
proizvodnje, manjši izvoz in manjše število zaposlenih. Predlog 
spremembe zakona je znižana skupna prispevna stopnja prispevkov v 
višini 38.25 odstotkov za tekstilno in usnjarsko predelovalno industrijo 
vse do časa. ko bo izpeljana načrtovana projekcija zniževanja stopenj 
prispevkov za socialno varnost.

Janc/, Malovrh, župan občine Trbovlje: "V občuti podpiramo vsa 
prizadevanjatovame Pekom sindikata tekstilne in usnjarsko predelovalne 
industrije. Tako s poslanci iz tega področja kol s tistimi, ki imajo 
možnost vzpostaviti slik z ostalimi poslanci, bomo opravili razgovore o 
potrebnosti sprejema predlaganih zakonov. Z nekaterimi poslanci m 
vodji določenih služb smo razgovore že imeli in vsi so razumel, .daje,o 
možnost za rešitev izjemno težke situacije, v kateri se je znašla delovno 
intenzivna industrija v Sloveniji, z njo pa tudi obral v Trbovljah.'

obrat, ki se dobro vklaplja v 
proizvodne kapacitete. Še vnaprej 
bo potrebno zagotoviti dnevno 6 do 
7 tisoč parov gotove obutve. 
Šivalnica v Tržiču zagotavlja 3 tisoč 
parov zgornjih delov, ostalo pa 
ponaredijo v Trbovljah in v 
Benediktu. V Trbovljah je 273 
zaposlenih, v večini ženske. Tudi po 
varianti, ki dodatno zmanjšuje 
delovno silo, se šivalnica v Trbovljah 
potrebuje.

Bolniške so največii problem 
obrata
Problem trboveljskega obrata je 

strahovita odsotnost zaradi 
bolniških. Lani je ta odsotnost znašala

Sprejem zakonov
V tekstilni in usnjarsko prede

lovalni industriji je izredno zaostren 
materialni in socialni položaj zapo
slenih, na kar v sindikatu te branže 
že dolgo opozarjajo. V korist gospo
darstva je lani bilo nekaj ukrepov, za 
to vrsto industrije pa premalo in samo 
v zadnjem mesecu je bilo devet 
stečajev oziroma prisilnih poravnav. 
Usoda Peka je v rokah banke in 
države, kot ocenjujejo sindikalisti. 
V sindikatu in gospodarski zbornici 
so ocenili, da predlogi ministrstva za 
gospodarske dejavnosti, kije pripra
vilo gradiva, v katerih je ocenilo 
stanje ter predlagalo ukrepe za boljši 
položaj delovno intenzivnih panog, 
in to sta že obravnavala vlada in

Predlog zakona o dokupu terjatev 
za odvzeto ali

uničeno premoženje v 
republikah bivše Jugoslavije
Z razpadom bivše države je 

bilo posameznim pravnim 
osebam odvzeto ali uničeno 
premoženje, ki so ga imele v 
Srbiji. Črni gori ter Bosni in 
Hercegovini. Največji problem 
imajo pravne osebe, ki so to 
premoženje financirale s krediti 
in še to kratkoročnimi. Krediti 
so ostali in jih morajo tekoče 
servisirali. Razpad neke države 
j e nepredvidljiv dogodek in 
normalno bi bilo, da del tega 
bremena prevzame država, tako 
kot je bilo (o storjeno v primeru 
terjatev do Iraka, Kube ,n 
Angolci Predlagano je, naj Banka 
Slovenije preveri pravilnost 
podatkov o vrednosti odvzetega 
m uničenega premoženja. Za " 
tako ugotovljeno vrednost 
terjatev za to premoženje pa 
Republika Slovenija izda in vroči 
upravičencem obveznice z 

: diskonlom v višini 30 odstotkov 
od priznane terjatve. Rok 
odplačila je 7 let z dvoletnim 
moratorijem in 7 odstotno letno 
obrestno mero. Glavnica se 
amortizira v desetih polletnih 
anuitetah, začenši zletom 1999.

kar 26 odstotkov, kar je visoko nad 
povprečjem in izven vseh racionalnih 
meja. Problema so se doslej lotevali 
na različne načine, pa brez uspeha. 
Imeli so že razgovore z zaposlenimi, 
z zdravnikom, pa se stalež ni 
zmanjšal. V nekaterih razgovorih je 
bilo celo omenjeno, da so nekateri 
raje doma v bolniški kot pa na delu, 
saj med dohodkoma ni velike razlike. 
Temu problemu bodo v Peku 
namenjali še večjo pozornost.



Zdravstveni dom Zagorje je med zadnjimi, ki bolnikom s sladkor
no boleznijo testira sladkor v krvi po dolgotrajnem in zamudnem 

postopku. Tako je bila ob sredah, dnevih, ko imajo preglede 
sladkorni bolniki, gneča v čakalnici laboratorija neznosna. Odslej 
bo drugače, obljubljajo v Zdravstvenem domu. Da bi diabetikom 

in laborantom olajšali pregled, je Občina Zagorje kupila novo 
napravo za pregled sladkorja v krvi, vredno skoraj milijon 
tolarjev. Župan Matjaž Švagan je predal novo pridobitev 

Zdravstvenemu domu Zagorje v soboto, 30. marca.

tega j e bil Zdravstveni dom Zagorje 
med zadnjimi, ki so opravljali pregled 
sladkorja v krvi še po starem 
postopku. Nobene takšne akcije ni 
mogoče opraviti čez noč. Tudi ta 
naprava je zahtevala štiri leta 
prosjačenja, dokazovanja, zahtev,... 
Predenje prišla na vrsto naprava za 
pregled sladkorja v krvi, je bil

Že ob 9. uri so se v Stekleni dvorani 
Delavskega doma predstavili 
proizvajalci in prodajalci diabetičnih 
živil. Z degustacijo, ki je potekala 
vse do uradne predaje aparata, so 
diabetikom dokazali, daje lahko tudi 
jedilnik diabetika pester in okusen. 
Ob pol enajstih so se obiskovalci 
preselili v kino dvorano Delavskega 
doma, kjer je župan Matjaž Švagan 
uradno predal aparat laborantki 
Zdravstvenega doma Zagorje. 
Uradni del so popestrili učenci 
Glasbene šole Zagorje.

Da so diabetiki dobili nov aparat 
je naj večja zasluga Matjaža Švagana, 
Rudija Janežiča in Danice Slapar.

Župan občine Zagorje, Matjaž 
Švagan: "V vodstvu občine smo se 
odločili, da diabetikom, populaciji, 
ki je bolna zaradi sladkorja v ki vi, 
podarimo napravo, ki bo zvišala 
standard teh bolnikov. To ne smatra
mo kot privilegij, ampak kot nujo. 
Za nakup naprave smo porabili sred
stva, ki mi pripadajo na podlagi 
glasov, ki sem jih dobil na zadnjih 
volitvah. Do sedaj smo ta sredstva 
vsako leto porabili za humanitarne 
namene. V lanskem letu smo na ta 
način sofinancirali aparat za ultra
zvok, kupih moderen rešilni avto, 
prispevali za nabavo mamografa za 
Bolnišnico Trbovlje. Boljše zdravje 
ljudi, boljši standard bolnikov 
smatram kot povrnjeno investicijo 
in zaradi tega ima Občina še naprej 

* namen investirati v tovrstne namene. 
Mislim, da je to obveznost župana, 
saj ne kupujemo stvari, ki bi ustvar
jale privilegije, ampak stvari, ki so 
osnovnega pomena za občino in 
njene prebivalce."

Danica Slapar, direktorica 
Zdravstvenega doma Zagorje, je 
spregovorila o funkciji in 
pomembnosti naprave:

"Samo ogrodje naprave resnično 
ne izgleda nič kaj pomembno in

posebno. Vendar pa mislim, da za 
sladkorne bolnike veliko pomeni, 
kajti doslej je bilo potrebno za 
pregled odvzeti tri mililitre krvi iz 
vene vsakega bolnika. Diabetiki so 
morah priti v Zdravstveni dom ob 
šestih zjutraj, da so bili rezultati okrog 
devete ure dopoldne. Ta naprava pa 
omogoča, da je v eni uri obdelanih 
60 vzorcev oziroma vzorci šest
desetih bolnikov. Za določanje 
krvnega sladkorja bomo odslej 
potrebovali le mikroliter krvi 
oziroma eno kapljico. Dr. Metoda 
Drnovšek obljublja, da bo organi
zirala delo tako, da ne bo več j utranje- 
ga čakanja. To bo mogoče, ker je 
določanje sladkorja v krvi z novo 
napravo hitro, neboleče in neško
dljivo za bolnikove že tako okvarjene 
žile. V imenu Zdravstvenega doma 
Zagorje se zahvaljujem županu 
Matjažu Švaganu in Občini Zagorje, 
kije to napravo kupila. Zahvaljujem 
se tudi Rudiju Janežiču, ki je bil tako 
vztrajen, da smo končno uslišali želje 
naših sladkornih bolnikov."

Rudi Janežič, predsednik 
Društva diabetikov Zagorje: "Za 
pridobitev nove aparature za pregled 
sladkorja v krvi sem se potegoval 
predvsem zato, ker je bil dosedanji 
pregled za diabetika mučen. Poleg

pomembnejši nakup rentgena, 
reševalnega avtomobila, naprave za 
ultrazvok. Dobrotnikov pa je vse 
manj. Zato smo se za akcijo zbiranja 
sredstev odločih kar diabetiki sami. 
K akciji nam je uspelo pritegniti 
župana Matjaž Švagan, kije postavil 
stvari na pravo mesto. Tako je ta 
naprava v celoti darilo njega in 
Občine Zagorje, kije prispevala vsa 
finančna sredstva. Organizacijska 
plat in izvedba nakupa naprave pa 
sta zaslugi Društva."

Svečane predaje se je udeležila 
tudi Anica Kvas, diabetičarka. ki s 
svojim športnim udejstvovanjem 
dokazuje, da lahko človek polno živi

tudi s sladkorno boleznijo. Povedala 
je, da je Zagoije že prej obiskala. 
"Takrat so me povabih zato, da sem 
predavala o vphvu telesne aktivnosti 
na diabetes. Tudi sama sem diabetik 
in se ukvarjam z gibanjem (tečem 
maraton). Za marsikoga se čudno 
shši, da diabetik, ki je odvisen od 
dnevne doze insuhna, lahko teče 
maraton. Sama sem s tekom pričela 
postopno. Najprej s hojo, potem 
počasni tek. dokler nisem dosegla

maratonskih razdalj. Začela senj 
hoditi v hribe, kolesariti in plavati. 
Čutila sem močno potrebo po 
gibanju, ker sem opazila, da zelo 
ugodno vphva na moj diabetes. Ker 
sem tako hud diabetik, dapotrebujem 
injekcijo insuhna petkrat dnevno, 
me marsikdo v Sloveniji pomiluje, 
da sem uboga. Ampak povem vam, 
sploh nisem uboga. To dokazujejo 
tudi moji maratonski dosežki. Zadnji 
maraton sem tekla v novembru. To 
je bil zelo znan maraton po uhcah 
New Torka. Za maraton v New 
Torku sem se odločila predvsem 
zaradi tega, ker so samo na tem 
maratonu ob poti okrepčevalnice 
za diabetike. V teh okrepčeval
nicah so nam merili tudi krvni 
sladkor. Dolžina maratona je 42 
kilometrov. Nisem bila prva. vendar 
sem ga pretekla v petih urah. Ob tej 
priložnosti bi vsem diabetikom 
svetovala, da je gibanje ravno tako 
zdravilo kot dieta. Povečano gibanje 
vpliva na presnovo, na količino 
krvnega sladkorja, vphva na splošno 
telesno sposobnost, na moč srca, na 
moč pljuč,... Skratka gibanje je 
zdravo in priporočam ga vsem."

Tekst in foto: Romana Benko



Smučarsko popoldne na 
Kalu

Športno društvo Senožeti je v 
nedeljo, 10. marca, organiziralo 
tekmovanje v veleslalomu na 
smučišču na Kalu nad Šentlam- 
bertom. Po devetih letih je bilo to 
prvo tovrstno tekmovanje, ki se ga 
je udeležilo 41 tekmovalcev iz 
okoliških vasi. Ogledalo si ga je 
veliko obiskovalcev in športno 
popoldne v pravem zimskem 
vremenu je potekalo kot smučarski 
praznik. Glavni namen, druženje 
ljudi v veselem in sproščenem 
vzdušju, jebil dosežen, a vendarle je 
treba omeniti najuspešnejše tekmo
valce. Prvo mesto v absolutni konku
renci sta si po izjemno enakovrednem 
boju, ko niti dodatna vožnja ni 
prinesla odločitve, razdelila Viktor 
Ocepek ml. iz Šentlamberta in 
Franci Ostrožnik izČolnišč. Tretje 
mesto je pripadloToniju Grabnarju 
iz Čolnišč. Uspešna prireditev je še 
dodatna spodbuda za domače športne 
navdušence, da se med seboj še bolj 
povežejo in dokončno uredijo to 
smučišče. Pred leti so namreč začeli

z urejanjem, tudi smučarsko kočo so 
že prekrili, toda potem je nastopilo 
obdobje milih in s snegom skopih 
zim, zaradi česar je delo zastalo. 
Zdaj se torej ponuja priložnost za 
dokončanje začetega, ki jo je 
vsekakor potrebno izkoristiti ter na 
ta način vdihniti temu delu Zasavja 
živahnejši zimskoturistični utrip.

B.G.

Klečka potrebna obnove
Tmistično društvo Trbovljeje pred 

leti v celoti obnovilo kratko spreha
jalno pot na Klečko, to je griček nad 
Osnovno šolo Ivana Cankarja v 
Trbovljah. Sedaj je pot precej 
zdelana, klopi so uničene, prav tako 
ograja vrh Klečke. Zato se je TD 
odločilo, dajo bo v letošnji pomladi 
obnovilo. Do srede aprila bodo 
očistili pot, obnovili klopi in ograjo 
ter porezali vejevje ter grmičevje.

T.L.

Podpora Brodarskemu 
društvu

V Brodarskem društvu Hrastnik 
so sklenili pogodbo s sponzorjem 
hrastniško Steklarno. Na fotografiji 
sta direktor Steklarne Stojan Binder 
in predsednik društva Avgust Fišner.

T.P.

Zmagali šahisti iz 
Krškega

Športna sekcija Društva 
upokojencev Trbovlje, ki jo uspešno 
vodi Dušan Perpar, je 21. marca 
organizirala ekipno šahovsko 
tekmovanje zasavsko - posavske 
regije za leto 1996. Tekmovanje je 
potekalo v novi dvorani doma DU 
Trbovlje od 9. ure dalje. Prvenstva 
seje udeležilo devet ekip iz Zasavja 
in Posavja. V vsaki ekipi so bili štirje 
člani. Za šahovsko ekipo DU

Trbovlje so nastopili Silvo Rupnik, 
Vlil Rugel, Hinko Jazbecln Štefan 
Kovač.

Ekipe so dosegle naslednjamesta: 
1. mesto: ekipaDU Krško, 2. mesto: 
DU Radeče, 3. mesto:DUHrastnik, 
4. mesto:DU Zagorje, 5. mesto:DU 
Sevnica, 6. mesto: DU Trbovlje, 7. 
mesto: DU Litija, 8. mesto: DU 
Senovo in 9.mesto: DU Brežice. 
Zmagovalna ekipa DU Krško je 
prejela lep pokal. Ostale ekipe pa so 
za osvojena mesta prejele diplo
me.

Zbor posmrtninskega 
sklada

Otrocipolepšali
dneve

V sredo, 27. marca, so se v novi 
dvorani doma DU Trbovlje zbrali 
delegati skupščine Sklada soli
darnostne posmrtninske samopo
moči Trbovlje na svojem letnem 
zboru. O delu SSPS v zadnjem 
enoletnem obdobju so poročali 
odgovorni odborniki: predsednik
Izvršnega odbora Janez Malovrh, 
predsednik Nadzornega odbora Ivo 
Jelen in knjigovodkinja Rozi 
Breznik. Iz poročil je bilo razvidno, 
da je SSPS delovala in poslovala v 
skladu s Pravili SSPS ter veljavnimi 
splošnimi predpisi ter sklepi 
društvenih organov. Lani je bilo v 
SSPS včlanjenih 10.900 članov, od 
tega je bilo 5.652 aktivnih in 4.937 
upokojencev ter 311 ostalih. V SSPS 
j e bilo lani včlanjenih 57,6 odstotkov 
vseh občanov, od zaposlenih pa 83,8 
odstotkov. Število članov iz vrst 
upokojencev se je v zadnjem letu 
nekoliko dvignilo. Sicer pa je bilo v 
primerjavi s prejšnjim letom precej 
manj članov, predvsem zaradi 
bistveno manjšega števila zaposlenih 
v trboveljskih podjetjih in zavodih. 
SSPS je lani izplačal za umrle člane 
Sklada posmrtnino v 210 primerih. 
Letos do 20. marca pa že tudi za 50 
umrlih članov. SSPS izplačuje letos 
po 80.000 tolarjev posmrtnine. Če 
paje bil pokojni tudi član Vzajemne 
samopomoči pri ZDUS-u v 
Ljubljani, pa svojci dobijo takoj 
izplačanih še 16.000 tolarjev. Delo 
pri SSPS je prostovoljno in 
neplačano, honorirani sta le dve sode
lavki za izvajanje administrativnih, 
blagajniških in finančnih del.

T.L.

Oskrbovance Trubarjevega doma 
upokojencev iz Loke pri Zidanem 
Mostu so prejšnji teden obiskali 
otroci iz osnovnih šol in jim po
pestrili nekaj uric. V ponedeljek, 25. 
marca, so jim ob materinskem 
dnevu pripravili proslavo otroci 
iz Osnovne šole Loka pri Zidanem 
Mostu. Upokojence so navdušili s 
svojim bogatim programom, kjer 
ni manjkalo recitacij in petja. V petek, 
29. marca, pa so jih obiskali otroci 
iz Osnovne šole Radeče. Upri
zorili sojimigricoinjih pogostili še 
s pecivom, ki so ga spekli pri gospo
dinjskem pouku v šoli.

A.C.

Srečanje s 
svojci

V Domu upokojencev Franc 
Salamon iz Trbovelj so v ponedeljek, 
25. marca, v počastitev 17. obletnice 
doma pripravili srečanje s svojci 
oskrbovancev, ki so prišli iz cele 
Slovenije. Direktorica doma, Zofija 
Čcšnovar, je na začetku povedala 
nekaj zanimivosti o domu, 
predstavila oskrbovalni in negovalni 
odde-lek doma in nato spregovorila 
o vseh zaposlenih, ki skrbijo in 
zagotavljajo nemoteno 24-umo delo 
v domu. Svoje delo so predstavili 
socialna delavka, delovna 
terapevtka, glavna sestra, višja sestra, 
vodja računovodstva, vodja kuhinje 
in drugi. Nato je sledil pogovor s 
svojci.

A.C.

T.L.



Tone Partljič je letos posebno popularen pisatelj. Organizatorji 
gledaliških predstav sc pulijo za termine njegovega Štajerca v 

Ljubljani. V tej komediji - kritičnem pogledu prejšnjih in 
zdajšnjih časov - so uživale polne dvorane vseh treh zasavskih 

občin. Torej je prav, da o našem simpatičnem humoristu 
rečemo kakšno besedo.

Partljič se je rodil 1940. leta v 
Mariboru in otroštvo preživel v 
Pesnici pri Mariboru. Tam je končal 
osnovno šolo, v Mariboru pa še 
pedagoško akademijo in postal 
učitelj slovenskega in angleškega 
jezika. "Učil sem le kratek čas, 
nazadnje na Sladkem Vrhu. V 
razredu smo imeli 35 učencev in 
popravljanje spisov ter kontrolk mi 
je vzelo preveč časa... Šel sem v 
mariborsko ter kasneje ljubljansko 
gledališče kot dramaturg in 
umetniški vodja," je dejal dolskim 
značkarjem, ko jih je obiskal v 
letošnjem šolskem letu. V gledališču 
je preživel 20 let in zdaj je poslanec 
državnega zbora... "Bogmi odpusti,” 
je nekje zapisal, "vendar nisem v 
slabi družbi." Mimogrede: lepo se 
razume tudi z našim poslancem 
Miranom Jeričem. Oko kamere ga 
rado poišče in pokaže TV gledalcem, 
saj zna s svojo neposrednostjo 
pogledati naravnost v oči. Predstavi 
grobo resnico, vendar na prijazen 
način. Prava paša za ušesa. Zadnjih 
osem let živi v Ljubljani in se vsak 
vikend vozi v Maribor. "Z mano se 
je v tem času peljalo že več kot tisoč 
štoparjev," seje pohvalil.

Če smo končali z življenjskimi 
podatki pri Partljiču politiku, ne 
mflremo mimo njegovih humoresk, 
ki jih objavlja v časopisu vse od leta 
1988. Že leta 1992 se jih je nabralo 
začelo knjigo, ki jo je naslovil z eno 
izmed humoresk - Goool. Čeprav se 
dotikajo dnevnih zadev, niso 
zastarele. So kot dokument časa in 
jih je vredno brati. Ker so pretekla 
spet štiri leta, bi se spodobilo, da 
izide druga knjiga humoresk, ki so 
nastale pod oznako PO PARTLJIČE
VO. Z naslovom ne bo problema.

Vrnimo se k Tonetu Partljiču kot 
od ličnemu komediografu. Starejši se 
spominjajo TV ščuk, ki so 
obravnavale še socialistične zadeve. 
Ščuke so bistrile motno vodo, kjer so 
domovali razni komolčarji in 
karieristi v smešnih, vendar resničnih 
življenjskih situacijah. Nosilci 
glavnih vlog so obsedeni s politiko... 
Nepozabni in še vedno aktualni so 
njegovi filmski scenariji kot 
Vdovstvo Karoline Žašler, Moj ata, 
socialistični kulak... Prepričljive so, 
saj so prežete z življenjem, ki gaje 
poznal odraščajoči Tonček v 
povojnih časih. In prepojeni s 
humorjem. "Tistih, ki pišejo 
žalostno, je že tako dovolj," je dejal 
na Dolu. Naj poudarim, da se obnaša 
do otrok kot do odraslih. Spoštljivo. 
Tak je bil tudi v razredu. "Nikoli 
nisem razumel nekaterih kolegic, ki 
so spremenile celo glas, ko so stopile 
pred otroke..."

In že smo pri literaturi za otroke. 
Pravzaprav jo z užitkom berejo tudi 
odrasli: Hotel sem prijeti sonce, S h šal 
sem, kako trava raste. O njem izvemo 
vse. Ničesar noče prikrivati, še 
posebno ne skromnega življenja ljudi 
ob Dravi. O čemerkoli piše, tudi 
bralcu prirase k srcu. Ne pozabiš 
ljudi, ki imajo kar resnična imena, 
pa tudi male kozice, ki sojo krstili za 
Meko, ne. V začetku malo 
pomodruje, nato pa začne 
pripovedovati svojo zgodbo... 
Zanimivo, prikupno, šaljivo.

"Pravkar sem oddal v tisk novo 
mladinsko povest Dupleška mor
narica, ki nekoliko spominja na 
Bratovščino sinjega galeba. Le da se 
to dogaja na splavu, na reki Dravi. 
Zdaj se rit prazen in moral se bom 
spet napolniti..." Te dni lahko

beremo, da so knjigo že predstavili 
bralcem, saj jepovabilnovinarje sam 
dupleški župan...

Tone Partljič je razkril dolskim 
otrokom še tri stvari, za katere pravi, 
da se jim čudi... Mislil je, da bo 
vedno bolj pameten, ko bo starejši. 
Pa ni. Mogoče je bolj informiran. 
Druga stvar, ki ga preseneča, j e ta, da

je ostal še vedno občutljiv. In tretjič? 
Da se mu zdi vedno bolj pomembno, 
kakšen je bil kot otrok. Na prša mu 
trka Tonček...

Če bi ga vprašali, kaj na tem svetu 
ganajbolj osrečuje, bi brez pomisleka 
dejal: "Urška, moja vnukinja..."

Fanči Moljk

S —1 '

Parnasova pota
Ureja Franci Lakovič

Igor Goste

Na griču

Nekoč okoli griča 

zelenja polno je bilo.

Nekoč na griču 

vse veselo in živ6.

Sedaj okoli griča

odlagališče betona, starega železa.

Na griču osamljena stoji 

edina, siva breza.

Tam, kjer nekoč slišal sem otroški glas, 

kjer videl zeleno sem življenje, 

vidim le osamljen grič 

in sivo njega zdaj trpljenje.

t__________________________________ >
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ZABEUO
Trbovlje

ŽPZ z Dola pri Hrastniku bo v
soboto, 13. aprila ob 19. uri, v dvorani 
Doma Svobode v Trbovljah nastopal 
pod vodstvom zborovodkinje Elze 
Jakšič. Pele bodo narodne in umetne 
pesmi raznih skladateljev. V goste jih 
je povabil MePZ Svoboda Trbovlje.

ZKO Trbovlje pripravlja v 
sodelovanju z GŠ Trbovlje glasbeni 
abonma za sezono 96/97. Namenjen je 
ljubiteljem vrhunske instrumentalne 
glasbe v izvedbi ansamblov iz sestava 
Slovenske filharmonije. V tem okviru 
bodo gostovali Godalni kvartet, Pihalni 
orkester Slowind in Komorni godalni 
orkester Slovenske filharmonije. 
Okvirna cena za tri koncerte je 5.000 
tolarjev z možnostjo plačila v dveh 
obrokih. Vpisovanje bo trajalo do 31. 
maja '96 na ZKO Trbovlje v DD 
Trbovlje, Trg Svobode 11 a, telefon 
21-211.

ŽPZ DU Trbovlje, ki ga vodi 
zborovodkinja Nanda Guček, je v petek, 
29. marca, ob 17. uri organiziral koncert 
dveh pevskih zborov. Del koncerta je 
izvedel gostujoči Mešani pevski zbor 
DU Celje, drugi del pa Ženski pevski 
zbor DU Trbovlje. Koncert so pripravili 
v dvorani Doma Svobode v zgornjih 
Trbovljah. Še zanimivost - obe 
zborovodkinji sta aktivni članici - pevki 
Učiteljskega pevskega zbora Emila 
Adamiča. Koncertni program je 
povezovala Marja Kužnik.

Literarni večer so v sredo, 3. aprila, 
pripravili dijaki trboveljske gimnazije. 
Potekal je v predavalnici DD Trbovlje 
s trboveljskim rojakom - pesnikom 
Urošem Zupanom. Pesnik je pred 
meseci izdal pesniško zbirko Odpiranje 
delte. Ob letošnjem kulturnem prazniku 
pa je Uroš Zupan prejel tudi nagrado 
Prešernovega sklada, kar je zelo visoko 
priznanje za Zupanov dosedanji 
pesniški opus. V kratkem bo izšlo tudi 
Zupanovo prvo prozno delo. 
Pričakujemo ga z velikim zanimanjem.

Misel lažnivka - SamaSheparda, bo 
v okviru gledališkega abonmaja v

Razstava gojencev dijaškega doma v Trbovljah.

izvedbi Primorskega dramskega gleda
lišča iz Nove Gorice v četrtek, 9. aprila, 
ob 19.30 uri. Predstavabotudi za izven.

Mali princ, večno zanimiva 
pravljica A. de Saint-Exuperyja, bo na 
sporedu v sredo, 10. aprila, ob 11.30 uri 
v DD Trbovlje. Primorsko dramsko 
gledališče iz Nove Gorice bo predstavo 
odigralo v okviru osnovnošolskega 
abonmaja B (od 5. do 8. razreda).

Razstavo starin so od 23. marca do 
7. aprila v mali galeriji Knjižnice T. 
Seliškarja v Trbovljah pripravili dijaki 
- gojenci Dijaškega doma iz Šuštarjeve 
kolonije v Trbovljah. Na ogled so 
razstavili vse mogoče starine: stare 
likalnike, kavne mlinčke, vrsto drugih

zanimivih pripomočkov za razna hišna 
opravila. Za poseben "žmah" poskrbijo 
zanimivi stari časopisni članki, stare 
delovne knjižice, molitveniki, učne 
knjige iz prejšnjega stoletja, povojne 
revije, skratka, hvale vredna rastava.

T.L

Zagorje
Francoski poljub (French Kiss) 

režiserja Lawrenca Kasdana so v okviru 
filmskega gledališča predvajali v torek, 
2. aprila. Tiste, ki ne navduši reklo: Več 
poljubljanja, manj besed; zagotovo 
navdušita igralca Meg Ryan in Kevin 
Kline - pustite se omrežiti.

P.R.

Sernec niza grafične uspehe
Uspehi naših glasbenih ustvarjalcev v tujini se obešajo na velik zvon, 

medtem ko se ostali mojstri ne obravnavajo enakopravno. Kljub temu je v 
naši sredini še precej dobrih ustvarjalcev, tudi v oblikovanju. Grafični
oblikovalec Simon Sernec iz 
Radeč je pred kratkim, točneje 
v tem mesecu dobil odgovor 
Graphis poster 96, daje sprejet 
njegov kulturološki poster- 
plakat pod naslovom Koncert - 
Nina Mole. Tako je bil od lani, 
ko sta bila natečaj in letna 
selekcija, izmed 4000 poslanih 
del različnih smeri iz celega 
sveta izbran med 250 deli.
Švicarska založba The interna- 
tional magazin of design and 
communication, ki je med 
vodilnimi izdajatelji svetovnih 
grafik in designov v knjižni 
obliki, je izbrala Simonovo delo 
ter ga obenem povabila za 
naslednje leto. Simonu je tako 
po uspelih razstavah grafike in bienalih grafike uspelo dokazati, da sodi v 
sam vrh svetovne grafike in designa. Torej imamo v Zasavju tudi še 
odličnega oblikovalca in ne samo skupino Laibach.

R.Š.

Ureja Franci Lakovič

Olga Dečman

Zgodba iz bolniške postelje

Ali ste že bili kdaj v situaciji, da 
bi komu do konca zavili vrat, vi bi 
se pa pri tem počutili blaženo in 
uživali svoj mir, brez občutka slabe 
vesti?

Niste? Joj, kako sle vi dober 
človek! In strpen in nesebičen. 
Resnično živite za druge. Jaz nisem 
takšna. Ne delam grdih stvari, 
pri znam pa, da so minutke v mojem 
življenju, ko razmišljam drugače,

kot sem programirana.
Po operaciji sem ležala v bolniški 

sobi. Želela sem le spati, spati.
Poleg mene je ležala ženska, ki jo je 

povozil avto. Spala je revica, polna ran 
in bolečine, privezana na bolniško 
posteljo. Tako zelo se mi je smilila. 
Čustva človeštva so me popolnoma 
prevzela. Kar pobožala bi jo. In 
odvezala povoje, s katerimi so jo 
bolniške sestre privezale na posteljo. 
Takšno starko, bolno, pa še privezati na 
posteljo! Kakšna nesramnost!

In zazibalo me je v sen. Pa ne za 
dolgo. Poleg mene je začelo vpiti, 
zmerjati in ropotati. Bolna gospa seje 
prebudila in začela uveljavljati voljo 
na svoj način. Nihče je ni pomiril. Njen 
programje trajal približno pol ure, meni 
pa se je zdelo, da traja že celo noč, 
predenje nočnim angelom uspelo stanje 
normalizirati.

Zavzdihnila sem in zaspala. Sredi

noči me je prebudil močan smrad 
in ropot. Gospa je opravila svoje v 
posteljo in na razburljiv način klicala 
na pomoč. Želodec se mi je obračal, 
glava bolela. In ropot in kriki in zopet 
mir. In ponoven napad mojega miru s 
strani cimre.

Razmišljala sem, kako lepo bi bilo, 
če bi ji sestre povezale tudi noge, da jih 
ne bi mogla metati gor in dol. Saj se 
revica z metanjem nog gor in dol po 
postelji lahko še poškoduje!

Morda celo ne bi bilo slabo, če bi ji 
zamašili usta. Dihala bi vseeno lahko 
skozi nos. Res, obliž na usta, pa je! Se 
vsaj ne bo zadušila z vso tisto slino, ki 
seji cedi po postelji, ko tako neznansko 
vrešči.

Dobila sem idejo. Kaj, ko bi njeno 
posteljo odpeljala v sosednjo sobo, ki 
je prazna? Tam gospa ne bi nikogar 
motila, pa še oskrbo bi imela bolj pri 
roki, saj je tam oddelek intenzivne nege.

Zlezla sem iz postelje in 
preverila položaj (da me nihče ne 
vidi), odpeljala vreščečo žensko 
na novo delovno mesto, se vrnila v 
svojo posteljo in legla.

Se veda je moje dejanje privabilo 
več pričujočih, žolčujočih ostalih. 
Privlekli so jo nazaj v sobo poleg 
mene in mi izrekli vse potrebno. 
Potuhnila sem se v postelji in 
molčala.

Vendar tudi gospa ni več tulila, 
saj je bila rajši v sobi z menoj, 
nesramnico, ki ji kdaj ponudi tudi 
čajčka, kot da bi uživala v samoti 
intenzivne nege.

Ob prebujenju sploh nisem 
imela moralnega mačka in nisem 
se počutila sebično. Tudi jaz imam 
pravico do miru in svobode. Se 
strinjate? Če se ne. vam res ne 
morem pomagati. Pomagajte si 
sami.



NOGOMET
Podpora s tribun brez učinka

Železničar Oscar - Zagorje 2:0
(1:0)

Ljubljana, stadion ZŠD Ljubljana, 
gledalcev 150, sodnik Šegula (Ptuj), 
strelca: 1:0 Komar (29.), Druškovič 
(72.)

Železničar: Tahirovič, Agič, Miškič, 
Hasanagič, Druškovič, Ščulac, A. 
Ackovič, Ščulac D. (Novak), Komar, 
Gajser, (Šporar), Ačimovič.

Zagorje: Trampuž, Borštnar, Kurež 
M., Uranič, Rižner (Guna), Stariha 
(Mehič), Grden, Buovski, Kos (Rižner), 
Grčar.

Zagorjanom ni uspel veliki met - 
osvojitev točke proti vodeči ekipi 2. 
SNL, in to kljub temu, da je bilo od 
skupno 150 gledalcev na tribunah kar 
100 navijačev.

V 2. delu je bila obramba precej 
zaposlena z najhitrejšim Ackovičem, 
ki pa ga je v nadaljevanju Uranič 
"pomalical". Vendar so obrambni 
igralci v drugem delu pozabili na

Alja In David srebrna
Trbovlje - Petega državnega 

prvenstva v karateju za člane iu
31. ruarca v L-oki

je udeležilo 130 tekmovalcev ts

klubov. Iz Karate kluba TIKA
T.bovfje so nastopil: Igor
Naraglav, Rok V odišek, Diuuir
r t Rev, vuw
Pa jih jc trener Markošek.

tekmovanjih d<^no začel Ivirbo
,xou Gnal,srn absolutne kategvoie 
Kondiču iz a bit pora&ut-
Rok Vodišek je v 1. kolu težke

........... * I........
kasuei še mu zmago vaTeu 
Šarabonu ,w Kranja, Damir 
Vučilovskt pa je v 1. kolu 
absolutne kategorije premagal
prvaka v srednji kategoiiji. 
Rakuščka iz Emone, v 2. kotu pa

konkurenci uvrstila uk za finalno 
skupino na 9. mesto, zalo pa je 
osvojila odlično2. mesto v borbah

- ■ 2I-.™*.vT.rfCfV.jfjj>jX\vXvX\\vX\v'v kategoriji »ad 60 kg.

Druškoviča, ki mu strel iz bližine ni 
predstavljal težav.

P.M.

Zamujena priložnost
Rudar - Koper 0:1 (0:0)
Trbovlje, igrišče Rudarja, gledalcev 

400, sodnik Kos (Prevalje), strelec: 
Čauševič (84.)

Rudar: Dizdarevič, Kirbiš, Trebše, 
Breznikar, Žibrct, Turšič (Jorgovan), 
Izgoršek (Tutič), Sotenšek, Holešek, 
Oplotnik (Ranzinger), Borštnar.

Koper: Hasič, Begič, Mahič, Ban, 
Cvitkušič, Čotar (Vajgl), Bizjak, Nadal, 
Reljič (Peršič), Rastoder, Čauševič 
(Pirc).

Čeprav so bili večji del tekme 
enakovreden, če ne celo boljši 
nasprotnik, so domačini ostali na koncu 
praznih rok. Že res, da se lahko 
upravičeno jezijo na sodnika, ki jih je

oškodoval za dve očitni enajstmetrovki, 
a treba je dodati, da so sami največji 
krivci. Od treh priložnosti nisoizkoristili 
niti ene, gostje pa so edino pol priložnost 
sprememb v gol in osvojili tri drago
cene točke.

J.P.

Nezaslužen poraz
Arne Tabor 69 - Litija 2:0 (1:0)
Igrišče v Vižmarjih, gledalcev 100.
Litija: Pograjc, Props, Karamar- 

kovič, Dugič, Živkovič, Uršič, Zajc, 
Begič, Škofca, Agatič (Čuk), Mele 
(Lajovic).

Lilijani so odšb gostovat v Ljubljano, 
da bi osvojib točko. Na koncu so ostah 
brez nje in brez Begiča, ki je skupaj z 
domačim igralcem zaradi medse
bojnega obračunavanja moral zigrišča.

Sicer so Lilijani pokazali bolj 
raznovrstno igro v polju, vendar pa

svojih priložnosti niso znali izkoristiti. 
Zadeli so tudi vratnico. Domači so 
zadeb z dveh strelov, enkrat celo iz 30 
metrov. V naslednjem kolu Lilijani 
igrajo doma proti gorenjski ekipi 
Triglav Creina. Srečanje bo v soboto 
ob 16.30 uri.

S.K.

ROKOMET
Mojstrski gol Senčarja

Rudis Rudar - AM Cosmos Slovan 
31:30 (14:14)

Trbovlje, dvorana OŠ, gledalcev 
600, sodnika Tomič (Celje) in Skubic 
(Ivančna Gorica).

Rudis Rudar: Lipovšek, Podbregar 
5, Gričar, Kolobarič, Kosec 3, Senčar 
1, Čop 9, Voglar 4, Drobnič 6, Teržan 
3, Šikovec, Randjelovič.

AM Cosmos Slovan: Čamdžič, Špur 
1, Peternel3, Peterka, Kranjčič, Sokolov 
7, Šilc 11, Ban, Kastehc 6, Glavač 2, 
Hrovat, Franetič.

Tako kot v zadnjem hgaškemkrogu, 
je bila tudi tekma končnice izjemno 
dramatična, a se je končala srečno za 
najboljšo zasavsko ekipo '95. Ta je 
srečanje odlično začela. Čop je z 
močnimi in natančnimi streh razorožil 
Čamdžiča, svoje pa sta v protinapadih 
dodala še mladaDrobnič in Podbregar.

Igra je tekla hitro, globoki obrambi 
pa sta slabo delovali. Po golu 
učinkovitegaŠilca, je Čop zadel drugo 
in zadnjo sedemmetrovko na tekmi. 
Sokolov pa je izenačil na 30:30. Trener 
Jekoš je v igro poslal Senčarja, kije 
zaradi poškodbe palca igral le uvodnih 
nekaj minut. Trboveljski reprezentant 
je z mojstrskim strelom ugnal 
nasprotnikovo obrambo in vratarja 
Čamdžiča (zakaj je Kandija v končnici 
zamenjal Franetiča?) ter "rudarje" na

Z \
Rudis Rudar odhaja v 

Francijo
Trbovlje - Trboveljski 

rokometaši se bodo v petek podali 
na pot v Francijo. V Lyonu bodo 
sodelovali na mednarodnem 
turnirju. Poleg Rudis Rudarja 
bodo tekmovah še trije francoski 
prvohgaši. Železničar iz Niša in 
reprezentancaTunizije. Trbovelj
čani se bodo šh v Burgundijo 
predvsem učit, pomlajeni vrsti pa 
bo gostovanje tudi nagrada za 
obstanek v l.Ugi.

S. F.v_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ y
veselje glasnih gledalcev popeljal v 
vodstvo z 1:0 v zmagah. Povratno 
srečanje bo 13. aprila v Ljubljani.

S.F.

Pomeni poraz konec upanja
Akripol Trebnje - Inženiring 

Šarbck 24:17 (10:9)
Športna dvorana, gledalcev 800, 

sodnika Melanšek (CE) in Povalej 
(Velenje).

Akripol: Torlo, Longar, Višček 5, 
Bergant2, Počervina, Šavrič3, Vešligaj 
8, Zarabec 2, Ojstršek, Dvornik, Špende 
4.

Šarbck: Ulčar, Papež 2, Dobravec, 
Bilbija 2, T. Kogovšek 1, B. Kogovšek 
1, B. Kogovšek, Gradišek 5, Lubej 2, 
Sotenšek, Privšek 3, Verbajs 2.

Lilijani so izgubili prvo od dveh 
ključnih tekem za obstanek v ligi. 
Tekmo so dobro pričeli, vendar so 
domači polčas le dobiti. Agresivna igra 
domačih y drugem polčasu se je 
spremenila njim v prid. Razigral se je 
domači strelec Vešligaj, ob koncu 
tekme še Lilijan v domačem dresu

iUrnir za državno prvenstvo
Zagorje - Na tekmovanju, ki ga je pod pokroviteljstvom Kickboxiug 

zveze Slovenije organiziral Klub borilnih veščin Pon-Do-Kwan Zagotje, je 
sodelovalo 197 tekmovalcev iz 10 klubov.

Za klub borilnih veščin Pon-Do-Kwan Zagorje je nastopilo 20 
tekmovalcev. V članski konkurenci sta prvi mesti osvojila Igor Kalšck in 
Mitja Železnik in sta napovedala boj za mesto v reprezentanci Slovenije, 
ki jo letos čaka nastop na evropskem prvenstvu v Grazu. Podoben uspeh so 
imeti naši tekmovalci v mladinskih kategorijah.

Zmagovalci po kategorijah so postati, dečki do 32 kg: Prelog (Ptuj); do 
40 kg: Gomezelj (Izola), 2. ffopušar (Zagotje), 3. Razpotnik (Izlake); do 48 
kg: 1. Milanovič (Novo mesto), 3. Urbanija (Izlake); do 56 kg: 1 .-Stojič 
(Maribor), 3. Vetršek (Izlake); do 63 kg: 1. Sladnjak (Ptuj);+63 kg: Kovačič 
(Ptuj); deklice, do 35 kg: L Volgemat (Ptuj); do 40 kg: 1. Bilič (Ptuj), 2. 
Horvat (Izlake); +45 kg: Šibila (Ptuj); mladinke, do 50 kg: Plohl (Ptuj), 3. 
Vrtačnik (Zagorje); 6o kg: Erlač (Ptuj); +60 kg: L Šibila (Ptuj), 3. Rome 
(Zagorje); mladinci do40 kg: L Vindiš (Ptuj), 3. Brtonoelj (Zagoije); do 56 
kg: 1. Buzina (Zagoije), 3. Juvan (Zagoije); do 63 kg: L Tomšič (Izola); do 
71 kg: L Šibila (Ptuj); +79 kg: 1. Izlakar (Maribor); do 79 kg: L Bračič 
(Zagoije); članice, do 60 kg: L Dernec (Ptuj); do 65 kg: 1. Kogovšek (Nova 
Gorica); člani, do57kg: L Kaučevič (Ptuj), 2. Nečko Hazanovič(Zagoije); 
do 63 kg: 1. Gabrovec (Ptuj); do 69 kg: 1. M. Korotaj (Ormož); do 74 kg: 
1. Železnik (Zagoije), do 76 kg: 1. Vidovič (Ptuj); do 84 kg: 1. Kalšek 
(Zagorje); do 89 kg: 1. Pavlin (Zagoije); +89 kg: L Ličar (Nova Gorica).

S.B.
iS —
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Špende in tekma je bila odločena. S to 
zmago so si domači že zagotovili 
obstanek, medtem, ko morajo Lilijani v 
Ajdovščini čez 10 dni zmagati.

S.K.

Še en uspeh Dolanov
Celje Pivovarna Laško B - DOL 

TKI Hrastnik 27:31 (14:14)
Laško, dvorana "Tri lilije", gledalcev 

350, sodnika Anderlič in Šavc, oba 
Slovenj Gradec.

Pivovarna: Podpečan 1, Šantl 7, 
Kopitar, Bon 2, Lesjak, Pinter 4. 
Buhanec 1, Pečovnik 4, Pajovič 5, 
Trbojevič, Ivančič 3, Slamnik.

Dol TKI: Sikošek, Selak 2, Hribar 3, 
Maček 12, Piškur, Plevnik 3, Moljk 4, 
Kranjc, Raušl 7, Šterbucl, Špacapan, 
Pavlič.

Dolani nadaljujejo svojo zmagovito 
pot. Tokrat so bili žrtev mladi Celjani, 
ki so morali priznati premoč bolj 
izkušenih gostov, pa čeprav se je sredi

Uspešen debut Voglaja ^
Kadetska Vrsta SPO’1' Rudarja

JC z dvema vrsoktma zmagama 
rrrneia::: spomladanski del
rrvenstv a v južni skupim sloveli

premagali Šarbke, nato pa še App

ekipe zaupal odličnemu napadal-
t 1- -r< - -Kr -t

S F.

2. polčasa zdelo, da bodo varovanci 
trenerja Andcrluha prvič v tem delu 
prvenstva zapustili igrišče sklonjenih 
glav. Po zanesljivem vodstvu skorajda 
ves 1. polčas, so v finišu Dolani 
nekoliko popustili, kar so gostitelji, tudi 
s pomočjo sodnikov, izkoristili in tako 
rekoč v zadnjih sekundah uspeli rezultat 
izenačiti. S hitrimi protinapadi so Dolani 
vodili delnih 9:3 in tekma je bila 
odločena. Zadnje minute so minile v 
znamenjuBoruta Mačka, kije dosegel 
5 golov in spravil v obup igralce in 
trenerja Razgorja.

J.P.

Ekipa Iskre Litus je tekmo odigrala 
oslabljena, njihov najboljši igralec 
Vulič še ni okreval po udarcu. Po 
začetnem vodstvu domačinov je bila 
tekma do 14. minute izenačena. V zadn
jih petih minutah so Lilijani priigrali 
osem točk. V drugem delu so 
Postojnčani takoj nadoknadili razliko 
iz prvega dela in povedli ter vodstva do 
konca niso izpustili..

K.Š.

Z zmago bliže prvi ligi
Triglav-Iskra Litus 59:84(29:40)
Kranj, športna dvorana Planina, 

gledalcev 600, sodnika Jeršan in 
Gojkovič, oba LJ.

Triglav: Lojk 8, Pompe 2, 
Damjanovič 1, Eržen 6, Krčmar 4, Jan
kovič 3, S. Drobnjak 4, Hafner 7, D. 
Drobnjak 10, Troppan 14.

Iskra Litus: Kandžič 3, Bassin 1, 
Peterlin 14, Ivanovič 32, Peršič 2, 
Bošnjak 20, Šctina 5, Vulič 3, Šiško 4.

V ekipi Litijanov še vedno ni igral 
poškodovani Vulič, kljub temu pa je 
bilo že na začetku jasno, da bo šla 
zmaga v Litijo. Razigrala sta se 
Ivanovič in Bošnjak ter do odmora 
priigrala prednost 11 točk.

V drugem delu seje izkazalPeteriin. 
Dosegel je delni izid 7:20, kar je bilo 
dovolj za zmago. V zadnjih dveh 
minutah srečanja pa je litijski trener 
Ibiši poslal na igrišče mlade igralce, 
kar so domačini izkoristili in poraz 
ublažili.

K.Š.

Zaslužena zmaga v gosteh
Portorož - GD Hrastnik 73:76 

(40:40)
Hrastnik- Košarkarji hrastniškeGD 

so v 9. kolu doigravanja za obstanek v 
B ligi že sedmič zmagali, od tega tretjič 
v gosteh. Tokrat so po izenačeni igri 
slavili proti domačemu Portorožu, ki je 
imel pred prvenstvom ambicije za 
uvrstivev v A 2 ligo. Kolo pred koncem 
so tako Hrastničani na 2. mestu, kjer 
bodo verjetno tudi ostali. Za uspeh v 
Portorožu so zaslužni vsi. Posebej pa 
velja pohvaliti Golotiča. Dodajmo, da 
je bilo sojenje tokrat izjemno pošteno, 
kar se v nižjih ligah zgodi bolj redko. 
Točke za Hrastničane so dosegli: 
Štefane 6, Deželak 2, Kcllner 22, 
Baloh 9, Golotič 11, Lazar 1, 
Leskovar 9 in Isoski 16.

J.P.

KOŠARKA NAMIZNI TENIS

Poraz v začetku 2. polčasa
Iskra Litus - Republika 73:75 

(37:29)
Litija, športna dvorana, gledalcev 

600, sodnika Strnad in Dovč, oba 
Domžale.

Iskra Litus: Kandžič 2, Bassin 5, 
Peterlin 9, Ivanovič 21, Bošnjak 17, 
Šetina 14, Vulič 3, Šiško 2.

Republika: Lenassi 11, Devetak, 
Petrovič 7, Prevodnik 8, Čižmič 31, 
Žakelj 7, Likar 7, Strle 3, Mejak 1.

Trboveljčani uspešni
Trbovlje - Namiznoteniška zveza 

Slovenije je v igralni sezoni 95/96 
razpisala 4 turnirje za rekreativce 
Slovenije. Dosežena mesta na turnirjih 
so se točkovala za računalniško lestvico. 
Turnirji so bili v Krškem, Škofji Loki, 
Ajdovščini in v Preserjih. Vsakega 
turnirja seje udeležilo 100 rekreativcev, 
med njimi tudi rekreativci iz Trbovelj. 
V ženski konkurenci je 2. mesto na 
računalniški lestvici osvojila Živa

Rokometni turnir Praga '96
Zagorje - V Pragi bo od 4. do 8. aprila potekal velik mednarodni turnir, 

ki se ga bo udeležilo 127 ekip. Med dvanajstimi slovenskimi klubi bo tudi 
ŽRK Zagorje. Turnir bo potekal v različnih športnih halah po naslednjem 
programu: 5. do 7. april bodo kvalifikacije, 7. aprila osmina, četrtina finala 
in polfinale, 8. aprila polfinale, tekma za 3. mesto in finale.

Vsaka ekipa bo odigrala najmanj 5 tekem, tekme bodo igrali dvakrat po 
15 minut. V primeru neodločenega izida od osmine finala naprej bodo igrali 
podaljšek, kjer bo zmagala ekipa, ki bo prva zadela. Vse tekme od osmine 
finala naprej bodo igrali na izpadanje.

Iz Zagorja bo na turnir odpotovalo 16 igralk in zdravnica Simona Jaklič. 
Trenerja sta Matjaž Šikovec inTadej Ule. Potem, ko so se deklice, ki bodo 
odpotovale v Prago (1. '83 in mlajše), uvrstile v polfinale državnegaprvenstva, 
so pričakovanja visoka, toda to bo zanje prvi nastop na mednarodni sceni, 
zato ne poznajo konkurence in glede na vse to je rezultat v drugem planu. 
Treba je še dodati, da brez izredne prizadevnosti uprave in staršev tega 
potovanja ne bi bilo, vsekakor pa ne brez sponzorjev.

P.M.
Intact Zagorje, Papirna galanterija Šum Zagorje, Ford servis Hribar 

Zagorje, Frizerski salon Bojan Zupan Zagorje, Frizerski salon Rajka Lebar, 
Pizzerija Tingl tangi Kisovec, Castro projekt Zagorje, Pil Zagorje, Teve 
varnost Zagorje, IBT Trbovlje, M MI Trbovlje, Cementarna Trbovlje, 
Agromak Zagorje, Kamnolom Borovnik Kisovec, Avtokleparstrvo Ginlcr 
Kržišnik Kisovec, VideotekaTina Zagorje, Kodag Zagorje, Sadje - zelenjava 
Firič Kisovec, Mini pekarna Fiškovec, ElektroTrbovlje, Mesarstvo Trebušak 
Trbovlje, Frtica Litija, Mesarstvo Ferdi Zagorje, Svea Zagorje, Trgovina 
Bela Zagorje, Radovan Skubic, Zasavc Zagorje, Radio Trbovlje, Gostišče 
Kum Zagorje, Okrepčevalnica Tauvš, Radenska.

* .......... - -------- *

Prezelj. V moški konkurenci je4. mesto 
na lestvici osvojil Franci Bartol.

V dvojicah je par Prezelj-Bartol 
zasedel 3. mesto. 7. mesto v dvojicah 
sta zasedla Herman Krajnc in Franci 
Dolenc.

B.F.

Veterani uspešni
Trbovlje - Rekreativci - veterani 

NTK so sev soboto, 23. marca, udeležili 
4. državnega prvenstva Slovenije v 
namiznem tenisu. Tokrat so 
Trboveljčani dosegli najboljši uspeh. 
Članica kluba Živa Prezelj je postala 
državna prvakinja v igri ženskih dvojic, 
skupaj s soigralko Ivano Mesec iz 
Ljubljane.

V disciplini ženske posamezno je 
Živa Prezelj zasedla 3. mesto. Prav 
tako sta v mešanih parih Prczljeva in 
Franci Bartol zasedla 3. mesto.

C \

Živkova spet aktivna
AtletinjaAni Živko je nastopila 

še na dveh preizkušnjah. Na teku 
ob dnevu športa v Zagrebu je na 
1.500 m zasedla 5. mesto. Od 
Slovenk je bila pred njo le 
Velenjčanjka Jolanda Steblovnik, 
ki je bila druga. Živkova je tekla 
tudi na gorskem teku v Kamniku, 
kjer je bila druga za Mariborčanko 
Silvo Vivod. Med moškimi je 
zmagal njen someščan Igor 
Šalamun, 2. jebilStojan Melinc iz 
Kobarida, bron pa je pripadel 
Ljubljančanu Boštjanu Novaku.

S.F.v_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ v

Med moškimi dvojicami, v starostni 
kategoriji od 50 do 60 let, sta Herman 
Krajnc in Franci Drobež prav tako 
zasedla 3. mesto.

Vsaprva mesta so odnesti rekreativci 
iz Ljubljane, Trbovelj, Nove Gorice in 
Velenja. Lahko rečemo, da se v Trbov
ljah ponovno prebuja igra z belo žogico.

F.B.

SMUČANJE
Najhitrejša Borišek in 

Peterlin
Litija - ŠD Partizan iz Litije je po 

uspešno opravljenem občinskem 
prvenstvu na Mareli za zaključek 
smučarske sezone pripravilo še 
veleslalom za pokal Opel Servis 
Mahkovic. Tokrat so se igralci pomeriti 
na smučišču Zelenica. 67 tekmovalcev 
seje pomerilo v 8 starostnih kategorijah. 
V ženski kategoriji je zmagala Natalija 
Borišek, v moški pa Janez Peterlin.

S.K.

KEGLJANJE

Rekreacijska liga
Zagorje - Vsako leto v kegljišču 

Proletarec organizirajo rekreacijsko 
ligo, ki poteka po sistemu Kegljaške 
zveze Slovenije. V tekmovalni sezoni 
95/96 je tekmovalo 10 ekip.

Končni vrstni red finalne skupine je 
Tref 1, Medija, Varnost, Avtoplastika, 
ETI 1, Tref 2 in tolažilne skupine: Alnex, 
ETI, Udarnik, Buldožer. Člani 
kegljaškega kluba Piramida Zagorje 
vabijo h kegljanju vsak dan popoldne.

P.J.



: •

Športna uredništva vseh zasavskih medijev (ETV Zasavje, Zasavc, Kanal 10 in Radio Trbovlje) smo letos skupaj pripravili že
tradicionalni izbor "Športnik leta 1995".

V Gostišču Kum v Zagorju se je 27. marca zbrado nemalo športnikov in ljubiteljev športa, ki so pripomogli k temu, da se je 
prireditev zgodila. Za glasbo so poskrbeli Viki, Intervad in duo Hip hop.

T.P.
foto: Tomo Brezovar

V kategoriji žensk je zmagala športna 
plezalka Metka Lukančič. Druga je bila 

plavalka Alenka Ličar, tretja pa 
kegljavka Saša Burja.

Športnik leta 95 je postal strelec Sašo 
Korbar, drugi je bil športni plezalec Vili 
Guček, tretje mesto pa je pripadlo članu 

kluba borilnih veščin Ron-do-kvvan iz 
Zagorja Igorju Kalšku.

Dušan Žagar (trboveljski rokometaši) 
si je pridobil naslov trenerja leta 95. Za 
njim sta se uvrstila trener strelcev Jani 
Hren in trener karateistov iz Trbovelj 

Bogdan Simerl.

Rokometna ekipa Rudis Rudar je bila 
proglašena za ekipo leta. Sledita ji Alojz 

Hohkraut, Strelsko društvo Trbovlje in 
Ženski kegljaški klub Rudar Trbovlje.

Marko Planinc, urednik ETV Zasavje (ki 
je prireditev tudi izvedla) je 'kriv1 za že 
tradicionalno proglašanje športnikov 

leta v Zasavju.

Ni manjkalo niti gostov. Katja Koren je 
prva poklepetala z voditeljem prireditve, 

Sašem Fabjanom.

Potem je prišel na vrsto Primož Peterka. 
Ni skrival, da je skakal tudi na kisovški 

skakalnici.

Aljaž Pegan je občinstvu sicer opisal 
gimnastični element pegan, a ga zaradi 

pomanjkanja rekvizitov le ni izvedel.

mm:
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TRGOVINA

Kisovec, Naselje na šahtu 31, tel.: 0601/71 427, tel.fax. 71 827 
Litija, Ljubljanska cesta 9, tel.: 061/883 158

|SSf....... Sfift ........?:¥:?:¥:........¥ft| SSft....... .........................
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PLAČILO JE MOŽNO NA VEČ OBROKOV.

VABI VAS trgovina v Kisovcu in Litiji.

Vsak dan od 7” do 1900, ob sobotah 700 do 1300

"Si: j:;=a ' ii*'......SiS 'rn........r h....ti\
itisoni širine 2, 4 in 5m, tekači raznih širin in vzorcev 
- topli podi širine 2, 3 in 4m \ f”

- karnise vseh vrst V
- zavese domačih in tujih proizvajalcev *:

- šivanje zaves po naročilu
- barve akril, jupol, barve za les in kovino

- robimo itisone, tekače in razne preproge po ŽELJI

- polaganje, brušenje in lakiranje parketa,plute in 
ostalih lesenih podov

- nova talna obloga - izgotovljen lakiran parket

- pestra paleta tekstilnega blaga meterskega in 
dekorativnega blaga

- posteljnina

....'.■■■ • '''

Podjetje za svetovanje, inženiring 
in trgovinsko posredovanje

Cesta 20.julija 2c, 1410 Zagorje 
Telefon/fax: 0601 64 611; fax: 64 660

VSE, KAR POTREBUJETE ZA VAŠ RAČUNALNIK

OSNOVNE PLOŠČE 486 VLB, PCI, PENTIUM 
PROCESORJE INTEL, AMD, PENTIUM

GRAFIČNE KARTICE TRIDENT, S3, DIAMOND STEALTH... 
KONTROLERJE

OSNOVNE PLOŠČE 486 VLB, PCI, PENTIUM 
OHIŠJA

| TIPKOVNICE
m TRDE DISKE
jf DISKETNE ENOTE

MIŠKE
MONITORJE 14", 15", 17"

' ^ R0ME

MREŽNE KARTICE 
PREVLEKE

TRAKOVE, KASETE IN TONERJE ZA TISKALNIKE 
TISKALNIKE EPSON, HP, FUJITSU, STAR 

NOTESNIKE 
^—►.DISKETE 

KABLE
’\ SOFTVVARE: MICROSOFT, BORLAND, IBM...

mmt\\
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F ANDREJA NOVAK s.p. 

PIZZER1JA IN PIVNICA

tel. :0601/24-250
Cesta oktoberske revolucije 1, Trbovlje

TTORF
RAČUNALNIŠKA

GRAFIKA IN TISK

Računalniško oblikovanje in tisk

‘ časopisov
internih glasil 
knjig
pisanje in tiskanje not - notografija 
propagandnega materiala (prospektov) 
oblikovanje - napisov, emblemov 
plakatov
tipkanje in oblikovanje tekstov in tabel 
vizitk
samolepilnih etiket

* obrazcev - dobavnic, faktur (samokopirnih)
* fotokopiranje
* spiralna vezava
* izdelava map
* izdelava koledarjev

Posebna ponudba

* barvni color tisk
- fotokopiranje
- A4 stran samo 8 SIT
- A4 mavrica samo 12 SIT ■
- fotokopiranje na paus in prosojnice

"TORI računalniška grafika in tisk 
Trbovlje, Trg F. Fakina 2a, tel.: 0601/27 250, 62 230



31 Monika Hadžič 32 Tania Hriberšek
Takole je Monika pozirala ob svojem Tania Prihaja z Izlak. Sedi, kot prava

drugem rojstnem dnevu. Prihaja iz dama, pa niti dva meseca ni stara. 
Zagorja in ima rada velike torte.

Akcija Naj ciciban se nadaljuje. 
Fotografije cicibanov, starih do sedem 
let, še vedno sprejemamo. Fotografija 
nadebudneža ne sme biti starejše od 
enega leta.

Kot lahko vidite, smo objavili vrstni 
red prvih dvanajstih cicibanov. Vseh 
res ne moremo, ker bi bila potem 
lestvica predolga. Upamo, da se s tem 
strinjate tudi vi.

S priloženim kuponom lahko še 
vedno glasujete. Vsak teden lahko 
glasujete samo za tiste otroke, ki vam 
jih bomo tisti teden predstavili. 
Dvanajstim finalistom, ki bodo prejeli 
največ vaših glasov, bomo podelili 
praktične nagrade. Nagradili bomo tudi 
tri izžrebane bralce, ki bodo glasovali 
za svojega cicibana. Nagrade za 
glasovalce bodo bon v vrednosti 5.000,

bon v vrednosti 3.000 in bon v vrednosti 
2.000 tolarjev.

Prireditev ob zaključku akcije Naj 
ciciban Zasavja bo 11. maja. 
Fotografije malčkov pa sprejemamo 
v uredništvu še do 23. aprila.

Sponzor akcije je trgovina Mojca, 
Partizanska 5, Trbovlje.

Na kuponu obkrožite samo eno 
številko; vsak malček je označen s 
svojo zaporedno številko. Če bo na 
kuponu obkroženih več številk, bo 
kupon neveljaven. Kupon prilepite 
na dopisnico ali pa ga pošljite v kuverti 
s pripisom za akcijo Naj ciciban 
Zasavja. Fotokopij ne upoštevamo. 
Naš naslov: Uredništvo časopisa 
Zasavc, Cesta 20. julija 2/c, 1410 
Zagorje ob Savi.

Trenutni vrstni red
1. Danijela Musič, Trbovlje
2. Gašper Križnik, Zagorje
3. Kirn Klancišar, Potikam

s! Blaž Kreže, Kisov«

6^ Aleks Brekan^Hmstnik
8. Nejc Hiršel, Zagorje
9. Tjaša Šink, Trbovlje
10. Anja Jernejšek, Loško
11. Sabina S,rniša, Hrastnik
12. Janja Kajina,Zagorje

33 Andraž Juršič
Oktobra bo Andraž upihnil drugo 

svečko. Prihaja iz Trbovelj. Rad se 
smeji, še rajši pa kaj dobrega'prigrizne'.

34 Matic Knez
Matic prihaja iz Hrastnika. 

Septembra bo dopolnil 3 leta. Bre 
plesanja in petja mu ne mine dan.

35 Matic Škrinjar 36 Maša Škrinjar
Matic je februarja upihnil sedmo Maša je njegova mlajša sestrica. Av-

svečko. Doma je v Trbovljah in je že gusta bo dopolnila tretje leto. Z Maticem
pravi fant. se imata rada, kar ni ušlo niti fotografu.
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* OTROŠKA, ŽENSKA IN MOŠKA KONFEKCIJA

<m tu (JOŠTIR Partizanska 5, TRBOVLJE * OTROŠKI KOMPLETI
/ViOdd1 * ŽENSKE BLUZE

Jerebova 2, LITIJA
9

tel.: 061/884 032 ODPRTO: od 8.00 -19.00, 
sobota 8.00 -13. um

* OTROŠKE, ŽENSKE IN MOŠKE BUNDE 
‘ LEGO, BARBIE IN DRUGE IGRAČE
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Po izkrcanju v Panjimu, glavnem mestu Goe,smo takoj krenili proti 
Calangut Beachu, proti hotelu Sun I)owner, kjer sem bival daljnega 

leta '92. Zadovoljni z nastanitvijo v najboljši sobi, smo se že drugi 
dan odpravili na snemanje pustnega karnevala v glavno mesto. 

Kvaliteta mask in rekvizitov j e bila bolj borna, a z veliko glasbe in 

lepimi plesalkami seje vtis dokaj popravil.

Radiaslanskn prodajalka

Po začetnem navdušenju nad 

"novo" Goyo smo se vsi malce 

ohladili, saj smo imeli pov sod, kamor 

smo prišli snemat, probleme, tako z 

domačini, kot z že malo norimi 

Evropejci, ki so dneve in dneve na 

plažah Vcgatorja in Adjune plesali 

ob zvokih "rave" glasbe. Kogar 

zanima pot proti dnu življenja, naj 

gre obiskat te kraje. Na lastni koži bo 

občutil in z lastnimi očmi videl, kaj 
naredi iz človeka prekomerno 
uživanje alkohola in različnih 

opijatov. Ker so nam dvakrat skoraj 

razbili kamero in smo skoraj telesno 

občutili bes teh beguncev iz 
normalnega življenja, se na te plaže 

nismo več vračali. Kje so tisti stari, 
dobri časi Beatlov, hipijev, 

marihuane, hašiša in parol Love and 

peace?!

V restavraciji Bob's Inn smo 

izvedeli, daje moj znanec Barry, ki 

smo ga nameravali obiskati, umrl

mesec dni nazaj, tako, da smo v 

restavraciji, ki je bila njegov drugi 

dom, posneli le njegovo sliko in 

časopisni članek o njem. Lord Lukas 

alias Barry je bil izredno uspešen 

finančnik, član parlamenta, ki je 

okrog leta 1973 zapustil družino, 
Anglijo in udobno življenje, se 

preimenoval v Barrya, se nastanil v 

Calangut Beachu, kjer je v 
šestdesetem letu starosti tudi zapustil 

ta svet. Počivaj v miru, Barry!

Počudnemnaključju smo spoznali 
tudi Gorana Pečanca iz Banja Luke, 

kije pred štirimi leti rajši pobegnil v 

Indijo, kot da bi sodeloval v balkanski 

moriji. Prav tiste dni so ga za nekaj 
sto rupij pretepli in oropali in kot je 

povedal, se bo nekako odvlekel do 

Delhija, od tam pa v Ameriko, kjer 
ima menda še nekaj svojih 

sorodnikov. Med pretepom so mu 

nalomili gleženj leve noge, ki seje 

zagnojil v odprto rano, tako da smo

vse do našega odhoda hodili v 

njegovo borno sobico, mu moralno 
lajšali bolečine, dali nekaj hrane, 

oblačil in denarja, poleg tega pa še 

naše naslove in želje, da se nam 

oglasi iz Amerike, če bo vse to

preživel.
Čakal nas je avtobus in štirinajst 

ur vožnje do Bombaya, rezervacija 

za vlak Radjani express in vožnja 
proti New Delhiju.

Peter Brečko

Takšen prizor pa vas utegne doleteti, ko se odpravite sončit na obalo Adjune.Goranu Pečancu smo moralno lajšali bolečine—



Avstiv\1sk*x pvtšČAVA
Še po zadnjih pripravah pred slovenskim domom v Perthu, 
kjer so nam naši rojaki z veseljem pomagali, smo se kljub 

odsvetovanju domačinov končno odpravili na pot.

Prvi dan nam je vreme še 
nekoliko prizanašalo, saj je bilo 
oblačno, kar je pomenilo 
nekoliko nižje temperature. 
Naslednje dni pa se je 
popolnoma zjasnilo in takrat 
sva na kolesih začutila pravo 
vročino, ki je neusmiljeno

pritiskala z vseh strani. Tako 
smo se odločili, da bomo 
kolesarili zgodaj zjutraj in 
pozno zvečer. Okolica je 
postajala vse bolj rjava, naselij 
je bilo čedalje manj. V 
Kalgoorlieju smo opazili prva 
kenguruja. Seveda smo postali

za trenutek, da si jih pobliže 
ogledamo. Nato smo
nadaljevali pot proti
Norsemanu. Od tu naprej je 
uradni začetek puščave. 
Prodajalci na bencinski črpalki 
so nas opozorili, da od tu naprej 
verjetno ne bomo nič več dobili 
pitne vode in sveže hrane. 
Vendar nam to opozorilo ni 
dosti pomagalo, saj hladilnik 
že nekaj dni ni več opravljal 
svoje naloge. Tako smo se 
skoraj vrez vode in s kruhom 
odpravili novim doživetjem 
naproti. Že na začetku nas je 
presenetila tabla, na kateri je 
bil zabeležen začetek 146,6 
kilometrov popolnoma ravne 
ceste.

Franci Rotar

Sponzorji: ADD Computer 
Solution, Avtoservis Bizilj, Sou 

šport, Avtoličarstvo Grašič, Obana 
Moravče, Občina Zagorje ob Savi, 

GM d.o.o., Zagorje, Studio 
Moderna, Gostinsko podjetje

Trojane, Tapi d.o.o., Zdravko in vsi ostali, ki so pripomogli k tej 
Grden s.p., Mlinarstvo Rotar, Spina odpravi.

Popravilo kolesa je služilo tudi za oddih.

Pot nas je peljalo po vroči cesti, toda najhujše se je šele pričenjalo.

1410 ZAGORJE
tel.: 0601/63 206

telefaks: 0601/63 206
MOBITEL: 
0609/61 0057

• Vesele 

velikonočne 

praznike 

in obilo 

družinskega 

zadovojstva!

Elektro Ljubljana
Javno podjetje
za distribucijo električne energije, p.o.

PE Elektro Trbovlje

Vsem cenjenim 

odjemalcem 

želimo ob prazniku 

obilo družinskega 

zadovoljstva!

Kolektiv JP Elektro Ljubljana 
PE Elektro Trbovlje

sme



Gostišče Kum razvaja in zavaja, v pozitivnem pomenu, vse več 
obiskovalcev.

marsikje drugje, tudi tam spoznalo veliko parov, 
nekateri so še vedno skupaj in sedaj proslavljajo 
že obletnice porok.

V gostišču Kum stvari dolgoročno načrtujejo, 
tako se tudi investicije obrestujejo. Z veliko volje 
in optimizma pa je treba delati tudi tedaj, ko se 
drugi bodisi zgražajo ali pa pesimistično zmajujejo 
z glavami.

Gostilna Kum v Zagorju ob Savi letos slavi stoletnico obstoja. Jože Ule je od leta 1994 lastnik 
gostilne in v tem času so poskrbeli za sodobno notranjo opremo in zgradbo adaptirali. Že precej 

časa prijetno razvaja in zavaja, vse več novih obiskovalcev, saj vsak teden poskrbijo za 
popestritev v obliki plesnih večerov, modnih revij, tudi pustne maske so tam našle svoje mesto 

kot tudi izbor za najboljšega športnika Zasavja.

Tako pari kot zaključene skupine v gostilni 
Kum preživijo prijetno vzdušje. Vsekakor je bilo 
treba ogromno optimizma za prenovo, ko je bilo 
vse več konkurenčnih gostiln. Vse to je sovpadalo 
tudi z zamenjavo personala, zdaj je vsega osem 
zaposlenih, vendar to ne ovira postrežbe teh vedno 
prijaznih uslužbencev. Pri odkupu gostišča je 
Jožetu Uletu v dobršni meri pomagal Sklad za 
razvoj drobnega gospodarstva pri zagorski občini 
kot tudi Medijske Toplice, tudi vsakršne moralne 
podpore je bil zelo vesel. Za gradbene nasvete je 
angažiral svaka Marjana Leskovarja, pri 
zasnovah nove opreme pa mu je pomagal arhitekt 
Andrej Tomori iz Ljubljane. Sprva so prenovili 
gostinski del, do sedaj je na novo opremljena tudi 
restavracija. Letošnji dnevi dalmatinske kuhinje, 
ki sojih organizirali z Ribarnico Charly so privabili 
tudi bolj izbirčne goste, dobro razpoloženje so 
popestrili tudi z dalmatinsko glasbo, za kar so 
poskrbeli člani glasbene skupine Ankora iz Zadra. 
Njihovi kuharji so se ob taktirki dalmatinskega 
kuharja naučili pripravljati tudi takšne jedi, ki le 
redkokdaj zaidejo na naše jedilne liste.

Gostišče Kum na svojem memiju nudi jedi, po 
katerih boste drugje zaman povpraševali. Ponudba 
je pestra in vsebuje tako divjačinske izdelke, pršut, 
salame, pripraviti znajo tako medvedje in jelenovo

meso. Jedilnik vsebuje tudi solate iz raznih morskih 
sadežev, zanimivost med juhami sta lososova in 
ješprenova juha. V skladu s časom pa sedaj gostje 
precej posegajo po brezmesnem in zelenjavnem 
krožniku kot tudi raznih morskih in sladkovodnih 
ribah. Ne le mesojedi in vegetarijanci, tudi za 
sladkosnede se najde marsikaj. Od sladic namreč 
pripravijo razne omlete, tiramisu, po želji gostov 
pa tudi kremne rezine in razne torte. V gostišču 
Kum se prehranjujejo mnoga zagorska podjetja - 
VDC, SVEA, na malico hodijo tudi iz Varstveno 
delovnega centra, nekaj hrane pa tudi dovažajo 
različnim podjetjem. Zadovoljni so, ko vidijo, da 
se mnogi odločajo pri njih proslaviti poroke in 
obletnice porok. Vse več gostov pa privabijo z 
ugodnimi kosili, takoimenovanimi družinskimi 
kosili, ki niso dražja od 650 tolarjev, kar 
marsikatero gospodinjo prepriča, da si kakšen 
vikend odpočije in ne bo prav nič zapravljaška, če 
si za takšno ceno privoščijo kosilo zunaj.

Kot je povedal Jože Ule se kot vsako gostišče 
tudi sami srečujejo s težavami, ki pa jih je treba 
premagovati z dobro voljo. Le-ta je v gostišču 
Kum najbolj'a in vedno dobrodošla. Kajti ni 
pomembnejše stvari od zadovoljnega gosta, kar je 
tudi spodbuda. Še veliko načrtov si je zadal, med 
njimi tudi ureditev okolice. Z večjim parkirnim 
prostorom, ureditvijo terase, nočišč ter ureditvijo 
stopnišča, ki je dokaj neugledno, želijo privabiti 
še nove goste. Predvsem starejši ljudje imajo zelo 
lepe spomine na njihovo gostišče, ko se je, kot

Lastnik gostišča Jože Ule med maškarami, ki so se za letošnjega 
pusta zbrale tudi v Gostišču Kum.

Obnovljeni prostori v Gostišču so primerni za romantične večerje v dvoje, večje prireditve, kot tudi 
klepete ob kozarcu rujnega.

Objavo prispevka je omogočilo Gostišče Kum Zagorje.
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Vsak, ki količkaj spremlja slo
vensko Rock' n' roli sceno mora prej 
ali slej naleteti na ime MKNŽ. To 
je mladinski klub v Ilirski Bistrici. 
Tam sc dogajajo že kar mali čudeži. 
V klub prihajajo igrat raznorazne 
glasbene skupine z domala celega 
sveta. Ker jeklub od Zasavja precej 
oddaljen, so obiskovalci iz naših 
logov tam verjetno redki.

Pot meje zadnjič nanesla v MKNŽ. 
Ne naključno. Tam so po dolgem 
času igrali Agenti (ex Agent's 
limited). In kar se kluba tiče sem bil 
eee.. kako naj rečem, presenečen. 
Klub je namreč prava luknja. Sicer

so mi takšne luknje všeč. Pravzaprav 
sem jo pričakoval. Vendar sem bil 
presenečen, ker je MKNŽ majhna 
luknja. Majhen oder, majhen prostor, 
vse je majhno. Le srce zagnancev, ki 
tam organizirajo koncerte, je 
ogromno. In to je čisto dovolj. Pa 
dovolj o tem. Kot sem že omenil, so 
zadnji marčevski petek tam 
nažigavali Agenti. Za njih je bil to 
prvi koncert po precej dolgem 
odmoru. Poznalo se je, da po raznih 
zdravstvenih težavah v bendu in 
težavami s prostorom, zdaj končno 
malo bolj resno vadijo. Po Agentih je 
nastopila še skupina Baby Can

v * * _

»J S »s;

Agenti v MKNŽ - pomanjkanje prostora jih ne 
ustavi.

Dance. Moram reči, da so me 
navdušili. V ustaljene alter tirnice 
prinašajo precej svežine. Morda 
zaradi ženskega vokala. Sicer je 
precej bolj verjetno, da zaradi svoje 
uigranosti ali nemara zaradi precej 
posrečenih poizkusov biti samosvoj 
bend. Kakorkoli. Zakaj, sploh ni 
važno. Važno je, da so dobri, da so 
"So Unreal" in da te odnesejo proč 
brez pomoči sedativov.

Še o Agentih. Material za njihov 
prvenec je posnet. Po vsej veijetnosti 
bo kaseta, CD plošča pa še ni povsem 
izključena. Prav rad bi zapisal, daje 
izdaja njihove prve kasete samo še

vprašanje časa. Žal je vprašanje 
denarja. Torej, vsi, ki se pokakate na 
jezikovne puriste in vam je povrh 
tega všeč glasba v stilu najboljših ex 
Jugo izvajalcev, tule je nasvet. 
Agente lahko podprete v njihovih 
naporih in ustvarjanju glasbe. Ko 
boste na primer na pomladnem tri 
krat tri zadeli petdeset ta velikih 
jurjev, jim namenite kakšen skromen 
promil od tega denarja. Kdo ve, 
mogoče boste nekoč lahko to 
uveljavljali kot davčno olajšavo. Saj 
veste, podpiranje (sub)kulture.

Tekst in foto:
Jure Nagode

Heh, ne morem iz svoje kože, moram se ponavljati - CAN YOU DANCE AS BABY CAN
DANCE.

Pobotalo pole
Slovensko narodno glasbeno izročilo je kar 

bogato. Žal nekatere čudovite pesmi kar prerade 
utonejo v pozabo, druge pa se ohranijo in upaj
mo, da bo tako tudi v prihodnje. Nemalo zaslug 
za to, da na narodno pesem ne pozabimo, imajo 
tudi naši glasbeniki. Tako z narodno zabavnega, 
kot tudi z zabavnega področja. Dolenjska, 
oziroma novomeška skupina D'kovači, pa seje 
celotne zadeve lotila na drugačen način. Tudi 
oni sicer snemajo narodne pesmi, vendar pa - v 
rock izvedbi! In to počnejo več kot uspešno.

Pred slabim mesecem dni je izšla njihova 
najnovejša kaseta ter kompaktna plošča z naslovom 
Pobelelo pole. Naslovna pesem je ena najstarejših 
slovenskih narodnih pesmi, izvira pa iz Bele kra
jine. In kako se Dkovači odločijo, katere pesmi 
bodo uvrstili na kaseto? Pevec skupine Tomaž 
pravi, da se odločajo na podlagi občutka. Na vaje 
pride vsak s svojimi idejami, katere pesmi bi v 
rockovski izvedbi najbolje zvenele. Pesmi zaigrajo

in odločitev pade. In kot kaže, izbirajo prave 
pesmi. Njihova prva samostojna kaseta je šla 
odlično v promet in tudi z najnovejšim izdelkom 
verjetno ne bo nič drugače.

SevedapaD'kovači ustvarjajo tudi lastno glasbo. 
Zaenkrat imajo svojih pesmi posnetih bolj malo, 
vendar je idej veliko. Tako upajo, da se bo tudi 
razmerje na ploščah sčasoma spremenilo. Na prvi 
in drugi kaseti v večini prevladujejo narodni 
posnetki, lastnih skladb je bolj za vzorec. Vendar 
fantov to sploh ne moti. Na koncertih, ki jih je iz 
meseca v mesec več, so izjemno lepo sprejeti. Že 
res, da jih najbolj poznajo na dolenjskem, vendar 
z njimi prepevajo tudi v drugih koncih Slovenije. 
Kaj zapisati ob koncu? Če ste ljubitelj narodnih 
pesmi, ah pa rock glasbe, vam bodo Dkovači 
gotovo všeč. Dokazali so namreč, daje tudi takšna, 
rockovsko - narodna kombinacija, lahko več kot 
uspešna.

Tomaž A. Štojs ar
hi

v



(E.T. - The Exira TerrestrIaI, ZDA - 1 982,
KARANlANijA)

Končno. N a videu je uradno izšel komercialno 

najbolj uspešen film vseh časov. Ganljiva in na 

trenutke komična zgodba o prikupnem, nežnem, 

neškodljivem in neagresivnem bitju iz vesolja je 

in bo v analih filmske zgodovine večno zapisana 

z zlatimi črkami.

SkupinaNezemljanov obišče Zemljo, ob odhodu 

pa se eden od njih izgubi in kolegi pozabijo nanj. 

Slednjega odkrije desetletni deček Elliot (Henry 

Thomas) in ga... nauči angleščine. E.T. odkrije, 

kakšno je življenje v zemeljski družbi, kako dobra 

jePepsi Cola in kako mamljivaje čokolada, Elliot 

pa odkrije pravi pomen besede prijatelj. E.T. želi 

domov, vendar to obenem pomeni, da bo Elliot

. ifi

'RtuPttoTOGtunm \I 1 kNDAVtAl Him.1)by<aroi uriirtrn 
PROfiHCm RV STKVEV M-IF1RFR6 & KATMiTN KtNNFDV 
DIRECTiD »V STLVTN SPIHRERf. A UNIVERSAlREltASt
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izgubil prijatelja. Ali naj mu pomaga ne glede na 

lastne želje? Izključujoča dilema med željami in 

čustvi obogati desetletnega dečka zizkušnjo, ki ga 

bo nedvorrmo formirala v boljšega človeka.

Film odlikujejo izjemno posrečeni & prisrčni 

dialogi ("Le kako naj pojasnim, kaj je to Šola bi tj u 

višje inteligence?"), dobra glasba in odlična režija 

'Stevena Spielberga. Statistika: štiri nominacije za 

zlati globus in šest nominacij za Oskarja. Dobil je 

le oskarja za glasbo (John Williams). Po mnenju 

nnrogih kritikov je bil Števen Spielberg ob 

podelitvi Oskarjev (tudi) tokrat neupravičeno 

prezrt. Scenarij je delo Mclisse Malhison. za 

kostumografijo pa sta bila zadolžena Carlo 

Rambaldi in Deborah Lynn Scot. Poleg Henryja 

ThomasanastopajošeDeeWallace-Stone(Mary), 

Peter Coyote (Keys), Drew Barrymore (Gertie), 

Tamara De Trcaux (v kostumu - E.T.) in drugi. 

Trivia: E.T.-jev glas pripada Debri Winger. Ogled 

obvezen. Za cineaste - dvakrat. Ocena: *****

Tommy

Lado Leskovar... To je le nekaj imen. Pred dobrimi štirinajstimi dnevi 

pa jc luč sveta »gledala tudi CD plošča Majde Sepe. Seveda so na »jej 

zlrrane hajlep^pesmitif pevke iuipviptoVpjo ho?|upil marsikateri 

poslušalec.

kjer končujeta sneman je najnovejše plošče. Prva je Anja Rupel. Tako
kot na prvem alburmi, ji pri ustvarjanju glasite mditakral pomaga pat

Klinar - Fajon bcsetlilapa v veemtnišc Anja sama. Plošča naj bt izšla .

prihodnji mesce. Anja pa nam jv zaupala tudi to, d, 

obširna turneja po naših plesiščih.

\ /agieiv.kihsiicm.tbtih studiih pascmudiSendi.

^leto je zastopal Jugotskivijo ua EvtovizijiMdav op je zadplž|; ;: 

c.... n ..... . .1. I.......m.. I„ m,ti f'D Itn iveiit-mrii izš

Vem. vet n, pogrešate Vilija Resnika. Ampak če nič ne počne, o njen, 

nc moremo pisati, kajne? Tokfat naj Vani bo. Vilije že posnel vse pesrhi 

za prvo samostojno' ploščo. Mini Čl) naj; bi sicer izšel .že pied ijdvini

Cinema Paradiso
Film sicer ni v moji domeni. 

Vendar imam pred seboj sliko, ki bo 

prav gotovo dvignila naklado.

Po res cool filmu Sedem (Seven), 

j e B rad Pitt pripravlj en na nov naskok 

na slovenske kinomatografe. Od 28. 

aprila ga bomo- lahko gledali v SF 

filmu Twelve Monkies (neuradno - 

Dvanajst opic).

P.S.: Na sliki je Brad Pitt. Čudno, 

čisto nič ni podoben opici. 

Nasprotno.

J.N.

RockVRcIl obeti
Hej, ste zamudili metalski 

lesova!" Nič hudega. Ste 

zamudi!) Hiši) v Mesečini?Ta. la 

je pa že bolj huda. No, no, nič ne 

de. Hiša je še vedno trdna kot 

kitajska izid iti tli bojazni; da nc bi 

muzicirala in ustvarjala še vsaj 

kakšno de set let je,: dva,,. In kaj se 

narti obeta tokrat'? V Zasavju kot 

vedut) - »ie. Zaiti pa dane., v 

Dakoti Igrajo Lačni Franzi. 

Nominiranci za rock skupino leta 

bodo; igrali bo 2!. uri.

9. aprila lxt v Dakoti tudi nastop 

BalaneseuQuaitet a. Romunska 

atrakcija pod imenomvMesander 

B a lanescu je priporne Ij iv zal vse. 

ki uživate v glasbenih 

eksperimentih in jazzovsko 

obarvani mavrici zvokov.

Priporočljivo!

LL aprila pa 'se Električni 

o, razam. Rolingslonskv 

naravnani bend bo prav tako 

nastopil v Dakoti Embargo 

definitivno pada!!!
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Motokros v Sloveniji ni deležen ravno velike medijske pozornosti in 
množičnosti. Zato je nesmiselno pričakovati, da bi bilo stanje v 

Zasavju kaj drugačno. Kljub temu je ta šport nekaterim zelo pri srcu. 
Če ljubezen do motokrosa spremlja še talent, mladostna zagnanost in 

razumevajoči starši, so zbrani skoraj vsi pogoji za razvoj prvaka. 
Morda se prav prvak kali tudi na Marnem pri Hrastniku.

Na Marnem je namreč doma 
Robert Golež. Robert je svoj prvi 
motocikel dobil za svoj šesti rojstni 
dan in pri sedmih letih je že vozil 
dirke državnega prvenstva v razredu 
80 ccm. Danes je star petnajst let in 
obiskuje šolo za avtomehanike v 
Celju ter seveda dirka. Lansko leto je 
vozil prvo sezono v razredu 125 ccm 
in državno prvenstvo v motokrosu 
končal na tretjem, v superkrosu pa 
na petem mestu.

Robert namreč tekmuje tudi v 
superkrosu. To je zvrst motokrosa, 
ki je k nam prišla iz Amerike. Pri 
klasičnem motokrosu proga običajno 
poteka po razgibanem terenu, z nekaj 
strminami in spusti, daljšimi ravnimi 
deli, med posameznimi skoki pa po 
pravilniku ne sme biti manj kot 
trideset metrov razdalje. Proga za 
superkros je običajno na ravnini, je 
krajšain ima nešteto tako imenovanih 
"kucljev". Ker je pri superkrosu 
celotna proga vidna z enega mesta, 
posamezne dirke trajajo le po deset 
minut, ob visokih skokih pa motoristi 
v zraku izvajajo tudi različne 
vragolije, je ta šport veliko bolj 
zanimiv za gledalce. Vseeno pa 
Robert pravi, da mu je bolj pri srcu 
klasični motokros.

Žal njegov šport nikakor ni poceni. 
Da je dosegel lanske rezultate, je 
moral v celoletno tekmovanje in vse, 
kar spada zraven, vložiti okrog 
trideset tisoč nemških mark. Letos

se je sezona dirk šele začela, pa je za 
svojo opremo porabil že več kot pol 
lanskoletne vsote. Vsako leto namreč 
rabi dva nova motocikla (honda CR 
125, obuta v Dunlopove gume), ki ju 
je treba še krepko predelati, da bi 
vsaj eden postal konkurenčen na 
tekmovanjih državnega prvenstva. 
Tekmovalnega so letos za približno 
štiri tisoč nemških mark izboljšali v 
Italiji, izboljšave motocikla za 
trening, ki sojih opravili v Sloveniji, 
pa so stale nekaj manj. Da bi serijski 
motocikel postal tekmovalni je 
potrebno predvsem zamenjati 
blažilnike in povečati moč motorja. 
Izboljšave so praktično omejene le z 
denarjem, ki je na razpolago. 
Nekateri tekmovalci v Sloveniji se 
vozijo z motocikli, ki so stali prek 
dvajset tisoč mark, medtem ko Robert 
tekmuje s skoraj pol cenejšim. 
Približno toliko sredstev kot za 
motocikla, pa med letom porabi še 
za vzdrževanje, bencin, gume, 
potovanja na tekme, Startnine,... Za 
boljše uvrstitve je potrebno več 
denarja, boljše uvrstitve pa morda 
privabijo tudi kakšnega dodatnega 
sponzorja. Teh seveda niti slučajno 
ni toliko, da bi Robert lahko pokrival 
stroške svojega udejstvovanja. 
Glavnica stroškov zato pade na 
"domači proračun". Zato je potrebna 
tudi krepka podpora staršev, ki jo je 
Robert učilno deležen. In ob tem bo 
otožno zavzdihnil marsikateri

vrstnik, ki doma zaman prosi za 
kakšen rabljeni moped.

Pred štirimi leti je Robertov oče 
Emil na bližnjem pobočju uredil tudi 
progo za treninge svojega sina, za 
kar je bilo potrebno kar nekaj dni 
dela z buldožerjem. Zato pa so si 
prihranili marsikatero pot na 
treninge, saj lahko Robert vsak dan 
trenira praktično doma, uporabljajo 
pa jo tudi znanci iz bližnje in daljne 
okolice. Ker v bližini nihče ne 
stanuje, hrup motorjev nikogar ne 
moti. Vseeno za dobro uvrstitev na 
tekmovanju sama tehnika vožnje ni 
dovolj. Potrebno je veliko kondicije, 
saj je med skoraj polurno dirko 
potrebno na poskakujočem 
motociklu več stati kot sedeti. Pozimi 
zato Robert redno obiskuje frtness, 
drugače pa veliko teče v naravi.

Za uspeh je pomembno tudi dobro 
vzdrževanje motocikla, tako da gaje 
potrebno pred startom le še pravilno 
nastaviti. Amortizerje glede na trdoto 
proge, vplinjač glede na nadmorsko 
višino proge, temperaturo zraka,...

Seveda so nastavitve za supereross 
spet drugačne. Za supereross se 
amortizerji nastavijo bolj "trdo", 
motor naj bi imel čim več moči že v 
nižjem območju vrtljajev, drugačne 
so tudi gume. Po koncu vsake dirke 
pa sledi čiščenje motocikla in 
menjava gum, ki so največkrat še 
uporabne za trening. Nato je treba 
izpostavljene dele motocikla 
ponovno podmazati in pregledati 
motor ter zamenjati obrabljene ali 
okvarjene dele. Pri motokrosu je 
preventiva boljša od okvar na tekmi. 
Tudi zaradi tega se Robertu v lanski 
sezoni na nobeni dirki ni bilo treba 
ukvarjati z okvaro motocikla.

Pričelo se je že tudi letošnje 
državno prvenstvo v motokrosu. Na 
prvi letošnji dirki je bil Robert v prvi 
vožnji četrti in v drugi (po padcu) 
dvanajsti. Ker so se letos iz tujine 
vrnili nekateri dobri" tekmovalci, 
Robert cilja na lanskoletne uvrstitve. 
Naj mu uspe še kaj več.

Tekst in foto: 
Jože Ranzinger
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Promet
Litija - 25. marca je počilo pred 

Zdravstvenim domom v Litiji. 
Natančneje na Šmarski cesti. J .J. je 
vozil proti Šmartnem. Nenadoma ga 
je zaneslo, zato je trčil v bok 
avtomobila, ki gaje vozil J.M. Škode 
je za približno 350.000 tolarjev.

Zagorje - 27. marca seje zgodila 
hujša prometna nesreča na cesti 
Zagorje - Izlake. Voznik BMW P.B. 
iz Kisovcaje zaradi prevelike hitrosti 
zapeljal s ceste. Pri tem se je huje, 
poškodoval. Na kraju nesreče so 
morali posredovati tudi gasilci, ki so 
nesrečnega voznika potegnili izpod 
zverižene pločevine. Nato so ga z 
rešilnim avtomobilom odpeljali v 
bolnišnica Trbovlje. Na avtomobilu 
je škode za dober milijon tolarjev.

Radeče - 28. marca ob 2230 uri 
je S.R. iz Radeč vozil svoj avto po 
lokalni cesti iz Hrastnika proti 
Radečam. Ob desnem bregu reke 
Save je zaradi neprilagojene hitrosti 
vozilo obrnilo, pri čemer je voznik 
padel iz vozila. Vozilo je voznika 
stisnilo pod seboj. Zaradi tega je S.R. 
na kraju nesreče umrl.

Hrastnik - 28. marca je na cesti 
Dol - Mamo pri odcepu za Črdenc 
B.D. parkiral svoj osebni avto. Ker 
ni zategnil ročne zavore, je avto zlezel 
na cestišče. V tem trenutku je po 
cesti pripeljal P.J. in trčil v avto brez 
voznika. Škode je nastalo za približno 
100.000 tolarjev.

Hrastnik - 28. marca je voznika 
avtobusa Š.B. na Ulici mladih borcev 
prehiteval neznani voznik. Pri 
prehitevanju je bočno trčil v avtobus, 
nato pa odpeljal. Policisti so vozilo 
kasneje izsledili parkiranega in brez 
voznika. Z lastnikom vozila pa se še 
niso pogovorili.

Zagorje - 29. marca okoli 16.00
ure je na cesti Kisovec - Zagorje 
prišlo do prometne nesreče. Zaradi 
neprimerne hitrosti je v obcestni jarek 
zapeljal voznik B.B. iz Zagorja. Na 
srečo se je vse skupaj končalo brez 
telesnih poškodb. Materialna škoda 
pa je precejšnja.

Litija - 30. marca je G. A. vozil po 
regionalni cesti iz Cerovice. proti 
Šmartnem. Zaradi prevelike hitrosti 
gaje zaneslo iz ceste. Voznik se jez 
avtomobilom vred kotalil še 36 
metrov izven cestišča. V nesreči je 
bil težje poškodovan otrok, sovoznik 
v avtomobilu.

Kradejo kot srake
Litija - 25. marca je neznanec 

preko noči vlomil v tamkajšnje 
kegljišče. Odnesel je za dobrih 2500 
tolarjev drobiža in... 5 sladoledov. 
Isto noč je neznanec vlomil tudi v 
vikend v Moravčah pri Gabrovki,

vendar ni nič odnesel.
Zagorje - 30. marca ponoči je 

neznanec vlomil v bife Rogljič. 
Policisti so ugotovili, da je vlomil 
skozi vrata, odnesel pa je nekaj 
sladkarij in hrane. Za storilcem še 
poizvedujejo.

Radeče - 25. marca ponoči je 
neznanec vlomil v trgovino z živili v 
Radečah. Iz blagajne je odnesel 
10.000 tolarjev drobiža, nekaj 
steklenic žganja in nekaj suhega 
mesa. Lastnika je oškodoval za 
približno 20.000 tolarjev, policisti 
pa so mu menda že na sledi.

Bežal zaradi 
napačnega razloga
27. marca so bili policisti PP Laško 

obveščeni, da je bil na na območju 
Laškega opažen M.A. iz Zidanega 
mosta. Omenjenega policija že dalj 
časa išče zaradi trgovanja z orožjem. 
Policija je na podlagi opisa vozila, v 
katerem naj bi bil osumljenec le- 
tega kmalu opazila. Voznik pa ni 
hotel ustaviti, ampak se je podal v 
beg. Med begom je povzročil še dve 
prometni nezgodi, nato pa zaradi 
okvare avtomobila obstal v hribih 
nad Rimskimi Toplicami. Ko so ga 
policisti prijeli, seje izkazalo, da gre 
za B.T. iz Sevnice in ne za iskanega 
osumljenca. B.T. je bežal pred 
policijo zaradi tega, ker ni imel 
vozniškega dovoljenja.

Rahlo nenavadna 
prometna nesreča

30. marca sta na hrastniško 
policijsko postajo prišla ČJ.
T.K Č J.je policistom povedal, 
da se mu je T.F. -zaletel v avto. 
Policisti so kaj kmalu 
ugotovili, da ipra zgodba 
majhno pomankljivost. 
Ugotovili so namreč, da je T.F. 
samo peljal blizu avtomobila 
Č.J., vendar vanj ni trčil. Č J. 
pa *c je podal za njim, ga 
dohitel, ko je le-ta ustavil in 
ga udarih Nato sta oba prišla 
na policijo. In oba sta bila tudi 
precej pijana.

Travniški požar
29. marca je zagorelo na travniku 

v Knezdolu. Policisti, ki so po 
obvestilu pohiteli na kraj požara, so 
ugotovili, da je tega dne J.S. iz 
Knezdola požigal travo. Gasilci so s 
hitro intervencijo preprečili širitev 
požara, zato ni prišlo do večje škode. 
Le J.S. bo veijetno, ko bo znova 
požigal travo, malo bolj previden.

Slaba novica
Za vse voznike, ki radi (preveč) 

pritisnejo na plin je naslednja 
vestička slaba; za zasavske policiste 
pa dobra. Prejšnji četrtek so tudi 
policisti v Zasavju namreč dobili

laserski radar. Izmenično ga bodo 
uporabljali na vseh policijskih 
postajah. Oziroma po novem na 
policijski postaji v Trbovljah in 
policijskih postajah v Hrastniku in 
Zagorju.

Rop banke, ki ga ni bilo
Dokaj nenavadna stvar se je pripetila minulo sredo. Vse skupaj je na srečo 

izpadlo kaj komično. Lahko pa bi bilo tudi resnično. Dan pred izidom našega 
časopisa SO na trboveljskem radiu oglaševali Zasavčevo vsebino. Omenili 
so tudi rop v stanovanjski hiši v Hrastniku. Poslušalec radia pa je površno 
slišal vsebino in mislil, da se je rop pravkar zgodil. To je omenil drugim in 
kmalu je v "telefonu od ust do ust” oglaševanje Zasavčevc vsebine postalo 
rop hrastniško banke, ki pravkar poteka. O tem so bili obveščeni tudi hrast 
niški policisti, ki so takoj prihiteli na mesto ropa;. Tam so seveda našli samo 
(verjetno zelo začudene) uslužbence banke, ki so mimo opravljali svoje-

Treba je poudariti, da seje vsa stvar razširila zelo spontano in nenamerno. 
Vseeno pa gre pohvala hrastniškim policistom, ki so se na informacijo 
odzvali zelo hitro in profesionalno, kot se spodobi. V maniri prvoaprilske 
šale lahko zapišemo, da so imeli dobro generalko Za primer, če kdaj do 
takšnega ropa pride v resnic. Torej, ropa lokral ni bilo.___________________

Aufbiks
Sončni žarki so minule dni prebudili življenje. In še kaj drugega tudi.

Gremo po vrsti.

27. marca so ga biksali litijski rokometni navijači. In sicer 
^B samo posamezniki. Najprej gaje P.M. pobiksal po obrazu M.V., 

nato je prišlo do prerivanja. Veijetno ni treba poudaijati, da so 
se božali navijači različnih klubov.

Al 31. marca gaje biksal S.M. V gostilni Amadeus v Trbovljah 
^B nad njegovim programom niso bili ravno navdušeni. Poklicali 

so pomoč. Do streznitve.

jk Smo odkrili brata dvojčka, ki sploh nista vedela drug za 
A drugega? 26. marca se je v delo zaščitnikov reda v Litiji 

vmešaval T.B. Ko so ga imeli "pouhn kufr", so se ga znebili na 
preveijen način. Do streznitve. 29. marca pa se je na las podoben 
dogodek pripetil v Zagorju. V delo zaščitnikov reda v Zagorju se je 
vmešaval S.R. Ko so ga imeli "pouhn kufr" so se ga znebili na 
preverjen način. Do streznitve. Afera Pouhn kufr je tako zaključena.

31. marca se je v Trbovljah zgodila prometaa aesreča, v kateri sta trčila Li. in GJh Razen 
kratkotrajnega zastoja, nesreča ni bila huda. Posledice pa lahko vidite na fotografiji.

c
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Maturantski ples gimnazijcev in ekonomcev
. Ker smo prejšnji teden zatajili (ne namerno) in nismo objavili prav nobene fotke z maturantskega plesa 

ekonomcev, danes to napako popravljamo. Zraven pa smo dodali še fotke iz gimnazijskega maturantskega plesa, 
ki je bil v soboto, 30. marca, v hrastniški športni dvorani. Kako so se imeli to noč gimnazijci, boste izvedeli v

prihodnji številki. Po slikah sodeč, ni bilo slabo.
S.G.

foto: Branko Klančar

Takole so se gimnazijci postavili v špalir. Ekonomce je skrbelo, da jim svečke ne bodo ugasnile.

imm •ijp mm !wrw* W
■ iiL|§L

w Mm * ■ mmi
in / li rl

Spet ekonomci, tokrat plešejo četvorko. Gimnazijci so s prijatelji in sorodniki zapolnili plesišče.

Gimnazijcem je igral ansambel Štajerskih sedem. Pravijo, da so bili dobri, vseeno so 
Tudi na profesorje dijaki niso pozabili. dijaki tudi sami poskrbeli za zabavo.



Za začutvk bomo spet razkrinkali tiskarskega škrata, ki ju 
zamolčal, (la smo sestavljanko v prejšnji številki prerisali 1/ 
glasila Žarki mladosti z OS I. Cuč. Iz tega glasila ju tudi 
današnja risbica. Ču smo že pri škratu, bomo zatožilišu to, da 
ju osmošolce prekrstil v osnovnošolcu, kar niti ni tako huda 
napaka. Hu je ju to, da je besedo nadatjni pisal brez enega j. 
Prav tako bi storil, ve bi nalelvl na Ir julije ali zvon
jenje. Gotovo nebi opazil, da pišemo dva j. Kaj hočemo,takšno 
je živlene.

Scdinošold z Dola so pisali, kako se učijo. Zanimivo je, da 
imajo skoraj vsi prižgano nežno glasbo, ki jih pomirja. To 
sploh ni slabo. Dokazano je, da glasba vpliva na človeka 
pozitivno - če mu je všeč, seveda. Prehrupna melodija ni 
primerna, ker sc ni mogoče zbrati. Koncentracija igra pri 
učenju pomembno vlogo. Anja ima prav, k« se trudi, da bi snov 
sprejemala z veseljem. Če se znanja otepamo i vsemi štirimi, 
gre pa res s težavo v naše predalčke.

Mirsadov sestavek bodo razumeli "računalničarji", o Lisko 
pa ni treba veliko razumeti. To se občuti. Melito hi nam lahko 
o svojih živalih povedala še veliko lepega.

Trboveljski godbi na pihala pa želimo, da bi se jim priključilo 
čtmvee četrtošolcev in petošolcvv.

Kako se učim
Brez učenja ne gre. zato se učim 

skoraj vsak dan. Pri tem je 
pomembno, da si sproščen in spočit, 
zato pred učenjem poslušam glasbo, 
ki me sprosti. Potem pospravim mizo 
in pripravim vse potrebno za učenje. 
Vsako domačo nalogo naredim še 
tisti dan, ko smo jo dobili, saj s tem 
ponovim vso snov. Pri liziki, kemiji 
in matematiki moram narediti veliko 
vaj oziroma moram se učiti s 
svinčnikom v roki. Druge predmete 
se učim s čim večjim veseljem in 
zanimanjem, saj se jih tako veliko 
lažje zapomnim. Posebno težka je 
angleščina, kjer se moram naučiti 
nešteto besed. Pri tem si pomagam s 
kasetofonom. Angleško besedilo 
posnamem na kaseto in potem mi 
moj glas narekuje besedilo, jaz pa 
vse zapišem na list papirja ter si 
ogledam napake. To je res odlična 
vaja oziroma učenje pisanja 
angleščine. Med učenjem imam na 
vsake pol ure odmor. Tako se lahko 
učim tudi do tri ure na dan.

Anja Risto vič

Moj računalnik
Moja "naj" stvar je računalnik. 

Najraje imam delo z njim. Zdi se mi, 
da je on živa oseba. Obnaša se zelo 
čudno, piska, utripa, se oglaša z 
rezkimi zvoki. Včasih zna biti zelo 
trnast. Ko se jaz kaj naučim in hočem

znanje preveriti na njem, on noče, 
spet pase mulo. Rad imam različne 
programe, katere sem sam ustvaril. 
Zelo mi je všeč program, v katerem 
vpisujem prijatelje in sošolce ter 
njihove podatke. Največ pišem o 
Elvisu, Borisu, Emirju, Michaelu, 
prijatelju iz tujine in še o drugih. Rad 
bi imel zelo dober računalniški 
program, Windowsov program. 
Ampak moj računalnik je preslab za 
take stvari. Ta Windowsov program 
je zelo drag. Tudi igrice so drage. 
Naprimer igrica Mechwarior stane 
12.000,00 tolaijev. Moral bi kupiti 
še PC 586 z modulom, CD romom, 
tiskalnikom, printerom, Window- 
som, Dos-om, zvočniki, Word-om 
95 in satelitsko povezavo ter z več 
monitorji. Zelo rad hodim k 
računalniškemu krožku, ki ga vodi 
učitelj Branko Kastelic. Zelo dobro 
nam razlaga in ga tudi bolje razumem 
kot pri fiziki. Tam se mi zdi vse 
nejasno. Opisuje nam programe, nam 
pomaga razumeti njihov pomen. 
Včasih pride tudi učitelj Niko Skočir 
in nam pokaže kaj novega.

Mirsad Spakič, 7. b

Lisko
Doma sem na kmetiji, kjer imamo 

veliko živali. Pred približno tremi 
meseci smo imeli majhnega telička.

Šeka je imela svojega prvega 
telička. Ob rojstvu bikca je bila zelo

uboga in je potrebovala zdravnika. 
Teličku smo dali ime Lisko, saj je bil 
po celem telesu lepo pisan. Prvi dan 
je bil zelo poskočen, potem pa je 
postajal vsak dan bolj miren. Čez 
nekaj dni je samo ležal. Ni mogel 
sam piti mleka in tudi vstal ni več, 
saj je imel noge vse zatečene. Takrat 
sem bila vsak večer v hlevu. Imeli 
smo še dve majhni telički, a sem bila 
vedno samo pri Lisku. Gladila sem 
ga po glavi in spraševala mamico, če 
bo poginil. Ni mi odgovorila, vendar 
je vedela, da ni več veliko upanja, da 
bo preživel.

Lisko mi je bil zelo pri srcu, ko pa 
sem ga najbolj vzljubila, je poginil. 
Tistega dne sem bila zelo žalostna. 
Ko se sedaj spomnim nanj, ki mu ni 
bilo usojeno živeti, mi stopijo solze 
v oči.

Melita Zavrl, 
7. b, Dol

Trobila trobijo tra - ta - ta
Četrto učno smo odšli v glasbeno 

učilnico. Tam smo se posedli po 
stolih. Jaz sem sedel zraven sošolca. 
Smejala sva se in komaj čakala, da 
bosta Janez in Boštjan začela 
pripovedovati, kako so nastala 
trobila. Povedala sta, daje bilo prvo 
trobilo kravji rog, ki so ga uporabljali 
večinoma pastirji. Ko pa so iznašli 
kovino, so začeli izdelovati razna 
trobila. Dolgo časa so jih razvijali, 
nato pa so nastala trobila, ki jih 
poznamo danes. Boštjan je zaigral 
na trobento melodijo, ki sojo igrali v 
času vojne. Nato sta predstavila razna 
trobila, med njimi tudi trobento. Proti 
koncu sta vprašala, če želi kdo igrati 
nanjo. Najprej sejejavil Tomaž Ržek. 
Gledal sem ga in se zraven smejal. 
Ko je nehal igrati, je sedel na svoj 
prostor. Tudi mene je mikalo, da bi 
igral. Hkrati pa meje bilo strah trobil. 
Ampak moja želja po igranju je bila 
močnejša. Zato sem se javil. Kmalu 
so se mi pridružili še drugi.

TomažTomše,
OŠ I. Cankarja

ep ®ED Uit 
CHINA

Vprašali ste • preberite
VpTašapje; Zulu težko se 

počešem. Ali moram pozimi vleči
»illllilllllll!!!

Odgovor: Odvisno, kaj si raje: 
skuštran ali neotesan.

Vprašanje: Pred kratkim sem 
zmagal v daljinskem pljuvanju. Ko 
sem se hvalil doma. mi je oče tako 
pripeljal, da tri dni nisem mogel 
pljuvati. Alj mi je bil nevoščljiv?

■ Odgovor: Ne? :V ? skrajnih 
primerih so bliskovite poteze bolj 
učinkovite kot dolgotrajna 
predavanja. Je pa zanimivo, kako 
presenetljivo razumno se da 
pogov aijati z ra/ma|.m<i čeljustjo.

Vprašanju: Zakaj je treba hiti 
zdrav.’

Odgovor: V lote nihče ne sili. a 

llitifiojan je bolj.grenko, bolj buli

Vprašanju: Ati smem s
Piili

Odgovor: Jaz. bi šel raje s 
kakšnim prijateljem.

Vprašanju: Zelo pogosto
Opažam, tki ima m za nohti umazani
jo. Ali v /x e/i steni kaj priporočate?

Odgovor: Priporočamo d t jo še 
bol j pogosto odstraniš.

'Vprašanjet Ati pogosto 
umivanje ušes res škodi ušesom?

Odgovor: Škodi tebi. saj lahko 

:šlštŠ:ikSejj|ij|9jSj|iS?:?:i?:i??!:?:???:!::

f:



STANOVANJA, PARCELE
PRODAM garsonjero, tel.: 27-321 
PRODAM dvosobno stanovanje, 64 m2, v 

centru Zagorja, našlo v: Stojan Mrva, C. Zmage 
24.

STANOVANJE v centru Zagorja oddam v 
najem, tel.: 71-555, po 20. uri.

PRODAM parcelo blizu Litije, z vso 
dokumentacijo, tel.: 061/881-894,883-762

AVTOMOBILI, DELI
PRODAM Z 750, cena 800 DEM, 1. '83, 

reg. do 11/96, tel. 75-201, dopoldan, 75-235 
popoldan.

PRODAM Y45,1. '88, tel.: 62-339, zvečer. 
PRODAM Z101, GTL 55,1. '87, za 2.400 

DEM, tel.: 61488
PRODAM alu platišča 15 col, tel.: 73-615 
PRODAM AUDI 80 D, 1. '81, reg. do 7/96, 

generalno obnovljen, z dodatno opremo, črna 
metal barva, cena 4.800 DEM in VUGO 55 
AX, prevoženih 88.000 km, rumene barve, 
reg. do 9/96, cena 1.800 DEM, tel.: 71-310 

PRODAM R 5 Campus, 5 vrat, rdeč, 
garažiran, prev. 52.000 km, cena 9.500,00 
DEM, tel.: 44-526

PRODAM traktor SAME DELFINE, tel.: 
63-335

PRODAM Z 750, tel.: 44-316 
PRODAM traktorsko enoosno prikolico z 

nadviški,tel.: 44-332
KUPIM poškodovana in nevozna osebna 

vozila za rezervne dele, tel.: 63-101.

RAZNO
PRODAM akvarijske ribe, tel.: 21489 
ODDAMO psičko Nigro, prijazno, tel.: 

73-844
PRODAM 16 m2 keramičnih ploščic in 

kopalno kad dolžine 1,7 m, tel.: 43-088 
PRODAM CD player Samsung, 

ojačevalec in dva zvočnika, cena 550 DEM, 
tel.: 77-184

PRODAM kitarski ojačevalec Vamaha, 
20 W, star 1 leto, tel.: 61-331

PRODAM obleko za maturantski ples, 
Darka Volaj,C. TrČeč 2,1420 Trbovlje 

PRODAM SONV MHC 3800, mini 
component system, 300 W mušic output, CD 
digital out optical, AMS, dinamic bass system, 
digital menu, audio recorder, trije displayi, 
možnost zunanjih priključkov - MD/DAT, 
video,rabljeno 1 leto,primemo tudi za lokale, 
moj naslov: Davor Golob, Bevško 36, 
Trbovlje.

PRODAM pol karte za premog, 1,81, tel.:

21-029
NUJNO rabim 1.500 DEM, vračam še

1.000 DEM več, tel.: 77-267,62-530.
PRODAM raztegljivo okroglo mizo in ČB

TV, star 5 let, cena po dogovoru, Andrej 
Bratec, Rožnik 6, Laško.

KUPIM mešalec za beton, 41-498.
UGODNO prodam štedilnik - 2 plin, 2 

elektrika, cena 20.500,00 SIT, tel.: 43-565
PRODAM novo, 120 1 skrinjo Gorenje, 

cena 40.000,00 SIT, Štefi Kajič, Naselje A. 
Kaple 8 b, Hrastnik

PRODAM talno oblogo zelene barve, za 
terase, tel.: 27463

PRODAM etažno peč za centralno 
ogrevanje - raztezna posoda, črpalka, cevni 
termostat, tel.: 42-150, po 17. uri.

PRODAM otroško posteljico z jogijem, 
športni voziček in termoakumulacijsko peč, 
tel.: 24-965.

INŠTRUKCIJE
ŽELITE BOLJŠO OCENO - POIŠČITE 

POMOČ - inštruiram matematiko in fiziko, 
po želji tudi kakšen drug predmet, tel.: 24- 
457.

INŠTRUIRAM nemščino in francoščino, 
tel.: 73-719.

INŠTRUIRAM strokovne predmete 
elektrotehniške smeri, tel.: 64-285.

INŠTRUIRAM angleščino za OŠ ter 
angleščino, nemščino in francoščino za 1. in 
2. letnik srednje šole, tel.: 43-756 od 12.00 -
14.00 ure.

INŠTRUIRAM MA in H za OŠ in srednjo 
šolo ter za 1. in 2. letnik fakultete, tel.: 061/ 
1261-282, Oto, študentski dom, soba 136. 
INŠTRUIRAM angleškijezikza OŠ insrednjo 
šolo, tel.: 26-671.

INŠTRUIRAM slovenski jezikza srednjo 
šolo, tel.: 27-298,dopoldne.

INŠTRUIRAM in prevajam nemški in 
angleški jezik, tel.: 61-095

DELO
OBRTNIKOM kvalitetno in ažurno 

vodimo poslovne knjige JROMANDC Kisovec, 
tel.: 71-323, vsakdan.

DIJAKI IN ŠTUDENTJE - Prepisujem 
seminarske naloge in druge sestavke z 
računalnikom, hitro, lepo in brez napak - 
ROMANIX Kisovec, tel.: 71-323, vsak dan

CENTRALNE kurjave napeljujem in 
instaliram, 24-748

STAVBNO kleparske storitve iz vseh vrst 
pločevine, tel.: 27-885

NAJAMEMO kletne prostore, večje od 
100 m2, tel.: 063/35-708, od 10. -12. ure, 063/ 
451-857 od 18. - 20. ure

IŠČEMO natakarico za strežbo v bifeju 
FENIX, tel.: 26-226, po 15. uri

STAREJŠIM, slabotnim osebam in 
invalidom nudimo nego in pomoč na domu, 
tel.: 26-624

HONORARNO delo, tel.: 64-166

— 

KUPIM delnice
MERKATORJA, vsak delavnik, 

tel.: 061/220-519

POTREBUJETE posoj ilo, tel.: 
061/220-518

NAGRADE za naročnike

ZASAVCA

1 ■ NAGRADA:
Bon v vrednosti 22.500 SIT

2. NAGRADA:
Vrednostni bon 
v višini 22.500 SIT

QQrQ(j)OI,„.
Kidričeva 4/b, p.p.51,1410 Zagorje, tel.:0601/64-101

- NUDIMO VAM DARILA ZA VAŠE NAJDRAŽJE 
- PARFUME, POSLIKANO STEKLO 

- USNJENO GALANTERIJO, ŠATUUE 
-STENSKE IN ROČNE URE

- VABIMO VAS V GALERIJO. DA SE PREPRIČATE 0 NAŠI PONUDBI

GRAFEX
TISKARNA. ŠTAMPILJKE, NAPISI 

Alojz Sešlar s.p. 
Podlipovica 31 1411 Izlake 

tel.:0601/ 74-180 
fax: 0601/74-110

3. NAGRADA:
PANASONIC radiokasetofon

E A D E
AVDIO & VIDEO T R C O V I N A 
Prešernova 37, ZAGORJE 

Tel.: Oti O 1/6 I 5 75

4. NAGRADA:
Dve sezonski karti za letno kopališče 
(odrasla in otroška), Medijske Toplice

5. NAGRADA:
Paket v vrednosti 9.000 SIT

hotel
MEDIJSKE TOPLICE 
IZLAKE

tel.: 74-117, fax: 74-044
tel.,fax:0601/64-670

d.o.e.
Karli Kotnik - Dragica Tomše, 1410 Zagorje, Cesta zmage34

6. NAGRADA: gg, kmetijsko zocJrugo
Vrednostni bon v višini 9.000 SIT -----------—- -------------

_________________________________________________bloke 40. 1411 Izlake: tel.: 0601/73 634

7. NAGRADA: {Sffi*
Frizerske storitve v vrednosti 9.000 SIT MaleJa HR1BAR u- °®>V73 794

'V.j

NAROČILNICA
ZASAVC, Cesta 20. julija 2c, 1410 Zagorje o/S t

tel.: 0601/64 250, 64 166
fax. 0601/64 494 1

Naročam časopis ZASAVC |
Ime in priimek ...........................................................................

kraj ..................................... poštna št.............................

ulica........................................ telefon.................................

datum................................... podpis

NAROČNINO BOM PLAČEVAL: j
sproti, trimesečno, polletno (ustrezno obkroži) '



Občina Zagorje ob Savi na podlagi sklepa občinskega sveta 
št 363-17/90 z dne 21. decembra 1995 

ponovno razpisuje

PRODAJO NEPREMIČNIN Z ZBIRANJEM PONUDB

1. Predmet prodaj e je poslovni objekt na lokaciji C. 9. avgusta 100 vZagoiju 
s koristno površino 514,50 m2 na pare. št. 328/3 in pripadajoče zemljišče pare. 
ŠL 328/6 in 310/4, vse k.o. Zagorje - mesto, vi. št. 1117.

2. Izhodiščna cena nepremičnine po cenitvenem poročilu, zmanjšana za eno 
tretjino je 290.667,00 DEM v tolarski protivrednosti po srednjem tečaju Banke 
Slovenije na dan plačila

3. Na razpisu lahko sodelujejo pravne in fizične osebe, ki morajo predložiti:
- pravne osebe: izpisek iz sodnega registra, iz katerega je razvidno, da imajo 

sedež v Republiki Sloveniji in ustrezno oveijeno pooblastilo za vložitev pisne 
ponudbe, če ponudbo vlaga poblaščenec;

- fizične osebe: potrdilo o državljanstvu Republike Slovenije.

Poleg zgoraj navedenega mora pisna ponudba obsegati še:
- ponujeno ceno,
- plačilne pogoje,

- navedbo dejavnosti, ki jo ponudnik namerava opravljati v objektu,
- potrdilo o vplačilu varščine.

4. Pravočasno prispele ponudbe bo obravnavala komisija, imenovana s strani 
skupščine Agencije občine Zagorje ob Savi za razvoj.

O prodaj i nepremičnin najugodnejšemu ponudniku odloča občinski svet Občine 
Zagorje ob Savi na predlog komisije.

5. Nepremične so naprodaj po načelu videno - kupljeno.

6. Vsak ponudnik mora pred končanim rokom za oddajo ponudbe vplačati 
varščino v višini 10% od izklicne cene na žiro računAgencije za razvoj Zagorje
št 52720-601-14200.

Varščina bo uspelemu ponudniku vračunana v kupnino, ostalim pa vrnjena v 
roku 2 dni po izbiri ponudnika, vse brezobrestno.

Najugodnejši ponudnik oziroma kupec mora skleniti pogodbo o nakupu v 8 
dneh po prejemu obvestila o izbiri in plačati kupnino v pogodbenem roku. Če 
kupec ne bo plačal kupnine v pogodbenem roku, bomo prodajo razveljavili, 
varščino pa obdržali.

Zemljiškoknjižni prenos se izvede šele po predhodnjem plačilu celotne 
kupnine.

7. Vse stroške v zvezi s prodajo nepremičnin - prometni davek, takse, stroške 
prepisa - plača kupec.

8. Pisne ponudbe morajo biti priporočeno poslane do 15 dni od objave razpisa 
v Uradnem listu RS na naslov: Agencija za razvoj d.o.o., Cesta Zmage 16 a, 
Zagorje, v zaprti ovojnici z navedbo: "Prodaja z zbiranjem ponudb - ne odpiraj”. 
Ponudbe se bodo komisijsko odpirale v torek, dne 23. aprila 1996 ob 8. url v 
sejni sobi Skupščine občine Zagorje.

O odpiranju ponudb in njihovi obravnavi bo sestavljen zapisnik. Nepravočasno 
prispelih ponudb komisija ne bo upoštevala

9. O izbiri najugodnejšega ponudnika bodo ponudniki obveščeni najkasneje 
7 dni po sklicu seje občinskega sveta občine Zagorje.

10. Ta objava ne zavezuje prodajalca, da z najboljšim ali katerimkoli drugim 
ponudnikom sklene pogodbo o prodaji nepremičnin, ki so predmet tega razpisa

11. Vse morebitne dodatne informacije in možne termine ogleda nepremičnine 
lahko ponudbniki dobijo na naslovu Agencija za razvoj, Cesta Zmage 16 a, 

Zagorje, ali po telefonu, št: 0601/64-333.

Občina Zagorje ob Savi

D

TENIS PARK

Savska 5, 1270 Litija, tel.: 061-883-169

ZAPOSLI
REDNO

ALI
<\

V'
HONORARNO

dekleta za strežbo v bistroju 
ob teniških igriščih

/X /
/ X

/ X z" -
Delo je dvoizmensko, 

delovne izkušnje niso potrebne. 
Če vas veseli delo z ljudmi 

v prijetnem okolju 
se nam čimprej javite.

/g™@\ kmetijsko zadrugo 
izloke, z.o.0.

Obveščamo lastnike gozdov, 
da odkupujemo 

hlodovino iglavcev, 
listavcev in 

drva za kurjavo

Informacije dobite na sedežu 
zadruge ali po telefonu 

0601/73-634.

Nudimo vam ugodne 
plačilne pogoje!

kmetijsko zadrugo izloke z.0.0.



AVONA 
IB<MOVANJIH

RJAVKASTA
ZABAZ

BRADAV1-
Jastimi
ŽLEZAMI V 

KOZI ZA 
OBRAMBO

MOŠTVO,fVO.KI
iTAVUi

KRANJ

! fti.

PRENAŠALEC 
POSTE 

OD KRAJA 
DO KRAJA, 
ZLASTI V 

PARTIZANIH, 
KURIR

VRSTA
EVROPSKIH

RAKET
VELIKEGA

DOSEGA

SUŠNO,
TOPO

UDARJANJE 
Z NOGAMI 

OB TLA, 
TOPOTANJE

VZDEVEK
PEVCA

JUNKARJA
TVORBAV 

PANJU

TV VODITELJ 
(CRT)

KRUTI RIMSKI 
CESAR

BIBUJSKA
KNJIGA

NOVE
ZAVEZE,

RAZODETJE

SEVERNO 
BOSANSKO 

MESTO 
OB REKI 

SAVI

MAROŠKI
ATLET
(SAID)

ALKAUOD 
V ČAJU

ROBERT
JACKSON

SLUŽBENA 
SOBA ZA 

DELO
NIKOLA

TANHOTER

ANDRIJA
ZAGORAC

SODNIK NA 
STARTU

UBIJALSKI
DELFIN

RUSKO
POGORJE

VRSTA 
DALMATIN- 
SKE ČEŠNJI

DREVJE Z 
RDEČIMI 
PLODOVI

SKUPINA 
SLOVANSKIH 

PLEMEN V 
ČASU 

SELITEV

PRELIV MED EVROPO 
IN MALO AZIJO, POVEZAVA 

MARMORNEGA IN 
EGEJSKEGA MORJA

KANADSKA
PEVKA

(CEUNE)
TONE x 

ANDERLIČ

RUSKI 
GENERAL 

‘TON

GOSTA TEKO- 
CINA IZ OLJA

Em

UNDEN
OSTEN

ZANIMANJE
DAJANJE
KRITIKE,
OCENE

KRAJ 06 
VZNOŽJU 

HRIBA TABER 
BUZU PIVKE

TROPSKI
KUŠČAR

KIT.MESTO 
NA MEJI S 

VIETNAMOM

POKLON,
DARILO
BARVA

IGRALNIH
KART

AM. IGRALKA 
DEREK

SKUPEK
MINERALOV

KOVIN

NEKDANJA
NEMŠKA

TOVARNA
AVTOMO

BILOV

ŠVED.TEKAČ 
NA SMUČEH 
(TQRGNY)

POVRHNJA 
PLAST ZEMLJE

SL.IGRALEC
(JOSIP)

NEM.FI LM. 
REŽISER 
(FRITZ)

SESTAVIL
DAMJAN
KOVAČ

POLEG TRAV1ATE IN 
NABUCCANAJBOU 
ZNANA VERDIJEVA 

OPERA

5. IN ^SA
MOGLASNIK
SLOVENSKI

PESNIK
AŠKERC

POPOLNA 
LASTNINA 
ZEMLJE V 

FEVDALIZMU
AFRIŠKA
DRŽAVA

STARO-
JUDOVSKI

KRALJ
PAPIRNATA

ČEPICA

JANEZA
BONČINE

UNWIN
RAVMOND

UNIČEVALKA 
ZELET

HOKEJIST
ZUPANČIČ

VZHODNO-
AFRIŠKA
DRŽAVA
ALBERT

EINSTEIN

IME SLOV. 
SLIKARJA 

MEŽKA

= DU^' RIJEKA

HRV A Š K A ANTON
TACANNOV/

NEMŠKA
TOVARNA
GOSPO

DINJSKIH
APARATOV

MOZOUA-
VOST

TROPSKA
PAPIGA

NAGRADNA KRIŽANKA
Rešitev nagradne križanke 

pošljite do 10.4.1996 na naslov:
UREDNIŠTVO ZASAVCA, 

Cesta 20. julija 2c, Zagorje ob 
Savi s pripisom "Nagradna 
križanka" (fotokopij ne 
upoštevamo). Pri žrebanju bomo 
upoštevali le modre ovojnice.

Nagrade, ki vas čakajo:

1. nagrada: Varnostni
cilindrični vložek Cisa Astrac in 
ključavnica Titan art.809/65

2. nagrada: Medeninasta 
kljuka Mola - 2 kom

3. nagrada: Obešalna kljuka 
Kuhar velika - 8 kom

Izžrebanci nauradnekrižanke 
11/96

1. nagrada: Najem vozila v 
vrednosti 4.500 SIT, Rentax d.o.o. 
Trbovlje, Slavica Anderlič, 
Titova 45, Radeče

2. nagrada: Najem vozila v 
vrednosti 3.000 SIT, Rentax d.o.o. 
Trbovlje, Franc Lekše, 
Prešernova 47, Zagorje

3. nagrada: Najem vozila v 
vrednosti2.500 SIT, Rentax d.o.o. 
Trbovlje, Viola Prosen, Gladež 
22, Izlake
Vsem izžrebancem čestitamo!

Nagrade lahko dvignete na 
uredništvu časopisa Zasavc, C. 20.

julija 2c, Zagorje, do 11.4. 1996. 
Če se po nagrado ne morete 
oglasiti osebno, nam sporočite po 
telefonu in vam bomo nagrado 
poslali po pošti.

Rešitev nagradne križanke 
12/96:

IM, TN, MIOM, GOKART, 
KRA, ANHOVO, OLIO, H AIR, 
MORRIS, RMAN, ARGON, 
SINKLINALA, WILDER, 
DANILA, KEAN, BASRA, 
ITAKA, ERVIN, A KI, ARIMAN, 
ISPA, LOCEN, IRI, ASKARI, 
JARD, SENO, OTIRANJE, OR, 
KLIN, KV, IZOTOPI, LUČ, 
NIMES, MARELA, OBERON, 
REPETTTOR, POTISK, OBOD, 
COOK, AJANTA, ADA, ANSA.

7I^Z

GALANTERIJA, SERVIS 
PRODAJA IN MONTAŽA
SANDI LUNAR

KOLODVORSKA 3, TRGOVINA CESTA ZMAGE 12A, 
tel.: 64 430

TRGOVINA:
prodaja stavbnega in 
pohištvenega okovja 
(FISCHER, HOPPE, CISA, 
SPAX, GEZE, DORMA, TITAN) 
varnostno okovje za vrata 
In okna (EWA, CISA) - 
tudi montaža.

SERVIS:
izdelava vseh vrst ključev 
za dom in avto 
Izdelava specialnih avto 
ključev in elektronsko 
kodiranih avto ključe* 
Montaža stavbnega in 
pohištvenega okovja.

Delovni čas: 9h-12h in 16h-19h 
sobota: 8h-12h



M

OVEN Prisluhnite glasu svojega srca in 

stopite na pot, ki vodi v romantične in srečne 

trenutke. Polastil se vas bo nemir, vendar 

boste zlahka obvladali neko skušnjavo. Št.: 4.

BIK Ohranite mirne živce, pa čeprav se 

bodo v vaši najožji okolici dogajale 

vznemirljive stvari. S silo ne boste dosegli 

ničesar, s prijateljskim prepričevanjem pa vse. 

Št.: 7.

DVOJČKA Le stežka se boste uprli 

nekemu prepričevanju, vendar je bolje, da 

ostanete zvesti svoji nedavni obljubi. Nekdo 

vam bo govoril o ljubezni, vi pa boste mislili 

na druge stvari. Št.: 5.

RAK Zapletli se boste v neprijeten pogovor, 

kipa bo imel za vas zelo ugodne posledice. Nekomu 

je veliko do tega, da preživi z vami konec tedna, vi 

pa boste odlašali z odgovorom. Št.: 6.

LEV Iz naveličanosti in dolgočasja bo nekdo 

v vaši bližini zagrešil veliko neumnost, posledice 

pa boste nato nosili deloma tudi vi. Nikar se ne 

jezite. Št.: 9.

DEVICA Začenja se obdobje, ko boste pogosto 

zasanjani in skrivaj zaljubljeni. Nek načrt je 

obetaven, vendar ga kljub temu zaenkrat odložite 

na stranski tir. Št.: 15.

TEHTNICA Vsak konec je hkrati tudi začetek, 

zato ne bodite nej evoljni,kose bodo začele dogaj ati 

neke nenapovedanem nepričakovane stvari. Bodite 

vztrajni. Št.: 12.

ŠKORPIJON Želite si miru, hkrati pa se 

bojite dolgočasja- nekdo pa vse to spretnoizkorišča 

v svoj prid. Veliko načrtov imate, le volje vam bo 

včasih malo primanjkovalo. Št.: 27.

STRELEC Ne obremenjujte se z 

zadevami, ki jih je modro čimprej pozabiti, 

raje se posvetite eni sami pomembni stvari, 

ki bo odločilno vplivala na vašo prihodnost. 

Št.: 17.

KOZOROG Sanjanih boste o nekem 

srečanju, ko pa bo odločilni trenutek pred 

vami, vam bo zmanjkalo poguma. Zagnano 

se boste lotih nekega dela, zato uspeh ne bo 

izostal. Št.: 24.

VODNAR Z modro potezo boste utišah 

vse, ki govorijo o vas neresnico in vam s tem 

zapirajo mnoga pomembna vrata. Partner 

pričakuje, da se boste njemu na ljubo odkrekli 

nečemu. Št.: 2.

RIBI Časa imate dovolj, vprašanje pa 

je, ah ga boste znah pravilno izkoristiti. 

Partnerjeve želje se vam bodo zdele sprva 

nerazumljive, kasneje pa jih boste sprejeh z 

veseljem. Št.: 14.

Pri šipi
Nekoč so živeli štirje prijatelji. Čeprav so bih pohcaji (kar še nič ne 

pomeni), je kazalo, da bo njihovo prijateljstvo večno. Ker so zelo radi 

potovali, so se nekega dne spomnih, da bi bilo dobro, če bi imeh avto. Zbrah 

so denar in avto tudi kupih. Potem so se odločih, da gredo na testno vožnjo. 

Pa so se skregali, da se še danes ne pogledajo.

Vzrok: Vsi so hoteh sedeti pri šipi.

V eno smer
Na televizijskem kvizu reče voditelj tekmovalcu:

"Čestitam, dobih ste letalsko vozovnico, s katero se boste odpeljah v divje 

pragozdove Južne Amerike. In zdaj, če boste odgovorih še na to zadnje in 

najtežje vprašanje, boste dobih vozovnico tudi za nazaj!"

Od prehlada
Fant in punca sedita na klopci. Zaljubljena sta in se poljubljata, daje kar 

veselje.

Punca: "Hi, hi, čigumi sem ti ukradla, hi, hi."

Fant: "Ne, ne, to je od prehlada."

Maša bodočnost

mV trboveljski bolnišnici so se 
od 24. do 51. marca rodili:

29. marec: Andreja Šentjurc, Rimske 

Tophce, sin Žan.

V prejšnji številki Zasavca nam jo je zagodel 

škrat. Karma Čehovin iz Zagorja je dala sinu ime Timon - An in 

ne Simon - An.

Malica
Profesor patologije iz žepa privleče stvar, j o vzdigne in vpraša: "Kaj je tč?" 

Učenci odgovorijo: "Krof."

Na to pa profesor: "O hudiča, potem sem pa organ za mahco pojedel..."

TRBOVLJE
ftg svobode 1 la, 61420 Trbovlje 
tel.: +386 601 26 333, 26 056 
21 358, fax: +386 601 26 228



Pisma bralcev
Zasavc oBjavjja odmeve na prispevke v časopis:: in mnenja 
bralcev o življenju in dogajanju v Zasavju: Nepodpisanih 
pisem ne objavljamo. Dolžina pisern^je zaradi prostora 
omejena na največ SO^tipkai^kvrsum-Uredništvo si 
pridružuje-pfavico skrajšautekčt ali pa objavithdaijšega, če 
ocpnifdabi s skrajšanjem preveč okrnil zanimivo vseli’

Pepel ni škodljiv
Naslov članka novinarke Tatjane 

Polanc o poteku 11. seje občinskega 
sveta bi se moral glasiti: ALI GA BO 
ODNESLO ALI NE? Res pa je, da so 
odgovorni iz vodstva Rudnika Zagorje 
poskušali razpravo speljati na vprašanje 
o škodljivosti pepela, njegovi majhni 
radioaktivnosti, o vseh pridobljenih 
dovoljenjih, strokovnih mnenjih in 
pravilnosti upravnega postopka. Ker 
pa to pot ne gre za nasipavanje 
elektrofiltrskega pepela na jalovišču 
Ruardija, ampak za zasipavanje 
depresij tik ob strugi Kotredeščice, so 
vsi njihovi argumenti veljavni za drug 
teren.

Zanimivo je, da so me še pred 
začetkom izredne točke poskušali 
diskreditirati, ker naj bi zmanipulirali 
najprej g. Milana Vidica, ki je problem 
načel v Zasavcu dne 7. marca, češ da so 
njegovi dvomi rezultat mojih sugestij. 
Po tem pa še preko 500 podpisnikov 
peticije in to iz političnih razlogov - 
kakšnih, mi ni pojasnjeno.

Izpismag. županaMatjažaŠvagana 
z dne 11. marca o Rudniku Zagotje v 
zapiranju, kjer "želi, da takoj prenehajo 
z odlaganjem pepela na omenjeni 
lokaciji in krajanom zagotovijo varne 
in ekološko zmerne pogoje bivanja", 
izgleda, da mi je to uspelo tudi pri njem.

Na seji smo, poleg tistega, kar nam 
sporoča članekTatjane Polanc, izvedeli, 
da nam projekt ni vsiljen niti s strani 
Rudnika Trbovlje niti s strani 
Ljubljanske toplarne (ni povezave s 
pogodbo, ki zavezuje kurjenje 
zasavskega premoga v Ljubljani z odla
ganjem elektrofiltrskega pepela v 
Zasavju). Zanimivo je tudi, da je g. 
Sandi Grčar (LDS) kot predsednik 
Odbora za okolje in prostor (sem spada 
tudi ekologija) pregledal projektno 
dokumentacijo, ki jo je sam sebi

predložil kot tehnični vodja rudniških 
površin. Tudi trditev, da Ljubljanska 
toplarna elektrofiltrski pepel trži 
(prodaja), z deponiranjem pa trži tudi 
rudnik v Zagorju, je čudovita. Srž 
razprave na seji sveta pa je bila povsem 
drugačna. Ni je bilo mogoče zaslediti 
niti v večernem poročilu na televiziji 
niti v članku sobotnega Dela (16. 
marec).

Depresije, ki jih sedaj ob Kotrede- 
ščici zasipavajo z elektrofiltrskim 
pepelom, so posledice poplav, ki vsakih 
nekaj let nasut material odnesejo 
navzdol po dolini (in ne v Kotredež). 
Tiste koncem junija se še spomnimo.

Ko sem na seji predlagal, da se predel 
ob strugi sanira s kamenjem, so bili vsi 
enotnega mnenja, da bi tudi kamenje 
odneslo. Neverjetno je, da sem bil edini 
od občinskih svetnikov, ki sem navajal 
argumente proti projektu. Samo g. Janez 
Turkkotprizadetkrajan se je v razpravi 
zavzemal za podobna stališča.

Predlog sklepa, da Občinski svet 
prepove odlaganje pepela tik ob strugi 
Kotredeščice, je predsednik g. Janez 
Vovk (LDS) sicer dal na glasovanje, 
ker za svojo trditev o nekompletnosti 
sveta za takšno prepoved le ni našel 
pravih argumentov.

Komentar novinarke Tatjane Polanc, 
da "svetnikom ni preostalo drugega, 
kot da so sklepe Odbora sprejeli", zato 
ni prepričljiv. O prepovedi seje namreč 
sedem članov sveta vzdržalo, za 
prepoved je bil en sam glas. Nismo pa 
glasovali o predlogu gospe Mačkove 
(LDS), naj odgovorni zagotovijo, da 
tega pepela prihodnja poplava ne bo 
odnesla.

Napovedanega zbora krajanov KS 
Kotredež in KS Franc Farčnik, ki bi po 
sklepu moral biti prejšnji teden, pa do 
danes še ni bilo.

Član OS Zagorje, Zeleni Zagorje, 
RudiRegancin

Ohranimo spomin
Združenje borcev in udeležencev 

NOB krajevne organizacije (Jože 
Marn) smo se udeležili letne konference 
18. marca 1996. Po izvolitvi delovnega 
predsedstva in po enominutnem molku 
smo se poklonih od pokojnega, letos 
umrlega predsednika te organizacije.

V razpravi, ki jo je vodil tovariš 
predsednikZupan, jebilo veliko perečih 
razprav, ki so se nanašale na račun 
bolnih starejših borcev, predvsem pa 
skrb za njihovo nadaljnje zdravje. 
Peterletova vlada si je privoščila, daje 
nam, borcem NOB, odvzela vse 
zdravstvene usluge. Priznavalnin ni 
več! Borci z višjo pokojnino - 
spomeničarji, heroji niso več med nami.

Človek se sprašuje, ali res ni več 
nobene pravice za borce, ki so se borili, 
bili zdravstveno ogroženi za našo 
domovino, ah pa je skrb le za tiste, ki so 
bili na strani okupatorja in prav tistim 
danes postavljajo spomenike, kot da bi 
bili heroji za osvoboditev Slovenije.

V tej razpravi seje tudi oglasil tovariš 
Franc Božič, predsednik ZB Zagorja, 
predvsem je poudaril, kako ohraniti 
naše zgodovinske spomenike in da bi 
večkrat obiskali naše borce, ki so v 
domu starejših občanov. Predvsem naj 
ne bi pozabili prižgati sveče na grobovih 
umrlih borcev, le tako ohranimo spomin 
na zgodovino NOB.

Pavla Sajovic - Vogrič

Ekologija po trboveljsko
Ne glede na mrzlo zimo pa so 

trboveljske seje občinskega sveta 
čedalje bolj vroče. Ne bhža se namreč 
le težko pričakovana pomlad, marveč 
tudi volitve in prvi prosti strelci so že 
globoko sredi priprav.

Tokrat je cilj pač občinski proračun. 
Če že tu dobivajo posamične stranke 
svoje prve bitke, pa vojno izgubljajo 
volilci in v veliki večini tako, da se tega 
največkrat ne zavedajo!

Zgolj kot opozorilo vsem, ki vedo, 
daje v tako degradiranem okolju, kot je 
zasavsko, že skrajni čas, da se tega 
problema lotimo z vso resnostjo, velja 
podatek, da je letošnji trboveljski 
proračun ekologiji namenil le borih 20 
mioSIT(cca 220.000 DEM), od katerih 
pa so 3/4 namenjene priključevanju na 
vročevodno omrežje.

Pred slabim letom in pol, pred 
občinskimi volitvami, so imele taiste 
stranke, ki glasujejo proti povečanju 
proračunaza ekologijo ali se vzdržujejo 
tovrstnih glasovanj, načrte za čisto in 
prijazno okolje tako temeljito izdelane, 
da bi se Zeleni, če bi bih bolj naivni, 
zlahka odrekli svojim program, pač v 
stilu: "Saj imamo vsi iste cilje in želje!" 
Danes je očitno, da nismo vsi mislili 
resno z ekološkimi programi!

Ko smo sedaj Zeleni Trbovelj 
zahtevah, da se sredstva, namenjena 
ekologiji, povečajo vsaj na 40 mio SIT 
(tca 440.000 DEM), s čimer bi 
omogočili več priključkov na

vročevodno omrežje in vsaj začetek 
izdelave projektne dokumentacije za 
izdelavo kolektorskega voda, ki bi 
preprečeval neznosen smrad ob 
Trboveljščici od tržnice pa do Trga 
revolucije kot najbolj ogrožene točke, 
smo bih z redkimi izjemami spet bele 
vrane.

Zato si velja zapomniti, kaj vse se 
obljublja pred volitvami s figami v žepih 
tistim, ki bi se želeli priključiti na 
vročevod, pa vse do konca novembra 
ne bodo zvedeli, ali naj še kupijo 
premog ah pa so že prišli na vrsto za 
priključevanje na vročevod. SAMO 
OBLJUBE NAMREČ NE GREJEJO! 
Enako velja za stanovalce v blokih, ki 
veijetno s strahom pričakujejo zopet 
vroče poletje ob zaprtih oknih, saj jih 
zaradi neznosnega smradu pač ne upajo 
odpirati!

Ko boste zopet poslušah zagrete 
okoljevarstvenike vseh barv in 
prepričanj, ki bodo obljubljali čisto in 
urejeno mesto, se morda le velja 
spomniti že malce pozabljene nedeljske 
jutranje radijske oddaje: "ŠE
POMNITE, TOVARIŠ I?"

Zeleni Trbovelj 
Tone Ahac

Rim*.
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RTV TRBOVLJE K10
ČETRTEK 4.4.1996

09.00 VIDEO STRANI, 18.00 VIDEO 
STRANI, 20.00 ZASAVSKI MAGAZIN 
(ODDAJA ETV IZLAKE), 2030 SKUP 
ZMETAN - MESEČNI PREGLED ZANI
MIVIH DOGODKOV

PETEK 5.4. 1996
09.00 VIDEO STRANI, 18.00 VIDEO 

STRANI,20.00 PRELUDIJ, 20.15 ŽEBLJI
ČKI (Kontaktna oddaja s filmsko lestvico in 
skritim gostom),21.15 FILM TEDNA (izbor 
gledalcev)

SOBOTA 6.4.1996
9.00 DOPOLDANSKI SPORED, 13.00 

VIDEO STRANI,16.00 PRIJETNA URICA 
DRUŽENJA S SNOOPY-JEM, 17.00 
VIDEO BUM 40, 18.00 FILM TEDNA (p)

PONEDELJEK 8.4. 1996
09.00 VIDEO STRANI, 18.00 VIDEO 

STRANI, 20.00 PRELUDIJ, 20.15 MINI 
PET - OTROŠKA GLASBENA VIDEO 
LESTVICA,20.45 IZ ŠPORTA ZA ŠPORT
- GREGOR KITA VAM PREDSTAVLJA 
ZASAVSKI ŠPORT

TOREK 9.4.1996
09.00 VIDEO STRANI, 12.00 IZ 

ŠPORTA ZA ŠPORT (p), 18.00 VIDEOS
TRANI,20.00 PRELUDIJ, 20.15 HIGIENA
- ODDAJA O ZDRAVSTVU, 21.15 KON
TAKTNA ODDAJA

SREDA 10.4.1996
09.00 VIDEO STRANI, 18.00 VIDEO 

STRANI, 20.00 KARMEN CESTNIK 
PREDSTAVLJA - ODDAJAETV IZLAKE,
21.30 ODDAJA STUDIA ETV IZLAKE

ATV SIGNAL LITIJA
ČETRTEK 4.4.1996

20.00 VIDEO BOOM 40 - ZABAVNO
GLASBENA ODD AJAZLTV SLOVENIJE, 
TEDNIKA KAJ IN ANTENE

PETEK 5.4.1996
20.00 INFORMATIVNA ODDAJA,

20.30 PONOVITEV VIDEO BOOM 40

SOBOTA 6.4.1996
10.00 VKLOP VIDEO STRANI, 16.00

TV KOPER

NEDEUA 7.4.1996
10.00 VKLOP VIDEO STRANI, 16.00 

TV KOPER

PONEDELJEK 8.4.1996
20.00 ATV ŠPORT - ŠPORTNA 

ODDAJA LITIJSKEGA ŠPORTA IN 
ŠPORTNIKOV, ENKRAT MESEČNO 
KONTAKTNA ODDAJA Z GOSTI IN 
ODPRTO TEL. LINIJO, 2030 INFOR
MATIVNA ODDAJA - PONOVITEV 
PETKOVIH INFORMACIJ Z DOPOL
NITVAMI

TOREK 9.4. 1996
20.00IZ PONUDBEZLTV SLOVENIJE,

21.30 PONOVITEV ATV ŠPORT

SREDA 10.4.1996
20.00IZ PONUDBEZLTV SLOVENIJE

ETV ZASAVJE
ČETRTEK 4.4.1996

8.30V1DEOSTRANI,10.00 SREDANA 
ETV (p), 1130 VIDEOSTRANI, 17.00 
TOREK NA ETV (p), 20.00 ZASAVSKI 
MAGAZIN, 20.30 EPP, 20.33 NE 
ZAMUDITE,20.35KNJIŽNIMOLJI,20.45 
POZOR SNEMAMO, 2035 POGOVOR: 
MISIJONAR JANKO SLABE; 22.00 TV 
PRODAJA;

PETEK 5.4.1996
830 VIDEOSTRANI, 10.00 ČETRTEK 

NA ETV (p), 11.30 VIDEOSTRANI, 18.00 
SREDA NA ETV (p), 20.00 IZBOR IZ 
PROGRAMA KANALA 10 (AVTOSVET, 
INDUA, POGOVOR: PETER BREČKO), 
21.40 TV PRODAJA;

NEDEUA TA. 1996
9.00 ZASAVSKI MAGAZIN (p), 930 

EPP, 933 NE ZAMUDITE, 9.35 KNJIŽNI 
MOLJI (p), 9.45 POZOR SNEMAMO (p), 
9.55 POGOVOR: MISIJONAR JANKO 
SLABE (p), 10.55 ŠPORTNIKI ZASAVJA 
95 (p), 1Z25 PREDSTAVITEV BIOENER
GETIKA SLAVKA MAHNETA (p), 12.45 
TV PRODAJA;

PONEDEUEK 8.4. 1996
830 VIDEOSTRANI, 20.00 KULT & 

URA, 20.45 EPP, 20.48 NE ZAMUDITE, 
20.50 VELIKONOČNO VOŠČILO; 21.00 
REPORTAŽA: ROMANJE V NOVO 
ŠTIFTO, 1. DEL, 22.00 TV PRODAJA;

TOREK 9.4.1996
830 VIDEOSTRANI, 10.00 PONE

DEUEK NA ETV, 11.30 VIDEOSTRANI,
20.00 KARMEN CESTNIK PREDSTA- 
VUA: ANSAMBEL NIKA ZAJCA, 21.30

Cesto 20.julijo 2/c; 1410 ZAGORJE OB SAVI

cKma/ pe/io zapiše/, srce/ ne/ LzAriše/. c~£> epo, kajne;. 
želite/ tudi/ ut na/ tak' način čestitati svo/tnv najd/iažjun, 

[zakličite/ a uredništuo/ /Zasavca/. CVsp/ informacije/ 
Aoste/ dolili' na/ telefonskih/ številkah/:
0601/64 250 in 64/166; (atu 64 494.

TV PRODAJA;

SREDA 10.4.1996
830 VIDEOSTRANI,10.00TOREKNA 

ETV, 1130 VIDEOSTRANI, 18.00 
PONEDEUEK NA ETV, 20.00 VIDEO- 
BUM 40, 20.50 EPP, 20.53 NE ZAMUDI- 
TEA, 2055 TEDENSKA REPORTAŽA: 
SVETOVNO PRVENSTVO SMUČARJEV 
- GLASBENIKOV, 21.30 REPORTAŽA: 
VESELO V KAMNIK;

RADIO TRBOVLJE
ČETRTEK 4.4.1996

6.00 - 10.00 JUTRANJI PROGRAM,
10.00 - 14.00 PROGRAM MAJ, 14.15 
POROČILA, 14.45 OBVESTILA IN EPP,
15.15 RGL KOMENTIRA IN OBVEŠČA,
16.15 RADIO DW IN ZASAVSKI DNEV
NIK, 16.45 OBVESTILA IN EPP, 17.00 OB 
SAVI NAVZDOL, OB SAVI NAVZGOR,
18.45 POROČILA, 19.00 - 24.00 ŽIVA 
NOČ, 24.00 -6.00 NOČNI PROGRAM

PETEK 5.4.1996
6.00 - 10.00 JUTRANJI PROGRAM, 

10.00-14.00 PROGRAM MAJ, 14.15 
POROČILA, 14.45 OBVESTILA IN EPP,
15.15 RGL, 15.30 GLASBENE NOVOSTI,
16.15 RADIO DW IN ZASAVSKI 
DNEVNIK,17.00 MLADINSKI VAL,18.45 
POROČILA, 19.00 NOČNI PROGRAM

SOBOTA 6.4.1996
8.00 DOBRO JUTRO, 9.00 POPEVKA 

TEDNA, 10.00 GOST NA RADIU, 10.45 
EPP, 11.00 TEDEN BIL JE ŽIV, 12.00 
KUHAJMO Z DUŠO, 12.45 OBVESTILA 
IN EPP, 13.00 POROČILA, 14.00 
ČESTITKE, 15.15 RGL KOMENTIRA IN 
OBVEŠČA, 16.15 RADIO DW IN ZASAV
SKI DNEVNIK, 16.45 OBVESTILA IN 
EPP, 17.00 SOBOTNO POPOLDNE, 19.00 
NOČNI PROGRAM

NEDEUA 7.4.1996
8.00 - 9.00 DOBRO JUTRO, 9.00

acrvRHUAK, 10.45 obvestila in
EPP, 11.00 TEDEN JE ZA NAMI, 11.15 
VIŽA TEDNA,12.00 VEČNO ZELENE 
MELODIJE, 12.30 EFP, 12.45 
OBVESTILA, 13.00 ČESTITKE POSLU
ŠALCEV, NEDELJSKO POPOLDNE,
19.00 NOČNI PROGRAM

PONEDEUEK 8.4.1996
6.00 - 10.00 JUTRANJI PROGRAM,

10.00 - 14.00 PROGRAM MAJ, 14.15 
POROČILA, 14.45 OBVESTILA, EPP,
15.15 RGL KOMENTIRA IN OBVEŠČA, 
1530 ŽELELI STE JIH SUŠ ATI, 16.15 
RADIO DW IN ZASAVSKI DNEVNIK,
16.45 OBVESTILA, EPP, 17.00 RADIO 
N A OBISKU, 18.00ODDAJA O KULTURI,

Razstave
Hrastnik - V prostorih Območne 

obrtne zbornice razstavlja oblikovalec 
Simon Sernec.

Zagorje - V avli DD bodo od 5. do 
24. aprila na ogled gorniške fotografije 
članov fotokluba Planinske zveze 
Slovenije.

Predavanja
Trbovlje - V novi predavalnici DU 

bo 10. aprila ob 18. uri predaval alpinist 
Dušan Košir. Tema: Peru.

Srečanje
Zagorje - Društvo invalidov 

obvešča člane, da bo 13. aprila ob 18. 
uri v prostorih društva na Ulici talcev 1 / 
a prvo družabno srečanje.

Izleti
Trbovlje - Hortikulturno društvo 

organizira 8. aprila izlet v Podčetrtek, 
Olimje. Prijave sprejemajo v cvetličarni 
MaUna naŠkratovini pri Albini Ocepek. 
Prijavnina: 2000 SIT (prvoz in kosilo).

Trbovlje - Planinska skupina PDT 
pri DU organizira 11. aprila izlet v 
Savinjsko dolino. Informacije: oglasna 
deska pri DU Trbovlje.

Trbovlje - Planinsko društvo 
organizira 13. aprila izlet do Zidanega 
Mostu in na Kum.

18.45 POROČILA, 19.0(1 NOČNI 
PROGRAM

TOREK 9.4.1996
6.00 - 10.00 JUTRANJI PROGRAM,

10.00 - 14.00 PROGRAM MAJ , 14.15 
POROČILA, 14.45 OBVESTILA IN EPP,
15.15 RGL KOMENTIRA IN OBVEŠČA,
16.15 RADIO DW IN ZASAVSKI DNEV
NIK, 16.45 OBVESTILA, EPP, 17.00 
ŠPORT, 18.45 POROČILA, 19.00 NOČNI 
PROGRAM

SREDA 10.4.1996
6.00 - 10.00 JUTRANJI PROGRAM,

10.00 - 14.00 PROGRAM MAJ, 14.15 
SPOROČILA, 14.45 OBVESTILA IN EPP,
15.15 RGL KOMENTIRA IN OBVEŠČA,
16.15 RADIO DW IN ZASAVSKI 
DNEVNIK, 16.45 OBVESTILA IN EPP,
17.00 UPOKOJENCI MED NAMI, 18.45 
POROČILA, 19.00 NOČNI PROGRAM



A C tolarji
Avtocestni odsek med Vranskim in Blagovico, vključno z 

zasavskim priključkom, je le dobil vse potrebne žegne. Edini 

avtocestni odsek, ki ima tudi nekaj zasavskih metrov, naj bi bil 

končan leta 1999.

Odsek bi lahko bil še bolj zasavski, saj vsaj tri zasavska podjetja 

računajo, da se bodo končno prebila do avtocestne pojedine. 

Hribarjevi Rudisovci že imajo natečajne izkušnje, Krošljevi 
Zasavci že nekaj časa pobirajo posle v smeri proti Zagorju. 

Koritnikov! Ergedejevci pa po selitvi iz Nemčije in težavah na 

Notranjskem rabijo kako mirno delo.

O velikosti kolača le toliko, da bo vsak izmed skoraj 17 

kilometrov stal skoraj 14 milijonov dolarjev. Naša dolžnost pa 

ostaja, da do konca tisočletja opazujemo, ali se bodo milijončki s 

Trojan kotalili le proti Ljubljani in Štajerski, ali tudi na našo stran.

k- ------------------------------------------------- -~=^

Lestvice
Za športne navdušence pa smo pripravili nekaj dokončnih 
lanskoletnih uvrstitev v manj znanih zasavskih panogah.

Najprej liga izvoznikov. Naše ekipe so skupno osvojile 13.842 

milijonov tolarčkov, vrstni red pa je naslednji:

Hrastnik 5.917 

Zagorje 4.779 

Trbovlje 3.146

Nekaj bolj zanimiva kot prej je bila v preteklem letu liga 
dobičkarjev, vendar je število skupaj zbranih tolarčkov še dokaj 

nizko, le 1.360 milijonov. Vrstni red pa:

Trbovlje 711 

Zagorje 595 

Hrastnik 54

Znatno bolj je popularna liga izgubarjev, kjer je bil tudi izplen 

znatno višji. Nastopajoči so si s skupnimi močmi priborili 3.164 

milijonov tolarčkov, njihova posamična uspešnost pa je takšna: 

Trbovlje 2.711 

Zagorje 238 

Hrastnik 216

^ ------------

Pomlad prihaja. V cvetličarni Vijolica (Viola) Zvoneta Ulanca v Litiji 

dobite marsikaj, da ji boste pripravili lep sprejem.

* Razne sobne rastline

Veliki fiamingovec (Anthurium andreanum) samo......

* Grmovnice

Bungejcv usodnik (Clerodendron bungei) samo...... 1.499 SI F
* Rezano cvetje

Srebrna vrtnica SDSS (Rosa argentum Janšus) samo...... 999 SIT

y
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TRGOVINA Z GRADBENIM MATERIALOM
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strešnik marsiglese

(dvojni zareznik) samo 72,00 sit/kos
maloprodajna cena

..m mm

lili

ARMATURNE MREŽE
9/6 R424 4.950 sit/kos
4,2/4,2 Q69 1.280 sit/kos
4,6/4,6 Q166 2.850 sit/kos

maloprodajne cene

HIDRIRANO APNO 33/1 (vreča) 480,00 sit/kos
lili

|| lil::

i BELA TEHNIKA
i PRALNI STROJ 915 XN 76.000, 00 sit

11®mm !iiii!®!ll!!!

lliilli!
_

III ml/m vašugoden nakup,

in ostali gradbeni material po zelo ugodnih cenah 
- betonske cevi od 010 - 0100 

- stavbno pohištvo 
- sanitarna keramika 

keramične ploščice

vse immmumm vome tudi TEtW0Nig)60i/7H82 AU 7H22.

TRGOVINA Siporoi; ZAGORJE

TEL .061-731-192

TRGOVINA IN BIFE

SPINA
V KANDRŠAH

Vesele m blagoslovljene 
velikonočne praznike!

. VAM NUDI ŠIROKO
IZBIRO ŽIVILSKEGA IN 
NEŽIVILSKEGA BLAGA 

: PO UGODNIH GEN AH..

/pon..sre., peto
liiiili
tor. in čet.

8h-.i0h 
sob. in ned,
illillli

DELOVNI
ČAS

TRGOVINA 
KRAŠCE
ODPRTO: VSAK DAN OD 7.30 - 19.30

SOBOTA OD 7.00-16.00 
NEDELJA OD 8.00 - 12.00

NUDIMO PREHRAMBENE IZDELKE, PIJAČE, ŽENSKO IN 
MOŠKO KONFEKCIJO, ČEVLJE IN IGRAČE. 

OBIŠČITE NAS, IN SE PREPRIČALI SE BOSTE O 
KONKURENČNIH CENAH.

I

1
Ulil

J
______________________ :

I MELHCUS CUKAT, 
NATURASANAT

ZDRAVILIŠČE
LAŠKO

Zdraviliška cesta 4,3270 Laško

V NOV FITNESS - vadbA pod strcLovnIm vodstvo
FilNBS jE odpRT: od pONEdlljU so pEjka od 1 0.-21 -URE 

vsoboio irc NEdsljo od 8. do 21. ure.

SAMOPLAČNIŠKO ORTOPEDSKO AMBULANTO
ORdisiRAjo spEciAlisti oRTopEdi botesicE VaRoItra 
VSAk pETEk MEd 16. is 20. URO.

v SAVNO, na MASAŽO ■- rudi v popoldaNskEM času

na AROMOTERAPIJO, PEDIKURO

NA REKREACIJO V TERMALNI BAZEN
od poNEdsljkA do peka, ob 18.00 URi

na DRUŽINSKA KOSILA S KOPANJEM

I

1
IL

Za iNfoRMAcijt nas pokličitE na teIeFon 

(06?) 77U776, 7TUJ12
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RENTNO VARČEVANJE
LB Banke Zasavje d.d. Trbovlje

VARNA PRIHODNOST 
za vas in vaše najbližje

LB Banka Zasavje (/.</., Trbovlje - 
banka, ki že 40 let dela z ljudmi ■ za ljudi

1111111!.. lil...... 1.... lili!....... .1!... . ... . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . ............ ..

Zasavc omogoča bralcem 
10% popusta v vsfeh 

lokalih GP Rudar. 
Popust velja za vse 
gostinske storitve.

Kupon velja za eno osebo. Vnovči j iv je do datuma, ki je naveden na 
| kuponu. Vsi izkoriščeni kuponi bodo prišli v poštev za nagradno 

žrebanje! ki bo v mesecu maju. V enem izmed lokalov GP Rudar 
| bomo izžrebali tri nagrajence.
’ 1 .nagrada: bon v vrednosti 5000 tolarjev 
. 2,nagrada: bon v vrednosti 3000 tolarjev 
| 3.nagrada: bon v vrednosti 2000 tolarjev

fil GOSTINSKO RUDAR p.o.3| ■ d> PODJETJE 
□cI Mm trg revolucije 26 TRBOVLJE

vas vabi v svoje lokale, 
kjer vam poleg ostale ponudbe 

nudimo sobotna ter nedeljska kosila.
S|llil jVMAMO NM<( K ilt /A |)Olicol | 600 SIT

GP I I I Al- ZA ZASAVČANE!


